
Bakırköy Belediye Başkanı Bülent Kerimoğlu,
2024’ün ilk meclis toplantısına katıldı. Yeni 

yılın bereket, barış, huzur ve esenlikler getirmesini 
temenni eden Kerimoğlu, 31 Mart seçimlerinde

CHP’nin İBB ile 
birlikte 25 ilçe beledi-
yesini kazanacağına
inandığını söyleyerek,
Bakırköy Belediyesi'ni
sıfır borçla bırakaca-
ğını ifade etti. I SaYFa 9

Sultangazi’de, otomobille
seyir halindeki iki grubun

uzun namlulu silahlarla girdiği
çatışmada, kurşunun isabet et-
mesiyle hayatını kaybeden 15
yaşındaki Büşra Polat, son yolcu-
luğuna uğurlandı. Polat’ın babası

Halis Polat, “Senin ne hayallerin
vardı. Bunu bize yaşatanların
Allah belalarını versin. Gerekirse
idam gelsin. Başkalarının canı
gitmesin” sözleri ile kızının
mezarı başında gözyaşı
döktü. 

Olay, yeni yıla girerken saat 23.30 sıralarında, 
Fatih'te meydana geldi. Ailenin iddiasına göre; 

17 yaşındaki Melek Nur Özgener, yılbaşını kutlamak üzere
Nisa A.(17) ve Ercan D.(32) ile buluştu. Otomobilin
içinde oturdukları sırada Ercan D., yanındaki silahı çıkara-
rak iki kız arkadaşına doğrultup, “Seni mi vurayım? Yoksa
seni mi?” dedi. O sırada Ercan D., tetiğe basarak arka 
koltukta oturan Özgener'i başından vurarak yaraladı. 
Ardından korkuya kapılan şüpheli, Özgener'i otomobili ile
en yakındaki hastaneye bırakıp kayıplara karıştı.  I SaYFa 3

Savunma Sanayii İcra Komitesi, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın başkanlığında Cumhurbaş-

kanlığı Külliyesi’nde toplandı. Toplantıda, askeri gemi proje-
leri kapsamında Uçak Gemisi tasarım aşaması, MİLGEM
9-10-11-12. gemilerinin, açık deniz karakol gemilerinin,
yeni tip çıkarma gemilerinin, yeni nesil mayın avlama gemi-
sinin ve milli hücumbotun inşasına yönelik kararlar alındı.

Uçak gemisi tasarımı, KAAN'ın faaliyetlerine
yönelik projeler ve yeni

İHA/SİHA'ların envantere
eklenmesi kararlaştırıldı. 

KAMUCU ANLAYIŞ ŞART

Sağlık piyasaya
terk edilmiştir!

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Zeliha Aksaz Şahbaz, iktidarın

sağlığı piyasaya terk etme alışkanlı-
ğından vazgeçmesi gerektiğini ve 
sağlık hizmetlerinin kamucu bir anla-
yışla yönetilmesi gerektiğini vurgula-
yarak, “Sağlık Bakanlığı bütçesinin
kanayan yarası olan şehir hastaneleri

uygulamasına
son verilmeli ve
bu hastaneler 
kamuya devredil-
melidir. Bütün
sağlık kuruluşları,
başta deprem
olmak üzere afet-
lere karşı dirençli
hale getirilmeli-
dir” dedi. I SaYFa 7
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Zeliha A. Şahbaz

YILMAZ TUNÇ’TAN AÇIKLAMA

bağımsız yargı
olmazsa olmaz!

Yargıtay Başkanlığı'nda 
düzenlenen 'Türkiye Adalet

Akademisi Mesleki Uygulama Yarış-
maları Ödül Töreni'ne katılan Adalet
Bakanı Yılmaz Tunç, “Adaletin tam
anlamıyla tesisi için en gerekli şart,
hukuk devleti olmaktır. Hukuk 

devleti, kararla-
rında iş ve işlem-
leri tamamıyla
yargı denetimine
tabi olan bir 
devlettir. Hukuk
devletinin de 
olmazsa olmaz
şartı, bağımsız ve
tarafsız yargıdır”
dedi. I SaYFa 7
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Yılmaz Tunç

Ayhan ONGUN

Aklımızla 
alay ediyorlar

Selvi SARITAÇ

Atadınız, dayattınız
yetmedi iki dudağın...

Sayfa 4 Sayfa 5

Nazlıcan MERT

Aldatmaca 
indirim

Sayfa 9

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun danışmanı

Murat Ongun, “Az bilinen olaylar”
notuyla “Gelin size soruşturması 
yapılırken, 3 yıl önce İçişleri Bakanlı-
ğı’nın el koyduğu ve akıbeti bilinme-
yen bir dosyanın hikayesini
anlatayım” diyerek, “Ocak 2016’da
Başakşehir’de 78 bin metrekarelik
bir arsa özel bir şirket tarafından 

49 milyon liraya satın alınıyor. Ne
tesadüf aynı arsa sadece 4 gün
sonra arsayı alan şirket tarafından
KİPTAŞ’a o günün parası ile 130
milyon liraya satıyor. 4 günde 81
milyon lira kar. O tarihte dolar
kuru 3 TL. Karlı satış şirkete 4
günde 27 milyon dolar kazan-
dırıyor. Bugünkü kurla 4 günde
800 milyon lira kadar” dedi. 

SADECE 4 GÜNDE 27 MiLYON 
DOLARI KASAYA KOYDU!

Ongun’un tekrar gündeme
taşıdığı arsa alım-satımı 

İBB Meclisi’nde de gündeme gel-
mişti. CHP'li  Tarık Balyalı, 
yapılan işlemlerin tam bir “kasa
boşaltma” hareketi olduğunu

ifade etmişti. Ekrem İma-
moğlu da 2021 yılında ilgili
araziyi gündeme getirmiş,
“KİPTAŞ Başakşehir'deki şu

arsayı satın alacağım diye yönetim
kurulu kararı alıyor. Bir gün sonra,
bu arsayı bir uyanık 11 milyon do-
lara alıyor. Ertesi gün KİPTAŞ 47
milyon dolara bu arsayı o uyanıktan
satın alıyor" açıklamasını yapmıştı.
Araziyi KİPTAŞ'a satan Atmaca
Grup Yönetim Kurulu Başkanı
Adem Atmaca ise KİPTAŞ'a bir değil
2 arazi sattığını açıklamıştı. I SaYFa 9

ATMACA KiPTAŞ’A BiR DEĞiL 
2 ARAZi SATTIĞINI AÇIKLADI
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İYİ Parti İstanbul İl Teşkilatı
Kurucu Yönetim Kurulu Üyesi

Ali Kıdık, partisinden istifa etti. Kıdık
istifasını duyurduğu açıklamada
“Büyük umutlarla kurduğumuz İYİ
Parti maalesef ülkemiz gerçeğinden
uzaklaşarak 'Muhalefete muhalefet'
eden konumuna gelmiştir. Yedi yıldır
yaptığımız mücadelenin kıymeti 
olmadığını görmek, daha çok dediko-
dunun itibar gördüğü, iç hesapların
ülke gerçeklerinin önüne geçmesini
görmekten üzgünüm” dedi.  I SaYFa 5
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Mücadele gitti
dedikodu başladı!

Ekrem İmamoğlu'nun
danışmanı Murat Ongun,

İBB şirketi Kiptaş’ın AK Parti
dönemindeyken Başakşehir’de

300 milyon liralık arsa 
alım-satımını yeniden 

gündeme getirdi. Ongun, 2016
yılında Başakşehir’de 78 bin

metrekarelik bir arsanın, özel
bir şirket tarafından 49 milyon

liraya satın alındığını belirterek,
“Bu arsa 4 gün sonra KİPTAŞ’a

130 milyon liraya satılıyor.
4 günde 81 milyon lira kar. 

O dönemin kuru ile 27 
milyon dolar” dedi
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Ercan D., yılbaşı gecesi otomobilin içinde,
yanındakilere silah doğrultarak, “Seni mi vurayım?
Yoksa seni mi?” dediği 17 yaşındaki Melek Nur
Özgener'i başından vurarak ağır yaraladı
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BASINDAN
VURULDU!

TÜRKiYE UÇAK GEMiSi YAPACAK EMEKLiLERE 
YÜZDE 37 ZAM!

Milyonlarca memur ve emeklinin merakla
beklediği altı aylık enflasyon rakamları

netleşti. TÜİK verilerine göre 2023'ün son altı
ayında enflasyon yüzde 37,56 oranında gerçek-
leşti. Böylece memur ve emeklilerin maaş zam
oranı da belli oldu. SSK ve Bağkur emekli aylık-
ları için altı aylık dönemde alacakları zam ya da
enflasyon farkı yüzde 37,56 olarak ortaya çıktı.
Türkiye Emekliler Derneği Genel Başkanı Kazım
Ergün, “Enflasyon farkı zam değildir. Emeklilere
refah payı şarttır” açıklamasını yaptı. 
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KONSERiMDE
BOMBA PATLADI!

Bir süredir yaşadığı problemleri kendi sosyal 
medya hesabından duyurmaya çalışan şarkıcı

Aleyna Tilki, Cüneyt Özdemir'e konuştu. “Korkmuyorum”
diyen Tilki, uzun süredir işlerinin engellendiğini söyledi.
Tilki, “Birileri benim sahne yapmamı istemiyor. 
Çok canımı sıkarlarsa başıma nelerin geldiğini de 
anlatacağım, kaç kere ölümden döndüm, beni bir 
çöp gibi ortaya attılar. Konserimde bomba da 
patladı, prodüktörümü kasap bıçağıyla 
ortadan ikiye de böldüler” dedi. 
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İstanbul'da motokuryelerin
hayatını kaybettiği kazalara her

gün bir yenisi daha ekleniyor. Çevre
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlı-
ğı'nın Nisan 2023 rakamlarına göre
İstanbul'da 250 bin motokurye var.
Kurye Hakları Derneği'nin Motokurye
Ölümleri Raporu'nda ise 2022'de 
Türkiye genelinde
58, 2023'te ise 
68 motokurye 
trafik kazalarında
hayatını kaybetti.
Dernek Başkanı
Mesut Çeki, 
denetim çağrısı
yaptı. I SaYFa 5
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Kuryeler için 
kara bir sene!

ÖRNEK İŞLERE

iMZA
ATTIK!

Beylikdüzü Belediyesi
ocak ayı Meclis toplantı-

sında konuşan Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık, “Dört
buçuk yılı geride bıraktık. Geriye
dönüp baktığımızda kadınlar,
çocuklar, gençler, yaş almış
komşularımız ve kent yoksulları
için örnek işlere imza attık. Bey-
likdüzü, bulunduğu her yerde
yaptığı her işte farkını ortaya
koymayı başardı. Biz çalıştıkça
Beylikdüzü güzelleşecek, Beylik-
düzü güzelleştikçe çalışmaya
devam edeceğiz” dedi. I SaYFa 4
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TERÖR YİNE
HORTLADI!
ABD'nin insansız hava aracı saldı-
rısında öldürülen İslam Devrim
Muhafızları Generali Kasım Süley-
mani'nin ölümünün dördüncü 
yıldönümü anma töreni sırasında
İran'ın Kerman kentindeki mezar-
lık yakınında iki patlama meydana
geldi. En az 103 kişi hayatını 
kaybetti, 141 kişi ise yaralandı.
İran'ın Tasnim ajansı patlamaların
bölgeye bırakılan 2 çantadan 
kaynaklandığını yazdı. Haberde
çantaların uzaktan kumanda ile
patlatıldığı bilgisine yer verildi. 

ESKI DEFTERLER
YENIDEN ACILDI!

Murat Ongun, 
yerel seçimlere 
kısa bir süre kala 
“Az bilinen olaylar”
başlığı altında her
gün farklı bir
paylaşım yapıyor.
Ongun'un payla-
şımları seçim 
sürecinin tartış-
malı geçeceğinin
işareti olarak
değerlendirildi. 

AZ BİLİNEN 
OLAYLAR!

barış 
kış

haber

BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!
BİR BABANIN 
GÖZYAŞLARI!

Sıfır borçla bırakacağım
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Böbrek taşı oluşumunda 
cinsiyetin, genetik
faktörlerin, yaşam 
tarzının ve diyetin başlıca
etkenler olduğuna dikkat
çeken Üroloji Uzmanı 
Prof. Dr. Selçuk Şahin, 
“Taş hastalığı erkeklerde
daha sıktır. Ancak son
yıllarda beslenme
alışkanlığının değişmesi
nedeniyle kadınlarda ve
çocuklarda da hastalık
artmıştır. Sedanter 
hayat yaşayanlar, 
yatalak hastalar ve
teknoloji bağımlılığı 
nedeniyle az hareket
edenlerde daha
sık görülmektedir. 
Obezite de taş hastalığı
riskini artırmaktadır”
dedi

B öbrek taşının neden olabileceğine deği-
nen İSÜ Liv Hospital Bahçeşehir Üro-
loji Uzmanı Prof. Dr. Selçuk Şahin,

“Böbreklerimiz vücudumuz için son derece
önemli işlevlerden biri olan filtreleme işlemini ye-
rine getirir. Vücut için faydalı olduğu bilinen
maddeler vücut tarafından emilir. Geri kalan
maddeler ise böbrekler sayesinde idrara dönüşe-
rek vücuttan atılır. Vücuttan atılması gereken
idrar içerisinde pek çok farklı mineral, tuz gibi
maddeler bulunmaktadır. Çoğunlukla bu atıklar
idrarla birlikte vücuttan atılır ve taş oluşumu ger-
çekleşmez. Ancak risk faktörlerinin varlığında ve
sıvı alımının gerekenden az olduğu durumlarda,
böbreklerin iç yüzeyinde yer alan ve emilimi sağ-
layan kısımlarda bu maddeler kristalize hale ge-
lerek birikir. Zaman geçtikçe burada birikmeye
devam eden kristalize oluşum böbrek taşına dö-
nüşmektedir. Beslenme biçimleri, metabolik ra-
hatsızlıklar, yetersiz sıvı alımı ya da sıvı kaybı ve
bazı ilaçlar gibi pek çok etmen böbrek taşına
neden olabilir” ifadelerini kullandı.

Bebekler de taranmalı 

Genetik faktörlerin de üriner sistem taşlarının
oluşumunda önemli risk faktörlerinden oldu-
ğunu söyleyen Prof. Dr. Şahin, “Genetik faktör-
lerin yaklaşık yüzde 30-35 etkili olduğunu
biliyoruz. Bu yüzden özellikle ebeveynlerinde taş
öyküsü olan çocukların ve bebeklerin mutlaka ta-
ramaya alınması gerekir” diye konuştu.

Türkiye'de fazla görülüyor

Böbrek ve idrar yollarında taş hastalığı görülme
sıklığının toplumda oldukça yüksek olduğuna
dikkat çeken Prof. Dr. Şahin, “Hayatı boyunca
bir insanın taş hastası olma ihtimali yaklaşık
yüzde 10-15 civarındadır. Böbrek taşı görülme
sıklığı dünyadaki coğrafik bölgelere göre değişik-
lik göstermektedir. Türkiye bu alanda taş hastalı-
ğının görülme oranının daha yüksek olduğu bir
bölgedir. Ülkemizde özellikle Doğu’da taş hasta-
lığı sıklığı yüzde 15’in de üzerindedir. Doğu Av-
rupa, Batı Asya ve Orta Doğu’da daha sık,
Afrika ve Amerika’da daha nadir görülmektedir.
Bu coğrafi bölgelerde egemen olan iklim koşulla-
rının da katkısı olduğu bilinmektedir. Türkiye de

sıcak bir coğrafyada yer aldığı için taş görülme
oranı daha da yüksektir” şeklinde konuştu.

İdrarda kan görülebilir 

Prof. Dr. Şahin, böbreğinde taş olan kişilerde sık
görülen belirtileri şu şekilde sıraladı:
“Böbreklerin olduğu noktada, sırtta, 
kaburgaların altında, alt karın bölgesinde 
ve kasıklarda ağrı, 
İdrarda kan,
İdrar yaparken yanma, ağrı ve sık idrar yapma
ihtiyacı,
İdrar renginde ve kokusunda değişiklik,
Mide bulantısı ve kusma,
İdrar miktarında azalma,
Yoğunluğu değişen idrar akışı,
Böbrek taşı enfeksiyona neden olduysa idrar ren-
ginin bulanıklaşması ve koyulaşması,
Ateş ve üşüme-titreme görülebilir.”

Taş hastalığı olana dikkat

Taş oluşumunda cinsiyetin, genetik ve çevresel
faktörlerin, yaşam tarzının, diyetin başlıca etken-
ler olduğuna dikkat çeken Prof. Dr. Şahin, şun-
ları söyledi: “Taş hastalığı erkeklerde sıktır. Buna
sebep olarak testosteronun taşın kimyasal yapı-
sında olan okzalat sentezini ve kristalizasyonunu
artırdığı, aksine taş oluşumunu engelleyen sitra-
tın atılımının kadınlarda östrojen tarafından uya-
rıldığı gösterilmiştir. Ancak son yıllarda beslenme
alışkanlığının değişmesi nedeniyle kadınlarda ve
çocuklarda da hastalık artmıştır. Özellikle aile-
sinde taş hastalığı olanlarda risk 2,5 kat artmıştır.
Sedanter hayat yaşayanlar, yatalak hastalar ve
teknoloji bağımlılığı nedeniyle az hareket eden-
lerde daha sık görülmektedir. Obezite de taş has-
talığı riskini artırmaktadır. Buna duruma
obeziteye eşlik eden düşük idrar pH’ının, idrarla
okzalat, ürik asit, fosfor ve sistin atılımın artışının
neden olduğu gösterilmiştir.”

Tekrarlama olasılığı var

Böbrek taşı hastalığının genelde tekrarlayıcı bir
hastalık olduğunu söyleyen Prof. Dr. Şahin, “Bir
kere taş düşüren hastalarda 5 yıl içerisinde yüzde
50 oranında yeniden taş oluşabileceği bilinmek-
tedir. Bu hastalar bol su içmeli, aşırı hayvansal ve

yağlı proteinli gıdalardan sakınmalı, aşırı soğuk-
lardan korunmalıdır. Taşın metabolik analizi ve
altında yatan başka hastalık olup olmadığı ince-
lenmelidir. Daha önce taş düşüren hastaların yıl-
lık düzenli kontrollerini yaptırması önerilir”
ifadelerini kullandı.

Ses dalgası yöntemi kullanılabilir
Tedavide en önemli faktörlerin taşın büyüklüğü,
böbrek içindeki yerleşimi, hastanın ağrısının şid-
deti, taşın böbrek fonksiyonlarını bozup bozma-
ması ve enfeksiyon varlığı olduğunun altını çizen
Prof. Dr. Şahin, “Böbrek taşının boyutu arttıkça,
hastanın taşı kendiliğinden düşürme ihtimali
azalır. Ayrıca böbrek toplayıcı sistemlerinde, üst
kısımda yerleşen taşların düşme ihtimali, alt kı-
sımda yerleşenlere oranla daha fazladır. Taş te-
davisinde öncelikle taşın böbrekten ve/veya idrar
kanalından temizlenmesi gerekir. Ardından taşın
oluşum nedenlerine yönelik araştırma yapılıp,
tekrar oluşumunun engellenmesi amaçlanır. 5
mm’ye kadar olan taşların büyük çoğunluğu ve-
rilen ilaç tedavisiyle ve bol sıvı alımı ile düşürüle-
bilir. Taşın boyutu büyüdükçe müdahalesiz
düşürme olasılığı azalır” dedi. DHA

Teknoloji bağımlılığı
böbrek Tası yapabilir

Prof. Dr. Şahin, ilaç dışı tedavi yöntemleri
hakkında şu bilgileri paylaştı: “ESWL -vücut
dışından şok dalgaları ile taş kırma- yani
ekstrakorporeal şok dalgası, litotripsi yönte-
minde büyük taşları parçalamak için ses dal-
gaları kullanılır. Parçalanan taşlar doğal
yollarla vücuttan atılır. Böbrek taşı tedavi-
sinde ses dalgasıyla taş kırma -ESWL-, en
fazla 3 kez denenmelidir. Aksi takdirde sırt ile
karında morarmalar ve böbrek çevresinde
kanamalar
gibi bazı
komplikasyon-
lara neden
olabilir. Bunun
dışında, ilaçla
düşürüleme-
yen durum-
larda taş
ameliyatları

da uygulanabilir. Taş cerrahisinde yöntem
seçimi taşın boyutu, taşın yerleşim yeri -böb-
rek içerisinde veya idrar kanalı içerisinde- ve
taşın tıkanıklık oluşturup oluşturmamasına
göre planlanır. Taş ameliyatları günümüz tek-
nolojisi ile tamamen kapalı şekilde -endosko-
pik- yapılmaya başlanmıştır. Artık böbrek
taşlarının tedavisinde açık cerrahi ile ameli-
yat yapılmamaktadır ve önerilmemektedir.
Böbrek içindeki taşlar bile artık kapalı yön-

temle temizlene-
biliyor. Bu sayede
hastalarımız ame-
liyat sonrası çok
az ağrı hissediyor,
çok hızlı bir şe-
kilde iyileşebiliyor
ve günlük yaşam-
larına kısa sürede
dönebiliyorlar.”

AmeliyAt dA yApılAbilir!

Kış çayları masum mu?

Bitkisel adı altında satılan pek çok
ürün ‘sağlığa zarar vermez’ düşünce-
siyle gelişigüzel tüketilebiliyor.Bunlar

arasında bitkisel çaylar da yer alıyor. Son zaman-
larda özellikle kış çaylarına büyük rağbet oldu-
ğuna dikkat çeken Farmakognozi Uzmanı Doç.
Dr. Etil Güzelmeriç, bu çaylarla ilgili bilinmesi
gerekenleri şöyle açıkladı; Bitki çayları özellikle
kış aylarında daha yoğun tüketiliyor. Buradan
yola çıkarak aktar ve marketlerde satılan 10 farklı
ürün üzerinde araştırma yaptık. Öncelikle belirt-
meliyim ki bu karışımlar hazırlanırken en çok ter-
cih edilen bitkiler hibiskus ve kuşburnu
olmuş, bunları papatya ve tarçın kabuğu
takip etmiş. Örnekleri incelemeye başladığı-
mızda, karşılaştığımız ilk problem etiket bilgi-
leriyle paket içeriğinin uyumlu olmamasıydı.
Bazı örneklerde etiket bilgisine göre bulun-
ması gereken bitkilerin paketlerde yer almadı-
ğını tespit ettik. İncelemelerdeki en çok
şaşırtan bulgu ise bazı örneklerde etiket üze-
rinde yazmayan bitkilerin paket içerisinde tespit
edilmesiydi. Ardından, kalite parametrelerinin
belirtildiği Türk Farmakopesi ve Avrupa Farma-
kopesi’ne göre bitki teşhisi ve kimyasal analizler
yapılarak paketlerde yer alan bitkileri inceledik.
“Kış çayı” adı altında yapılan bitki karışımlarında
yer alan adaçayı, papatya, meyan kökü, nane,
tarçın, ölmez çiçek ve melisa (oğul otu) bitkileri-
nin kalite kriterlerini karşılamadığını tespit ettik.

Zayıflatıcı etkileri yoktur

Sağlığı korumak amaçlı yüzde 2’lik oranlarda
hazırladığımız çayın günde 1-2 fincan tüketilmesi
önerilir. Ancak, bazı bitkiler için kullanım süresi
ve miktarı limitli olmalıdır. Örneğin, sinameki
(Cassia senna) yaprağı önerilen süreden daha
uzun kullanılmaktadır. Bunun nedenlerinden biri
de kullanım amacının hatalı olmasıdır. Çünkü,
piyasadaki çoğu ‘zayıflama çayı’ adı altında satı-
lan karışım bitki çaylarında sinameki yaprağı kar-
şımıza çıkıyor. Halbuki sinamekinin zayıflama
üzerine hiçbir etkisi yoktur. Söz zayıflama çayla-
rından açılmışken belki altını çizmekte fayda var,
hiçbir bitki zayıflama için mucizevi sonuçlar ya-
ratmaz. Bu nedenle, iddialı söylemlerle “bir ayda
şu kadar kilo verdirir (!)” gibi sözlere kanmayı-
nız. Sinameki yaprağı, ciddi kabızlık problemle-
rinde kullanımı sınırlı süre (1-2 hafta) olması
şartıyla önerilir. Sürekli kullanıldığında içerisinde
etkiden sorumlu antrasen türevi bileşikler irritan

karakterde olduğu için bağırsaklarda
hasara neden olmasının yanı sıra ba-

ğırsak tembelliğine, irritabl (huzursuz) bağırsak
sendromuna ve sıvı-elektrolit dengesizliğine
sebep olabilir. Bitki çayları kullanılmadan önce
mutlaka eczacılara danışılmalıdır.

Toplama ve saklama koşulları önemli

Kullanım amacınıza göre doğru bitkiyi buldu-
nuz, çay olarak hazırlanması gereken kısmını bi-
liyorsunuz, hazırlama şekline karar verdiniz ve
uygun miktar ve sürede kullanacaksınız. Peki
bunlar yeterli mi? Hayır. Dikkat etmeniz gereken
diğer önemli hususlar ise toplama, kurutma ve
saklama şartlarına bağlı olarak bitkinin ağır
metal, pestisit, fumigat veya patojenik mikroor-
ganizma içermemesidir. Tüm bu anlattıklarımın
çözümü bitkilerin akredite laboratuvarlarda tüm
analizleri tamamlandıktan sonra sertifikalı olarak
satılmasıdır.

Zehirlenmeye yol açabilir

Sakinleştirici ve sindirime yardımcı olarak gü-
venle kullanılabilen tıbbi papatya, Matricaria re-
cutita, ile görsel bakımından birbirine benzeyen
“papatya” olarak adlandırılan birçok bitki (Bellis,
Anthemis, Senecio) vardır. Piyasada aktar ve
marketlerde satılan 16 ürün üzerindeki araştır-
mamızda sadece bazı poşet çaylarda tıbbi papat-
yaya rastlanırken diğer “papatya” adı altında
satılan aktar, market veya internetten alınan
ürünlerin hiçbirinde tıbbi papatya bulunamadı.

Tıbbi papatyaya benzerliği nedeniyle karıştırılan
bitkiler arasından en risklisi toksik bileşenler (pi-
rolizidin alkaloitleri) taşıması bakımından Sene-
cio türleridir. Diğer taraftan, bu çaylara görsel
bakımdan birbirinden tamamen farklı bitkiler de
karıştırılabilmektedir. Örneğin, melisa (Melissa
officinalis) ve limon otu (Aloysia triphylla) bitki-
leri, bu bitkilerin yaprak şekilleri birbirinden ta-
mamen farklı olmasına rağmen kurutulup
parçalandığında kokularının benzer olması nede-
niyle birbirleriyle karıştırılır. Bu durumda doğru
bitkiyi tespit etmenin tek yolu kimyasal analizdir.
Melisa yaprakları birçok etkiden sorumlu (anti-
oksidan, yangı giderici, antimikrobiyal vb.) bile-
şen olan rozmarinik asit taşırken, diğer bitki
taşımaz. Üzülerek belirtiyorum ki yaptığımız
analizlerde piyasada bulunan ve melisa bitkisini
içerdiği iddia eden ürünlerin çoğunda melisanın
olmadığı saptandı. Diğer bir çalışmamızda, çarkı
andıran çiçekleri nedeniyle çarkıfelek (Passiflora
incarnata L.) olarak adlandırılan bitkiyi ve bu
bitkiyi içeren ürünler (aktarlardan, marketlerden
ve e-ticaret sitelerinden temin edilen yedi adet
ürün) incelendi. Bazı paketlerde, çarkıfelek çiçeği
yerine karaçalı (Paliurus spina-christi) meyvele-
rine (yuvarlak ve yassı görünümlü) rastladık.
Yanlış bitki kullanımı nedeniyle beklenen fayda
sağlanmazken bazı durumlarda zehirlenme veya
organ hasarı oluşabileceğini unutmayalım. Bu
nedenle, doğru bitki kullanımı çok önemlidir ve
bitki teşhisi mutlaka uzman kişilerce yapılmalıdır.
NEŞE MERT

Bugünlerde “kış çayı” adı altında satılan karışım bitki çayları yoğun talep görüyor. Ancak bu çayların
bilinçsizce tüketilmemesi gerektiğini belirten Farmakognozi Uzmanı Doç. Dr. Etil Güzelmeriç,
‘‘Hastalıklardan korunmak ya da çabuk iyileşmek isterken sağlığınızdan olmayın’’ uyarısında bulundu
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anlatsın!
İnsanların yaşadıkları duygu 
durumu karşısında hislerini

paylaşmamasının depresyonu da
beraberinde getirebildiğini

söyleyen Evlilik ve İlişki Koçu
Tülay Erciyas Kaya, “Duygu 

akışı doğru yönetilmezse, kişi 
depresyona girebilir” dedi

ArAştırmA şirketi Ipsos'un ger-
çekleştirdiği ankete göre, katılım-
cıların yüzde 62'si stres nedeniyle

günlük yaşamlarının aksadığını bildiriyor.
Buna rağmen yüzde 71'i fiziksel sağlıkla-
rını önceliklendirirken, yüzde 58'i de zi-
hinsel sağlıklarını daha çok önemsediğini
aktarıyor. Fiziki rahatsızlıklar kadar ruh-
sal durum bozukluğunun da gündelik ya-
şamı olumsuz etkileyen bir sağlık sorunu
olduğunu belirten Evlilik ve İlişki Koçu
Tülay Erciyas Kaya ise duygularını aktar-
mayan kişilerde stresin yol açtığı durum-
ları açıkladı. Kaya, “İnsanlar bazen
başkalarının iyi hissetmesi için kendileri-
nin kötü hissetmelerini göze alabiliyor.
Ancak duygu ve düşünceleri paylaşma-
mak, depresyonu beraberinde getirebili-
yor" dedi.

Duygularınızı gizlemeyin

Duyguları ifade etmenin, sınırları belirle-
yerek ilişkileri geliştirdiğini belirten Evlilik
ve İlişki Koçu Tülay Erciyas Kaya, "Ha-
yatta her şey, her zaman olumlu ilerleme-
yebilir. Kişiler bazen duygularını korku ve

endişe duyarak saklayabiliyor. Aslında,
duyguları doğru iletişim yöntemleriyle
karşı tarafa aktarmak gerekiyor. Duygu-
ları saklamak maske takmak demektir. Bu
da hem ilişkilerde hem de kişinin kendi
mental sağlığında bir süre sonra daha
büyük yıkımlara sebep olabiliyor. Önemli
olan sorunları algılayıp, çözüp hayata ha-
fiflemiş olarak devam etmek" şeklinde ko-
nuştu.

Hayır demeyi öğrenmeyin

Gereksiz yere her teklife ya da soruya evet
demenin fırsatlara hayır demek anlamına
gelebileceğinin altını çizen Kaya, sözlerini
şöyle sonlandırdı: "Bireyler bazen kaybet-
memek veya kazanmak için hayır demeye
çekiniyor. Eşle, arkadaşlarla, aile fertle-
riyle, çocuklarla ne sorun yaşanırsa ya-
şansın, kişi hayır demesi gereken bir
konuda bunu yapmalı. Hayır demek, o an
yaşam enerjisine iyi gelmeyebilir. Fakat,
bu durum sonrasında kişiyi ruhsal ve be-
densel olarak rahatlatacaktır. Hayır de-
meyi öğrenmek, beklentileri de önemli
ölçüde azaltabilir." DHA
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Kaza, Gaziosmanpaşa Karayolları Mahal-
lesi, Abdi İpekçi Caddesi'nde, saat 14.30 sı-
ralarında meydana geldi. Yağışın etkisi ile

kayganlaşan yolda, seyir halindeki kamyonun şoförü,
direksiyon hâkimiyetini kaybetti. Kamyon, park ha-
linde bulunan kapalı kasa panelvan araca çarptı. Ka-
zada, panelvanın çarptığı elektrik direği de yerinden
sökülerek devrildi. Kaza sırasında kapısı açılan kam-
yonun şoförü yola fırladı. Çevredekilerin ihbarı üze-
rine olay yerine polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Şoför, olay yerinde yapılan ilk müdahalenin ardından
ambulansla hastaneye kaldırıldı.

Kamyondan düştü

Kaza anı, güvenlik kamerasına yansıdı. Görüntü-
lerde, kamyonun panelvan araca çarptığı sırada kapı-
sının açıldığı görülüyor. Açılan kapıdan şoför
düşerken, kamyon durmayarak geri gidiyor. Bu sı-
rada kamyonun çarptığı panelvan araç, elektrik dire-
ğine çarparak deviriyor. 

Öldü zannettik!

Kazayı gören esnaf Tarık Karakaş "Biz çalışıyorduk,
yağmur yağmaya başladı. Kamyon süratli bir şekilde
geliyordu. Frene bastı, duramayınca burada park ha-
lindeki araca çarptı, çok hızlıydı. Direğe vurdu, zıp-
ladı, kaldırıma doğru gitti. Kaza anında kapı açıldı
adam düştü, biz öldü sandık. Kafası kanıyordu bi-
linci açıktı. Biraz oturtturduk, ayağa kalktı. Freni kit-
lenmişti kayarak geldi. Genelde hep kaza oluyor,
yağmur yağdığı zaman motorcular kayıyor, arabala-
rın altına giriyor. Sürekli böyle kazalar oluyor her
gün" dedi. DHA

yangın, saat 01.30 sıralarında Battalgazi
Mahallesi Akıncılar Caddesi üzerinde bu-
lunan Halidiye İlim Yayma Kur'an Kur-

su'nun bahçesindeki barakada çıktı. Barakada
bilinmeyen nedenle başlayan alevler kısa süre sonra
yanında bulunan Kur'an kursunun çatısına sıçradı.
Yangını fark ederek binayı boşaltan öğrencilerin haber
vermesi üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Polis çevrede güvenlik önlemi alır-
ken, itfaiye ekipleri de yangını söndürmek için çalışma
başlattı. Yangın ekipler tarafından kısa sürede söndü-
rüldü.   Kur'an kursunda yatılı olarak 25 öğrencinin
kaldığı ve sağlık durumlarının iyi olduğu öğrenildi.
Polis yangınla ilgili inceleme başlattı. DHA

O lay, yeni yıla girerken saat 23.30
sıralarında, Fatih'te meydana
geldi. Ailenin iddiasına göre; 17

yaşındaki Melek Nur Özgener, yılbaşını
kutlamak üzere Nisa A.(17) ve Ercan
D.(32) ile buluştu. Otomobilin içinde
oturdukları sırada Ercan D., yanındaki
silahı çıkararak iki kız arkadaşına doğ-
rultup, "Seni mi vurayım? Yoksa seni
mi?" dedi. O sırada Ercan D., tetiğe ba-
sarak arka koltukta oturan Özgener'i ba-
şından vurarak yaraladı. Ardından
korkuya kapılan şüpheli, Özgener'i oto-
mobili ile en yakındaki hastaneye bırakıp
kayıplara karıştı. Yaralı Melek Nur Öz-
gener ameliyata alınırken, polis ekipleri 4
yıl önce benzer bir suçtan yargılanıp ser-
best bırakılan Ercan D.'yi yakalamak için
çalışma başlattı. Çalışmalar sırasında
gözaltına alınan Nisa A. serbest bırakı-

lırken, ağır yaralanan Melek Nur Özge-
ner ise yoğun bakımda yaşam mücade-
lesi veriyor. Öte Yandan, Nisa A.'nın
sosyal medya hesabından tabanca fo-
toğrafı paylaştığı görüldü.

Hanginize sıkayım demiş

Hastane kapısında, kızından gelecek
güzel haberi bekleyen baba Bülent Öz-
gener, "Geçtiğimiz yılbaşı günü, ben kı-
zımı çağıracağım sırada memurlar aradı.
'Acile gelir misiniz' dediler. Ben sandım
ki biri şaka yapıyor. Sonra Melek Özge-
ner'in babası olup olmadığımı sordu.
'Acil hastaneye gelir misiz' dedi. Ben de
gittim. Memur bey anlatmaya başladı.
İki kız, bir erkek varmış arabada. Erkek
'Hanginize sıkayım' demiş. Benim kızı-
mın kafasında patlıyor. Eli tetiğe değmiş.
Arka taraftan girip ön kulak arkasından

çıkıyor. Bu adam daha önce de cinayet
işlemiş. Denetimli serbestlikten salmış-
lar" şeklinde konuştu.

Hastane önüne atıp kaçmış 

Güçlükle konuşan baba Özgener, "Gel-
diğimde gördüm ki yoğun bakımda.
Kızım şu an ölümle pençeleşiyor. Araba-
nın içerisinde mermi patladıktan sonra
hastaneye getiriyor. Önüne atıp, bırakıp
kızımı kaçmaya başlıyor. Memur arka-
daş o sırada görüp plakasını alıyor.
Araştırıyorlar. Çocuk yurt dışına da ka-
çabilir. Memur arkadaşlara da söyleye-
ceğim. Yurt dışına kaçarsa bulamazlar.
Böyle kişilere adalet lazım. Hiç salma-
maları lazım" dedi.

Her şey var!

Baba Özgener, "Bu yanlarındaki Nisa

isimli kızla uzun süredir beraberler.
Ama kız ailesinden kopuk. Benim kı-
zımla tanıştıktan sonra iş patlıyor. Kız
uyuşturucu satıyordu. Benim kızıma da
sattırmaya çalışmışlardır. Vuran ço-
cukta uyuşturucu satıcılığı ve silah ka-
çakçılığı yapıyor. İlk gördüğümde her
tarafı şişmişti. Boynunda yaralar vardı.
Belki de kızıma başka şeyler de yapa-
caklardı bunlar" ifadelerini kullandı.

Benim kızımla ne işi var?

Fotoğrafları gösterirken isyan eden
baba Bülent Özgener, "Benim kızım 17
yaşında. Bu adamın iki tane çocuğu var.
Benim kızımla ne işi olabilir? Bu adam
zaten uyuşturucu satıyor. Silah kaçakçı-
lığı var. Ne işi olabilir benim kızımla"
açıklamasında bulundu.
DHA

Olay 31 Aralık 2023 Pazar
günü saat 22.30 sıralarında,
Gülbahar Mahallesi'nde

meydana geldi. İddiaya göre, motosik-
let ile sokaktan geçen iki kişi, otomatik
silahla iş yerine kurşun yağdırdı.
Haber verilmesi üzerine olay yerine
çok sayıda polis ekibi sevk edildi. Polis
çevrede yoğun güvenlik önlemi aldı.
Yirmi bir tane merminin isabet ettiği iş
yerinde, ölen ya da yaralanan olmaz-
ken iş yerinin duvarlarında ve camla-

rında hasar oluştu. Polis, yaptığı çalış-
mada iş yerinin çevresinden 26 adet
boş mermi kovanı topladı. Olay yeri
inceleme ekibi, topladığı mermi kovan-
larını, balistik inceleme yapılması için
muhafaza altına aldı.

Saldırı anı kamerada

İş yerinin güvenlik kamerasına yansı-
yan görüntülerde, saldırının saniyeler
içinde gerçekleştiği ve motosiklet üs-
tünde bulunan iki kişiden birinin mo-

tosikleti kullanırken arkada oturan sal-
dırganın elindeki otomatik silahla iş
yerini taradığı görülüyor. Görüntü-
lerde, saldırı gerçekleştiği sırada iş ye-
rinin önünde oturan bir kişinin
mermilerin hedefi olmaktan kıl payı ile
kurtulduğu da görülüyor. Saldırganlar,
olayın ardından hiç durmayarak mo-
tosiklet ile olay yerinden uzaklaşıyor.
Polis olaydan sonra kaçan saldırgan-
ları yakalamak için geniş çaplı 
soruşturma başlattı. DHA

İş yerini otomatik silahlarla taradılar

Gaziosmanpaşa'da yağış ile birlikte
kayganlaşan yolda kamyon şoförü, direk-
siyon hakimiyetini kaybederek park halin-
deki panelvan araca çarptı. Kaza anında
kapısı açılan kamyonun şoförü, yola fırladı.
Şoför, ambulansla hastaneye kaldırıldı.
Kaza anı, güvenlik kamerasına yansıdı

Sultanbeyli'de Kur'an kursunun
bahçesinde bulunan barakada çıkan
yangın, kursun çatısına sıçradı. Olay
yerine gelen itfaiye ekipleri yangını
kısa sürede söndürürken, binada
kalan öğrenciler tahliye edildi

Kamyon şoförü
yola fırladı 

Kur'an kursunda
yangın çıktı

MİT Başkanlığı ve İstanbul emniyeti
İstihbarat Şube Müdürlüğü ekipleri
tarafından yapılan çalışmalarda,

DEAŞ silahlı terör örgütünün Türkiye yapı-
lanması olan Selman-ı Faris Taburu'nun ku-
rulduğunu, iddiaya göre; örgüt içeresinde
faaliyet gösteren kişilerin yılbaşı gecesi kilise
ve sinagoglara yönelik eylem hazırlığında ol-
duğu belirlendi. Bunun üzerine ekipler, örgü-
tün Türkiye yapılanması içerisindeki kişileri
fiziki ve teknik takibe aldı. Çalışmalar sıra-
sında şüphelilerin bazı noktalarda keşif ve fo-
toğraflama yaptıkları tespit edildi.

Sınır dışı edilecekler

MİT ve istihbarat ekiplerinin yaptıkları saha

çalışmalarının ardından Terörle Mücadele
Şube Müdürlüğü ekipleri, 29 Aralık'ta tespit
edilen şüphelilerin yakalanması için operas-
yon düzenledi. İstanbul merkezli 9 ilde 39
farklı adrese eş zamanlı olarak yapılan ope-
rasyonda, 32 şüpheli gözaltına alındı. Gözal-
tına alınan şüpheliler, işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edildi. Şüphelilerden 25'i çıkarıl-
dığı mahkemece tutuklandı. Bir kişiye ev
hapsi verilirken 4 kişi ise adli kontrol şartıyla
serbest kaldı. Şüphelilerden 2'sinin ise sınır
dışı edilmesine karar verildi. Şüphelilerin
eylem için keşif yaptıkları anlara ait görüntü-
ler ortaya çıktı. Görüntülerde bir şüphelinin
bazı sinagogların önünden geçerken etrafı
kontrol ettiği anlar yer aldı. DHA

Şişli'de motosiklet ile sokaktan geçen iki kişi, otomatik silahla iş yerine kurşun yağdırdı. Saldırı anı,
güvenlik kamerasına saniye saniye yansıdı. Motosikletli saldırganlar, olay yerinde durmadan uzaklaştı

Fatih'te iddiaya göre; Ercan D.,
yılbaşı gecesi otomobilin içinde,

yanındakilere silah doğrultarak,
“Seni mi vurayım? Yoksa seni mi?”

dediği 17 yaşındaki Melek Nur
Özgener'i başından vurarak ağır

yaraladı. Ailesinin iddiasına göre,
Özgener'i hastanenin önüne

bırakan şüpheli, kayıplara karıştı.
Baba Bülent Özgener, “İki kız, bir

erkek varmış arabada. Erkek,
'Hanginize sıkayım' demiş. Benim

kızımın kafasında patlıyor” dedi

İstanbul'da yılbaşı gecesi kilise ve sinagoglara
yönelik eylem hazırlığında olduğu iddia edilen
DEAŞ terör örgütü üyeleri, düzenlenen operasy-
onla gözaltına alındı. Şüphelilerin eylem için
keşif yaptıkları anlara ait görüntüler ortaya çıktı

Teröristlere
geçit yok!

Sarıyer'de kaza: 2 yaralı
Kaza, dün saat 08.00 sırala-
rında, Sarıyer Bahçeköy Yo-
lu'nda meydana geldi.

İddiaya göre, 34 AIB 56 plakalı İETT
otobüsü, içindeki yolcularla seyir halin-
deyken şoförün virajda kendi şeridin-
den çıkmasıyla karşı yönden gelen
kamyonetle çarpıştı. Çarpışmanın etki-
siyle yan camları patlayan İETT oto-
büsündeki iki yolcu yaralandı. Haber

verilmesi üzerine olay yerine sağlık ve
polis ekipleri sevk edildi. Polis ekipleri,
kaza nedeniyle trafiğe kapanan yolda
önlem aldı. Sağlık ekipleri, yaralanan 2
yolcuyu olay yerindeki ilk müdahalenin
ardından hastaneye kaldırdı. Kaza ne-
deniyle trafiğe kapanan yol, kazaya ka-
rışan araçların kaldırılmasının
ardından açıldı. Kaza ile ilgili inceleme
devam ediyor. DHA

GenC kız baSından
vuruldu!
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Y erel seçimler yaklaşırken, CHP'de deği-
şimcilerin kurultay sürecinde teşkilatla-
rına ve delegelere 'ön seçim' vaadini

tutmaması, birçok şehir ve ilçede sorun oluştur-
maya başladı. Beylikdüzü, Küçükçekmece, Be-
şiktaş, Kartal gibi değişimden yana net tavır
gösteren ilçeler dışında değişmesi muhtemel bir-
çok ilçede değişimin yerelden olması vurgulanır-
ken, işin aslı belirlenecek adayın Ekrem
İmamoğlu’nun iki dudağının arasında olduğu-
nun bilinmesi ve dillendirilmesi de ayrıca
çok acı...

Halk tarafından istenmeyen adayların konul-
ması ya da konulma ihtimali CHP seçmenini
rahatsız etmeye başladıysa da, kitlesel bir ses
çıkmayışının tek sebebi bana göre gerek bele-
diye başkanı gerekse meclis üyesi aday adayla-
rının umutlu bekleyişi.

Özellikle yerel seçimde gözlerin çevrildiği İs-
tanbul’da Fatih ve Pendik adayları netleşirken,
57 Mahallesi bulunan Fatih’e atanan Mahir
Polat’ın yerelde ne kadar eleştirildiğini ya bilmi-
yorlar, ya da bilmemezlikten geliyorlar. Fatih’te
izlediğim 60 yıllık ömrünü CHP’ye vermiş bir
üye diyor ki; 60 günlük bir genel merkeze ben
‘Evet’ demiyorum...

Tek bir ilçeden yükselen ses, ‘Parti içi kıyıma
son verin’ şeklindeyken, görünen o ki yerel 
seçimden sonra CHP’yi zor günler bekliyor. 
Eğer aday belirleme işleri ATAMA şeklinde 
olacaksa görünen o ki CHP’de daha çok kazan
kaynayacak.

İrade nöbeti!

Neyse biz yine gelelim Bakırköy’e. Geçtiği-
miz hafta Bakırköylü bir grup seçmen yaklaşan
yerel seçimlerde belirlenecek adayla ilgili basın
açıklaması yapmış, Bakırköy'de emeği olan, li-
yakatli, vizyonlu, Bakırköy’ün değerlerine sahip
çıkan, dokusuna hakim, kamu alanlarını koru-
yacak ve en önemlisi halkın sesine kulak vere-
cek yerel bir başkan ve meclis üyeleri istediğini
dile getirmişti. Esnaftan ve halktan destek alan
eylemin devamında ‘İrade Nöbeti’ adı altında
aday belirleninceye kadar her Cumartesi top-
lanma ve imza kampanyası başladı.

Geçtiğimiz dönem mevcut başkanın aynı tep-
kilerle yeniden aday olarak gösterilmesi (daya-
tılması) nedeniyle oy oranı düşmüş, CHP'nin
meclisteki temsiliyet sayısı 27’den 26’ya 
düşmüştü.

Her ne kadar bazıları oy oranının düşüşünü
İYİP ve DSP’den ve hatta CHP’den istifa ede-

rek bağımsız aday olan Mehmet Görgülü’den
dolayı olduğunu söylesede, 2 dönem Bakırköy
Belediye Başkanlığı yapan İYİP’in adayı mer-
hum Ateş Ünal Erzen, açık ve net bir biçimde
döneminde yapılan hizmetlerin yok olmasından
dolayı aday olduğunu, Kerimoğlu dışında bir
aday gösterildiği takdirde aday olma-
yacağını açık ve net bir biçimde
söylemişti.

Elim kırılsaydı!

Yine aynı şekilde Ali Fatinoğlu’nun
gerekçeleri de neredeyse aynıydı ve o
da halktan gelen talep üzerine
DSP’den aday olmuştu. Bağımsız 
Belediye Başkan Adayı Dr. Mehmet
Görgülü ise zaten Kerimoğlu’nun
adaylığının açıklandığı gece, CHP ilçe
binası önünde önünde toplanan partili-
lerin tepkilerine cevaben partisinden
istifa etmiş ve sadece kendi oyuna gü-
venerek bağımsız aday olduğunu 
açıklamıştı.

Dolayısıyla İYİ Parti’nin aldığı 12
bin 570 oy da, DSP’nin aldığı 8 bin
967 oy da, bağımsız aday olan Dr. Mehmet
Görgülü’nün aldığı 453 oy da ‘Dayatma Adaya’
tepki oylarıydı.

Geçtiğimiz dönem mevcut adaya karşı çıkan,
oylarını farklı siyasi partilere veren, hatta oy
verdiği halde ‘Elim kırılsaydı da oy vermesey-
dim’ diyen ve belki de sırf bu yüzden değişimden
yana tavır gösteren bu halk, Bakırköy özelinde

Bakırköylü bir aday gösterilmediği takdirde ne
yapar varın siz düşünün.

Ha ama; ‘Biz Kerimoğlu ile bile yüzde 56 ile
aldık yüzde 50 ile alırız ama yine alırız' diye dü-
şünülüyorsa o başka ama bence bu kez kazın

ayağı öyle değil. 
Zaten böyle bir kötülüğü ne koca Bakırköy

halkına, ne de gönül verip aday adayı olmuş
partililere yapmaya da kimsenin de hakkı yok
bence…

Ovalıoğlu kimdir?

Kulislere yansıyanlara göre (!) ki ben bunun
tamamen algı olduğunu ve halkın ne tepki vere-

ceğinin ön araştırması şeklinde bir çalışma ol-
duğunu düşünen biri olarak, şundan 15-20 gün
önce İBB bürokratlarından Ertan Yıldız’ın adı
Bakırköy için konuşulurken, şimdilerde yerine
Ayşegül Özdemir Ovalıoğlu denilmeye başlandı.
Kimmiş bu Ayşegül Özdemir Ovalıoğlu diye
baktığımızda ise Ekrem İmamoğlu'nun babası
Hasan İmamoğlu'nun doktoru Cem Ovalıoğ-
lu'nun eşi olduğu basına yansımaya başladı.

Aslında bunu bilen parti yönetimi belkide
kendilerinin söylemesini beklemişti ama be-
nimde şahit olduğum bir olayda, genç bir ilçe

yöneticisi Cem Ovalıoğ-
lu’na, belkide bilinçli ola-
rak, ’Sizi bir yerden
tanıyorum ama çıkarama-
dım. Bir yerden adaylığınız
olmuş muydu?’ diye sordu.
Sorunun cevabını bildiğim
için merakla beklerken
Cem Ovalıoğlu, ‘Hayır bir
adaylığım olmadı’ şeklinde
net bir cevap verince açık-
çası ‘Acaba mı?’ diye düşü-
nüp sessiz kaldım.
İlerleyen günlerde bu
durum parti içinde aslında
ciddi de rahatsızlık yaratır-
ken, belkide çok basit bir
olayın neden gizlenmiş ol-

duğunu anlayamadım. Ya da açıkça söyleyip,
sempati oluşturmaktansa, yalan söyleyip empati
oluşturmak nasıl bir matematikti anlayamadım.
Belkide soruyu soran genç dikkate alınmadı bil-
miyorum ama gel gör ki işte o genç, CHP İlçe
Yöneticilerinden biriydi…

Devamında tabi yakın takiple Cem Ovalı-
oğlu’nun, İmamoğlu’nun eski danışmanı PM
üyesi ve Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel

Başkan Yardımcısı’nın yardımcısı Baki Aydöner
ile samimiyeti de dilden dile dolaşıyor.

Aslında konu bunların hiç biri değil, CHP’nin
aday belirlemedeki kriteridir. Sözde örgüt
emekçisi partilileri ile iş birliği içinde yerel aday
seçeceği sözünü vermesidir. Yıllardır Bakırköy’e
Bakırköylü aday diyen bir seçmen kitlesi var-
ken, partisine emek vermiş, liyakat göstermiş,
Bakırköy’ün değerlerine sahip çıkmış, dokusuna
hakim, kamu alanlarını koruyan çok da düzgün
partililer ve aday adayları varken, Bakırköy
hakkında hiçbir fikri olmayan, kamu alanlarının
dahi neresi olduğunu bilmeyen, son 10 yıldır
kaybolan değerlerinden bi haber sözde Bakır-
köy ikametli olmak mıdır aday belirleyicilerin
kriteri?

Bir çok aday adayının yaptığı çalışmalardan
zaten amaçları çok da net okunurken, kimin
genel merkeze, kimin topluma yönelik çalıştığı
gayet de ortada aslında. Yani kimin kim oldu-
ğunu genel merkez bu ilçenin muhtarlarına,
STK’larına, gazetecilerine ve en önemlisi kendi
parti ilçe başkanlığına sorsa gayet net ve doğru
cevap alır.

Aday belirleme kriteri ahbap çavuş ilişkisine
dayanıyorsa, bence CHP hiç öyle iktidara 'Tek
adam’ falan diye laf atılmasın. İktidar partisini
beğenirsin beğenmezsin ama temayül yokla-
ması yaptığını cümle alem biliyor. Peki CHP ne
yapıyor. Ön seçim dedi yok, temayül dedi yok,
en son anket dedi, ondan da ses seda yok…

Kimilerinin parti terbiyesi nedeniyle, kiminin
dillendirdiğinde parti ahlakına aykırı davrandığı
gerekçesiyle aforoz edilmesine kadar varan sü-
reçlerde, biz gazetecilerde bu konuları dile geti-
rince ya adamcı oluyoruz, ya taraf. Adamcı
değiliz ama elbetteki tarafız. Olduğumuz ta-
rafta doğru olduğuna inandığımız, samimiye-
tine güvendiğimiz taraf o kadar…

Atadınız, dayattınız yetmedi 
iki dudağın arasına hapsettiniz...

B eylikdüzü Belediyesi ocak ayı Meclis
toplantısı gerçekleşti. Açılış konuş-
masına aralık ayında şehit olan as-

kerleri rahmet ve minnetle anarak başlayan
Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık,
‘Beylikdüzü’nü Geleceğe Taşıyan Güçlü Bir
Akıl: Beylikdüzü Aklı’ sunumuyla 4 buçuk yıl
boyunca yapılan hizmetleri kamuoyu ile pay-
laştı. Çalık, “Dört buçuk yılı geride bıraktık.
Bu 4 buçuk yılda büyük emeklerle, büyük iş-
lere imza attık. Biz çalıştıkça Beylikdüzü gü-
zelleşecek, Beylikdüzü güzelleştikçe biz
çalışmaya devam edeceğiz dedik. Geriye
dönüp baktığımızda kadınlar, çocuklar, genç-
ler yaş almış komşularımız ve kent yoksulları
için örnek işlere imza attık. Beylikdüzü, bu-
lunduğu her yerde yaptığı her işte farkını or-
taya koymayı başardı” şeklinde konuştu.
Meclis grup sözcülerinin gündem dışı söz
alarak Ocak ayı içerisinde gerçekleşecek
önemli günlere değindiği oturumda ayrıca;

Zeynel Abidin Yener, Aytekin Duriç, Handan
Öztürk, Rukiye Doğruyol ve Dilaver Arvas
Denetim Komisyonuna seçildi. 

10 kreş yaptık

Beylikdüzü’nde her çocuğun adil imkan-
larla hayata hazırlanmasının önemine de-
ğinen Mehmet Murat Çalık, “Birçok iş
yaptık ama en çok önemsediğim işlerin
başında kreşlerimiz geliyor. Bu kentte her
mahalleye bir kreş sözü vermiştik. Bugün
ilçemizde bizim dönemimizde yapılan 10
kreşimiz bulunuyor. Ayrıca toplumun te-
melinin aile, ailenin temel direğinin de
kadın olduğunun bilincindeyiz. Gelecek
nesillerin mimarı da kadınlardır. Biz ka-
dınların güçlenmesi için iki tane Anne ve
Çocuk Merkezini bu kente kazandırdık.
İnşallah hizmete aldığımız tesislerin de en
kısa sürede açılışlarını yapacağız” şeklinde
konuştu. 

Yeni Azizler yetişsin

Gençlere yatırım yapmaya devam edecekle-
rini vurgulayan Çalık, “Gençler bizim gelece-
ğimiz, gençleri ilk önce Barış Mahallemizde
ki Smart B ile buluşturmuştuk. Gençler bu-
rayı çok sevdi ve çok verimli kullandı. Şimdi
söz verdiğimiz gibi bir vaadimizi daha hayata
geçiriyoruz. 'Nesiller Arası Öğrenme Mer-
kezi’nin de yapımını tamamladık, yakında
hizmete açacağız. Belki de bu ket için çok kıy-
metli olan deneyim paylaşımlarını da burada
yapacağız. Beylikdüzü için çok özel söz ver-
diğimiz işlerden bir tanesi de Aziz Sancar
Bilim ve Sanat Merkezi’ydi. Gençlere ve ço-
cuklara bırakabileceğimiz en önemli merkez-
lerimizden bir tanesi. Şu an yapımı çok hızlı
bir şeklide devam ediyor. Ben istiyorum ki bu
topraklarda yeni Aziz Sancarlar yetişsin. De-
neyim alanlarının olduğu, fen ve kimya labo-
ratuvarları, giyilebilir teknoloji atölyeleri ve
topraksız tarım atölyelerinin yer aldığı bir
alan olacak. Ayrıca Smart Sky Gözlem Evini
de burada inşa edeceğiz. Gözlem evi ile bir-
likte Prof. Dr. Erdal İnönü Fizik Parkı’nı da
burada hayata geçireceğiz. Aynı şekilde kısa
bir sürede İnovasyon ve Teknoloji Müdürlü-
ğümüzün de içinde yer aldığı merkezimizi
hayata geçireceğiz” ifadelerini kullandı. Bey-
likdüzü’nde daha çok sporcunun yetişmesini
arzu ettiği belirten Çalık, “Beylikdüzü daha
çok spor yapsın diyerek tesislerimizin sayısını
artırıyoruz. Koral Berkin Kutlu Spor Tesisi ve
Yüzme Havuzu’nu faaliyete geçirdik. Beylik-
düzü’nde yine çok önemli bir tesisi Beylik-
düzü Öğretmen Fedai Altun Kapalı Spor
Tesisi’nin de kısa süre içerisinde açılışını ger-
çekleştireceğiz. Türkiye’nin en derin Skate
Parkı’nı Yaşam Vadisi 2. Etapta hayata geçir-
dik ve birçok etkinliğe ev sahipliği yaptı” şek-
linde konuştu.  HABER MERKEZİ

Çöl Kaplanı
ismi verildi

GALATASARAY ile Fenerbahçe Suudi Ara-
bistan'ın başkenti Riyad'da oynanması
planlanan Süper Kupa finali yaşanan kriz

nedeniyle ileribir tarihe ertelenmişti. Suudi yetkililere
tepki gösteren Galatasaray ile Fenerbahçe maça çıkma-
yarak Türkiye’ye dönmüştü. Büyükçekmece Belediyesi
Meclisi de anlamlı bir tepki ortaya koyarak, Tepecik
Ulus Mahallesi Karınca Sokak’ta yeni yapılan parka oy
birliğiyle Medine Müdafaası Kahramanı olarak tarihe
geçen “Çöl Kaplanı Fahrettin Paşa Parkı” adını verdi.
Büyükçekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün, alı-
nan kararın siyasi bir karar olduğuna vurgu yaparak,
“Türk milleti olarak doğru bir şey yapıyoruz” dedi. 

Fahreddin Paşa kimdir?

Destansı Medine Müdafaası ile tanınan "Çöl Kaplanı"
lakaplı Fahreddin Paşa (Ömer Fahreddin Türkkan),
asker ve diplomattır. Özellikle I. Dünya Savaşı sırasında
çıkan Şerif Hüseyin İsyanı'nda zor şartlar altında Medi-
ne'de yönettiği 2 yıl 7 ay süren Medine Müdafaası ile
bilinmektedir. "Medîne Müdâfii", "Türk Kaplanı", "Çöl
Kaplanı", "Medine Kahramanı" lakaplarıyla anılır.
HABER MERKEZİ

Fenerbahçe ile Galatasaray arasında
Suudi Arabistan’ın başkenti Riyad'da
oynanması planlanan Süper Kupa
Finali'ne yaşanan krzin ardından
Büyükçekmece Belediye Meclisi ilçede
yeni yapılan bir parka destansı Medine
Müdafaası ile tanınan “Çöl Kaplanı”
lakaplı Fahreddin Paşa’nın adını verdi

Beylikdüzü Belediyesi ocak ayı Meclis toplantısında konuşan Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık, “Dört buçuk yılı geride bıraktık. Geriye
dönüp baktığımızda kadınlar, çocuklar, gençler, yaş almış komşularımız ve
kent yoksulları için örnek işlere imza attık. Beylikdüzü, bulunduğu her
yerde yaptığı her işte farkını ortaya koymayı başardı” şeklinde konuştu.

ÖRNEK İŞLERE 
İMZA ATTIK!

selvisaritac@gmail.com

BAKTIKÇA

Selvi SARITAÇ

Bakırköy’de toplamda 18 aday adayı var. Bir
çok yerden duyup okuyoruz ki çok fazla aday
adayı varmış da, genel merkez; daha bunlar kendi
aralarında birbirini yiyor, bir adaylığı paylaşamı-
yor. İyisi mi biz dışarıdan atayalım dermiş de…
Bu kafayla giderlerse daha çok beklerlermiş de…

Yahu son 4 dönemdir, yani 20 yıldır Bakır-
köy’ü Bakırköylü biri mi yönetti de birbirini ye-
diklerini gören olmuş? Tüm bunların suçlusu
aslında tek başına CHP’de aday belirleyici ko-
numda olan genel merkez değil midir? Dün
Kemal Kılıçdaroğlu, bugün Özgür Özel'den çok
Ekrem İmamoğlu değil mi? Eee hadi şimdi buy-
run burdan yakın. Yani aday belirleyici genel baş-
kan bile değil, değişim hareketinin öncüsü Ekrem

İmamoğlu…
Madem öyle ise ilçe başkanlığı da dahil, gerek

ilçe belediye başkanlığında, gerek İBB başkanlı-
ğında bu örgütü en iyi bilen İmamoğlu değil
midir? Peki ilçelere aday belirleme kriteri nedir
İmamoğlu’nun? ‘Adama, kişiye, kişilere, grup-
lara, cemaatlere, vakıflara, derneklere hizmet işi
bitti’ diyen Ekrem İmamoğlu: adama, kişiye, kişi-
lere, gruplara, cemaatlere, vakıflara, derneklere
adaylık mı dağıtacak?

Yine Bakırköy özelinde eğer eş dost muhabbeti
ile babasının doktorunun eşi olması kriter ise ge-
riye kalan 17 adayın hadi 10’unu çıkar, kalan
7’sine yazık değil mi? Bu insanlar ne için çalışı-
yorlar? Neden maddi manevi tükeniyorlar?

Neden tüketiyorsunuz bu in-
sanları…

Yine aday adaylarından
Behçet Elbistanlıoğlu,
Hamza Kaya, Mehmet Ak-
yüz’ün kim olduğunu bilen
yok. Pardon, ilçe başkanlığı-
nın düzenlediği aday adayı ta-
nıtım toplantısında söz alarak
kendisini tanıtan, İTÜ me-
zunu olduğunu söyleyerek açı-
lımını da ‘İstanbul Tahtakale
Üniversitesi’ olarak lanse
eden aday adayı Hamza
Kaya, o gün bu gündür baya
bir tanındı aslında.

Hele bir aday adayımız var ki evlere şenlik. 10
yıldır Bakırköy yereline ait tek kelime etmemiş,

popülist siyasetle teee Kars’taki
adamın konuştuğu şeyi ilişkileri
nedeniyle haber yaptırdığı için
kendisini ünlü sanan. Yapılan
meclis toplantısında esnaf gez-
diği için kendisini eleştiren mu-
halefet partisine, bölgede
tanınan biri olduğunu söyleyen
aday adayına deyin ki; sen mil-
letvekili aday adayı değil, bele-
diye başkan aday adayısın.
Esnaf gezmek adayın işi. Sen
önce git, muhtarları, STK’ları,
dernekleri, platformları gez de,
10 yıldır kendilerini İBB’de
temsil eden meclis üyelerinin

kim olduğunu görsünler. Olur da aday olursan,
millet kim bu atama demesin...

BU İNSANLAR NE İÇİN ÇALIŞIYORLAR?

Bir kentin dirençli ve afetlere dayanaklı hale
gelebilmesi için altyapının sağlam ve yeterli
olması gerektiğine de vurgu yapan Mehmet
Murat Çalık, “İBB ve İSKİ iş birliğiyle Beylikdü-
zü’nün 30 yıllık altyapı sorunlarını çözdük. De-
ğerli başkanımız yol arkadaşım Ekrem
İmamoğlu ve ekibine yürekten teşekkür ediyo-
rum. 156 km yağmur suyu ve atık su kanalını
bu kentte yaptık. Bu kentte hayat devam eder-
ken, trafik akarken, insanlar işe giderken bu
alt yapıları yeniledik. 353 bin ton asfaltlama
çalışması yaptık yapmaya da devam ediyoruz.
Daha sağlıklı ve konforlu bir ulaşım için 57 km
yeni yol açtık ve mevcut yollarımızı da yenile-
dik. Yaşam Vadisi’nin iki yakasını 5 köprü ile
birbirine bağladık. Ana caddeleri yeniden dü-

zenledik ve prestij caddeler kazandırdık” dedi.
Konuşmasında yeşil alanların sayısının da art-
tığına değinen Çalık, “Görev sürem boyunca
toplam 74 park inşa ettik. İki tane de kent or-
manını bu kente kazandırdık. Toplam 1 milyon
45 bin metrekare yeni yeşil alanı bu kente ka-
zandırdık. Türkiye’de bir rekora imza attık ve
47 saate 5 bin metrekarelik 9 Eylül Yüzüncü
Yıl Parkı’nı yaptık. Yakuplu Kent Ormanı’nı ve
Gürpınar Mahallesi’nde ki Gürpınar 100. Yıl
Kent Ormanı’nı da bu kente kazandırdık. Verdi-
ğimiz sözleri tutan bir yönetimiz. Bu kentte ne
söz verdiysek hayata geçiriyoruz. Yakuplu, Ka-
vaklı ve Gürpınar mahallerindeki 3 Köy 3 Mey-
dan projemizde bu kentte hayat buluyor”
ifadelerini kullandı.
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Komisyon 
üyeleri
seçildi 

Silivri Belediye Meclisi 2024 yılı
ocak ayı toplantısının 2. gündem
maddesinde “Belediyenin bir önceki

yıl gelir ve giderleri ile hesap ve işlemlerinin de-
netimi için komisyon oluşturulmasının görüşül-
mesi” vardı. Gündem maddesiyle ilgili MHP’li
Meclis Üyesi Erdoğan Gökalp Kalaycı, AK Partili
Belediye Meclis Üyesi Mustafa Çolakoğlu ve
CHP’li Meclis Üyesi Gökhan Yonat’tan oluşan 3
kişilik bir Tasnif Komisyonu kuruldu. Tasnif Ko-
misyonu tarafından Denetim Komisyonu üyeli-
ğine; MHP’den Sultan Aşkın, AK Parti’den
Mustafa Çolakoğlu ve Yasin Gören, CHP’den ise
Mehmet Yönet ve Lütfü Vardar aday gösterildi.
Yapılan gizli oylama sonucunda Sultan Aşkın
28, Mustafa Çola-
koğlu 27, Yasin
Gören 26, Mehmet
Yönet 28, Lütfü
Vardar 28, ve
Sefer Ölçer 1 oy
aldı. Sonuçlara
göre Sultan Aşkın,
Mustafa Çolakoğlu,
Yasin Gören, Meh-
met Yönet ve Lütfü
Vardar, Denetim
Komisyonu üyeli-
ğine seçildi.



5GÜNCEL 4 OCAK 2024 PERŞEMBEwww.gazetedamga.com.tr

Yerel seçime 'hür ve müstakil' ka-
tılacağını duyuran İYİ Parti’de
yaprak dökümü sürüyor. Son ola-

rak İstanbul İl Teşkilatı Kurucu Yönetim Ku-
rulu Üyesi Ali Kıdık, partisinden istifa ettiğini
açıkladı. Sosyal medya hesabından açık-
lama yapan Kıdık, “Gerekçelerini sonra

açıklamak üzere bugün itibari ile İYİ Parti
üyeliğimi sonlandırıyorum. Büyük umutlarla
kurduğumuz İYİ Parti maalesef ülkemiz ger-
çeğinden uzaklaşarak 'Muhalefete muhale-
fet' eden konumuna gelmiştir. Oysa bu
ülkenin her gün derinleşen o kadar çok so-
runu varken, toplumun sorunlarına çare

araması ve mevcut iktidara alternatif oldu-
ğunu göstermesi gerekirken kendi içinde
yaşadığı güven sorunu sebebiyle hedefinden
tamamen uzaklaşmıştır. Bugün 'Hür ve Müs-
takil' denilen yürüyüş, masadan kalkıldı-
ğında gerçekleşmeliydi. Sayfalarca sebep
yazabilirim” dedi. 

Dedikodu itibar görüyor

“Yedi yılı aşkın süredir yaptığımız mücadele-
nin kıymeti olmadığını görmek, daha çok

dedikodunun itibar gördüğü, iç hesapların
ve hesaplaşmanın ülke gerçeklerinin önüne
geçmesini görmekten üzgün oldu-
ğumu ifade etmek isterim” diyen
Kıdık, “İYİ Parti teşkilatlarımızın
tamamına saygı ve sevgilerimi su-
nuyorum. Zira onlar Ankara'da bu-
lunan genel merkezden çok daha
inançlılar, çok daha fazla emek sa-
hibi olduklarına şahidim” ifadele-
rini kullandı. ERCAN ÖZTÜRK

G eçtiğimiz günlerde bir sabah namazı
sonrası Filistin’e destek mitingi yapıldı.
Saray çevresinden destekli, Erdoğan’ın

oğlu ve damadının özel çağrılarıyla gerçekleşen
mitingde hilafet bayrakları ve hilafeti çağrıştıran
sloganlar dikkat çekti.

Muhalefetten rol çalmak amacıyla yapıldığı
düşünülen protestolarda en çok da boykot 
çağrıları yapıldı.

Kimi İsrail bağlantılı markalar ve restoranlara
yönelik, İslami grupların kahve dökme eylemleri
haydi neyse ama an itibariyle bile İsrail’le ticari
ilişkilerini sürdüren Bilal Erdoğan’ın boykot çağ-
rısı ne kadar inandırıcı olabilir.

Savaş malzemeleri dahil, en stratejik ürünleri
gemilerinle bölgeye taşı sonra da vatandaştan
İsrail ürünlerini boykot etmelerini iste!

Bu durum ya akıl tutulması ya da bizim 
aklımızla alay etmektir.

Son yapılan saldırılarla birlikte on binlerce 
Filistin yurttaşının alçakça öldürülmesine ses çı-
karmayan Suudi yönetiminin ayağına bizim için
çok değerli 100. yıl süper kupasını götüren iktidar
neyin boykotunu yapacak?

Ülkemizde emekliyi açlığa, çalışanı ekmeğe
muhtaç hale düşüren iktidar ekonomiye nefes 
aldırabilmek için ilk olarak körfez ülkelerine 
gitmişti.

Yakın zamanda kendi ülkemizde konsolosluk
binasında muhalif bir gazeteciyi acımasızca öldü-
renlere katil diyen, 15 temmuzun finansörü ilan
eden Erdoğan bugün Suudilerin ayağa düşmüş 
itibarının düzeltmesine yardımcı olmak için 
Riyad’da süper kupa finali oynatmaya çalışıyor.

Süreci yönetemeyen Türkiye Futbol Federas-
yonu Başkanı ve onu o göreve getirenler şimdi de
iki güzide kulübümüzü ve başkanlarını günah 
keçisi yapmaya çalışıyorlar.

Cumhuriyetin kurucusu, laik yaşamın güven-
cesi Atatürk’ün ilkelerini, resmini pazarlık konusu
yapmaya kadar götürenler şimdi bizden Filistin
halkına sırt çeviren, ABD’ nin Ortadoğu temsilcisi
Suudiler’le aynı safta yer almamızı istiyorlar.

İlginçtir, saray yanlısı medya ve kalemşörleri
de koro halinde Fenerbahçe ve Galatasaray 
başkanlarına, yöneticilerine ve hatta futbolcula-
rına saldırmaya başladılar.

Suudiler dahil bölge ülkeleriyle sıcak ilişkiler
kurulmasına kimsenin bir diyeceği yok.

Ama dün kanka sayılacak kadar yakın oldukla-
rınla bugün düşman, dün katil diyecek denli düş-
man saydıklarınla bugün diplomatik geleneklere
uymayacak ölçüde yakın olabiliyorsan, kimseyi
inandıramazsın.

Atatürk’ün ismine dahi tahammül edemeyenle-
rin dostluğu da ancak böyle olur.

Bu dostluğu da islami referanslara dayandır-
maya çalışarak bütün dünyaya karşı gülünç 
duruma düştüğümüzü görmezden gelmeye 
çalışanlar, şimdilerde birdenbire Filistin davasına
sahip çıkmaya çalışıyorlar.

Zaten uyguladığınız sosyal, ekonomik politika-
larla bizde akıl bırakmadınız.

Kalan aklımızla da şimdi her fırsatta alay 
ediyorsunuz.

Uluslararası planda altına imza attığınız tüm
sözleşmeleri bir çırpıda iptal eden siz değil 
misiniz?

Daha da ilginci, Anayasaya mahkemesini ka-
patmak isteyen, kesin hükmüne rağmen Kişiye
özel yasalar çıkaran, gece yarısı kararnameleriyle
ülkeyi yönetmeye kalkan, mafya liderlerini, uyuş-
turucu baronlarını cezaevlerinden çıkaran, attığı
bir tweet, yazdığı bir makale ya da söylediği bir
söz yüzünden gazetecileri, yazarları, siyasetçileri
tutuklayan, sanatçıların konserlerini engelleyen
iktidara tek söz söyleyemeyenlerin boykot çağrıla-
rına halkın inanmasını bekliyorsunuz!

Avrupa İnsan Hakları Mahkemesinin kararla-
rını yok sayan, uygulamayan bir iktidarın yeni
anayasa yapma girişimine ne demeli?

Keza Suudi kralın ölümünde ulusal yas ilan
eden bir iktidar iki günde 12 Mehmetçiğin şehit
edilmesinde aynı duyarlılığı göstermediği gibi
gencecik bir kuryenin ölümüne neden olan Somali
Cumhurbaşkanının oğlu’nun yurt dışına çıkışına
sessiz kalabiliyor.

Bırakın ekonomistleri, bilim insanlarını, sıra-
dan bir yurttaşın bile görebildiği;” hukukun uygu-
lanmadığı bir ülkeye hiçbir ülke ya da girişimcinin
yatırım yapmayacağı” gerçeğine rağmen enflas-
yon, işsizlik rakamlarıyla oynayarak ekonominin
düzeleceğine inanmamızı bekliyorlar.

Yıllardır amacına uygun olmayan biçimde 
toplanan deprem vergilerinin hesabını veremeyen,
kamu kurum ve kuruluşlarının kimlere, nasıl 
satıldığını kamuoyuna açıklayamayan,

Son süper kupa skandalında bile Suudilerle ya-
pılan protokolün içeriğini halktan saklamaya çalı-
şan iktidar şimdi bizden söylenenlere inanmamızı
istiyor.

Yaklaşan yerel seçimlere yönelik başlatılan algı
operasyonlarıyla günü kurtarmaya çalışıyorlar.

Ama artık güneş balçıkla sıvanmıyor.
Günümüzde hiçbir gerçek saklı kalamıyor. 
Yoksulluğu ortadan kaldıracağım iddiasıyla kit-

leleri oyalayan iktidar; yoksulluğu, yolsuzlukları
yönetmekten, yeni vergilerle halkı açlığa mahkum
etmenin dışında bir şey yapamıyor.

Ancak onlar da biliyor ki yerel seçimlerde 
alacakları bir yenilgi iktidarlarının sonu olacak.

Bu halk artık aklıyla alay edilmesini istemiyor.
Umudunuzu yitirmeyin ama aklınıza da 

mukayyet olun!

Aklımızla alay 
ediyorlar

C ovid-19 salgını ve sokağa çıkma kı-
sıtlamaları internet alışverişlerinde
artışı beraberinde getirirken, moto-

kuryelik de tercih edilen mesleklerden biri
haline geldi. TÜİK Motorlu Kara Taşıtları
İstatistikleri Raporuna göre, 2020'de 18 bin
945 motosiklet ticari amaçla kullanılırken,
2021'de bu rakam 28 bin 730, 2022'de ise
59 bin 845'e yükseldi. Kurye Hakları Der-
neği, Motokurye Örgütlenmelerine Genel
Bakış Raporu" nda bu alandaki denetim-
sizliğe de dikkat çekerek, "2020'de pande-
miyle hem çevrimiçi platformlarda esnaf
kurye sayısı sigortalı, sigortasız ya da yarı
zamanlı çalışan motokurye sayısı 100 bin-
lere ulaştı" diyor. Motokuryelik Türkiye ge-
nelinde hızla yayılırken, motosikletlerin
karıştığı trafik kazalarında da artış ya-
şandı.TÜİK'in Karayolu Trafik Kaza İsta-
tistiklerine göre, 2020'deki ölümlü
yaralanmalı trafik kazalarına 243 bin 125
araç karıştı. Bu araçların yüzde 18.8'ini mo-
tosikletler oluşturdu. 2021'de kazalara 308
bin 442 taşıt karışırken, bu araçların yüzde
20.9'unu motosikletler oluşturdu. 2022'deki
321 bin 485 ölümlü yaralanmalı trafik ka-
zalarına karışan araçların yüzde 22.2'si mo-
tosikletlerden oluştu.

Ölüm oranı artıyor

Kurye Hakları Derneği'ne göre, motokurye-
lerin yaşadığı zaman kısıtlaması, yeterli
ekipman ve eğitimlerinin olmaması, İstan-
bul trafiğinde sürücülerin motosikletlere
duyarlı olmaması gibi etkenler kazalara da-
vetiye çıkarıyor. Derneğin Motokurye
Ölümleri Raporu, 2020'de Türkiye gene-
linde 30 motokurye hayatını kaybettiğine
dikkat çekiyor. 2022 yılında bu sayı Türkiye
genelinde 58 olurken 2023 yılında ise, 68'e
yükseldi. İstanbul'da trafik kazalarında ha-
yatını kaybeden motokurye sayısı, 2022'de
28, 2023'te ise, 24 oldu. Hayatını kaybeden
kuryelerin 26'sı 19-27 yaş aralığındayken,

22'si, 28-50 yaş aralığında, 7'si ise 16-18
yaş arasında bulunuyor. Raporda, moto-
kuryelerin en çok haziran, temmuz, ağus-
tos ve eylül, ekim, kasım aylarında hayatını
kaybettiği belirtiliyor. Ölen kuryelerin yüzde
58'inin, yani 34'ünün restoran kuryesi,
yüzde 42'sinin, yani 24'ünün ise esnaf kurye
olduğuna dikkat çekiliyor.

Kuryeler daha çok ölüyor

Kurye Hakları Derneği Başkanı Mesut
Çeki, "Son aralık ayı içerisinde bu rakam
12'ye yükseldi. Son 1 haftada 7 kurye yani
her güne bir kurye ölüm haberini biz aldık.
Bu seneki şu an itibarıyla bizim tespit ede-
bildiğimiz sayı 68 motokurye ölümü var.

Bunun yarıya yakını İstanbul. Biz Kurye
Hakları Derneği olarak 2023 Motokurye
Ölümleri Raporu üzerinde çalışıyoruz. Bir
hafta sonra raporumuzu açıklayacağız
geçen sene 58 motokurye hayatını kaybet-
mişti ama biz bunun verilerini de incele-
meye çalışıyoruz. Hangi aylarda hangi
mevsimlerde günün hangi saatlerinde kur-
yeler daha çok ölüyor. Mesela 3 çocuk kur-
yenin öldüğünü tespit ettik. Bu sene 2'si 15
yaşında 1'i 17 yaşında. Yani bu alanın de-
netimsizliği bunu gösteriyor" şeklinde ko-
nuştu.

Tek bir katil yok!

Kurye ölümlerinin tek bir nedene bağlana-

mayacağını belirten Çeki, "Sadece trafikle
ilgili bir nedeni de yok çünkü sonuçta biz
kuryeyiz ve bizim iş sahamız trafik. Yani tek
başına şu kuryeleri öldürüyor diyemeyiz.
Yani ortada diyelim ki ben öldüm, benim
tek bir katilim olmuyor. Beni katilim yasa-
ları çıkartmayan, işletmeleri denetlemeyen,
kurye piyasasını denetlemeyen, eğitimleri
vermeyen, kuryelerin ekipmanlarını sağla-
mayan, kuryelere hız baskısı yapan, hız
baskısından hızlı reklamlar gelecek diye
vaat eden işletmelerden kaynaklı ürünlerini
çok hızlı isteyen müşteri puanı veren tra-
fikte beni görmeyen sinyal vermeden dönüş
yapan herkes burada sorumlu. En başta bu
alanın denetimli hale gelmesini istiyoruz.
Çok tehlikeli bir meslek yapıyoruz. Her
sene onlarca arkadaşımızı kaybediyoruz ve
yüzlerce arkadaşımız ağır yaralanmalı ka-
zalara maruz kalıyorlar. O yüzden de kurye
ölümlerini engellemenin birinci yolu kurye-
liğin çok tehlikeli meslekler statüsüne alınıp
denetim altına alınması ve mesleki yeterlilik
belgesinin zorunlu hale getirilmesidir. Her
isteyenin istediği gibi istediği motorla kurye
olamaması gerekiyor” dedi.

Acil çözüm üretilmeli

“Bu yasal düzenlemeler yapıldıktan sonra
hızlı teslimat sorununun ortadan kaldırıl-
ması gerekiyor” diyen Çeki, "30 dakikada bir
ürünü teslim etmek mümkün değil.30 daki-
kada ürün teslim etmek isteyen bir kurye
bütün trafik kurallarının üzerinden geçiyor
maalesef. Bütün tarafların bir araya gelmesi
gerekiyor yasa yapıcıların sektör temsilcileri-
nin kurye derneklerinin sendikaların ve biz-
zat kuryelerin aynı masada bir araya gelip
sorunlara çözüm üretmeleri gerekiyor. Ağus-
tos ayında çok fazla kurye ölümü yaşandı.
Eğitimsiz olarak sahaya çıkan ve ekipman
bilinci olmayan insanlar yazın daha fazla
çalıştığı için daha fazla ölümlü kaza oluyor”
ifadelerini kullandı. DHA

34 metrelik kebap!
ADANA Valiliği tarafından des-
teklenen, İstanbul Adana Kültür
ve Dayanışma Derneği tarafın-

dan organize edilen ve 4-7 ocak tarihleri
arasında Yenikapı'da düzenlenecek olan
'Adana Kültür ve Lezzet Buluşmaları'nın
lansmanı, Sarıyer sahilinde gerçekleşti.
Düzenlenen etkinlikte, Adana'nın lezzetleri
İstanbullularla buluştu. Lansmana özel
hazırlanan 34 metrelik Adana Kebabı ve
100 kilograma yakın tavuk döner, ziyaretçi-
lere ikram edildi. Organizasyon kapsa-
mında yemekler yenildi, davul ve zurna
çalındı, halay çekildi. Etkinliğe katılan va-
tandaşlar 34 metrelik devasa kebabın ha-
zırlanışını merakla izledi. Ardından
kendilerine ikram edilen lezzetlerin tadına
bakan vatandaşlar keyifli anlar yaşadı.

Adana Kültür ve Dayanışma Derneği Baş-
kanı Aysel Büyükdağ, "Bugün burada 4-7
Ocak tarihleri arasında, Yenikapı'da dü-
zenlenecek olan Adana Kültür ve Lezzet
Buluşması'nın lansmanını düzenliyoruz.
Burada bugün mangalımız yanacak, keba-
bımız pişecek. Aslında kebap bir yemek
değil bir kültürdür. 5 Ocak Adana'nın kur-
tuluşu adına düzenlediğimiz etkinliğimizde
çifte kutlama yaşayacağız. Hem Adanamı-
zın kültür ve lezzetlerini tanıtacağız hem de
5 Ocak Adana'nın kurtuluşu coşkusunu
yaşayacağız. Etkinliğimiz 4 Ocak saat
13.00 itibariyle başlayacak ve 7 Ocak'a
kadar devam edecek. Etkinlik boyunca yö-
resel lezzetlerimizi paylaşacağız. Adana bir
coğrafya değil, bir yaşam tarzıdır. Tarihiyle,
kültürüyle, doğasıyla, sıcakkanlı insanla-

rıyla ve eşsiz lezzetleriyle bir fark yaratır.
Bunları tanımak, yaşamak ve paylaşmak
adına tüm İstanbul halkını, Adanalıları,
Adana sevdalılarını etkinliğimize davet edi-
yorum" diye konuştu.

Boyu 34 metre olacak

Kebap ustası Yaşar Aydın, "Bugün burada
Adana'dan İstanbul'a kadar kebap yapaca-
ğız. Plakalarımız gibi 01 ve 34 arasında bir
kebap ve boyu 34 metre olacak. Bunu
Adanamızın kurtuluşunun 102'nci yılı do-
layısıyla gerçekleştiriyoruz. 4 Ocak gü-
nünde yapılacak olan etkinliğimizin
lansmanını da gerçekleştiriyoruz. Tam ta-
mına 34 metre boyunda bir Adana Kebap
yapacağız. Hazırlıklarımız bir haftadır
devam ediyor. Bu kebabı yapmak için 50

kilogram et kullanacağız. Adana Kebabı ve
yanındaki salatalar araştırmalara göre sağ-
lığa en yararlı ürünlerdir. Bu kebap dünya-
nın her yerinde vardır. O yüzden bütün
İstanbulluları etkinliğimize lezzet ve hizmet
görmeye bekliyorum. 4 gün boyunca İs-
tanbul'u duman kaplayacak" dedi. DHA

4-7 Ocak tarihleri arasında Yenikapı'da düzenlenecek olan 'Adana Kültür ve Lezzet Buluşmaları'nın lansmanı, Sarıyer sahilinde
gerçekleşti. Lansmanda, 34 metre boyunda Adana Kebabı ve 100 kilograma yakın tavuk döner, vatandaşlara ikram edildi

KURYELER ICIN 
KARA BIR SENE!

SABIKALI İLÇE KÜÇÜKÇEKMECE
Kurye Hakları Derneği'nin Motokurye
Ölümleri Raporunda, ölüm nedenlerine
ilişkin hız baskısı, hız temelli puan sis-
temi, trafikteki motosiklet kullanıcıları-
nın görmezden gelinmesine dayalı
algı, alkollü trafik magandaları, ekip-
mansızlık veya ekipman ve motosiklet-

lerin kalitesi, mesleki yeterlilik eğitim-
lerinin zorunlu olmaması, yollardaki
çukurlar gibi nedenler sayılıyor.
2022'de İstanbul'da 28 kuryenin haya-
tını kaybettiği kayıtlara geçerken, kur-
yelerin ölümüne neden olan kazaların
en çok Pendik ve Küçükçekmece'de ya-

şandığı belirtiliyor. Motokuryelerin İs-
tanbul'un 14 ilçesinde hayatını kaybet-
tiği belirtilen raporda bu ilçeler,
Küçükçekmece, Pendik, Beykoz, Başak-
şehir, Kağıthane, Sarıyer, Şişli, Tuzla,
Ataşehir, Kadıköy, Esenyurt, Kartal, San-
caktepe, Sultanbeyli olarak sıralanıyor.

Ayhan ONGUN
ayhanongun@gmail.com 

DUYARLILIK

İstanbul'da motokuryelerin hayatını kaybettiği kazalara her gün bir yenisi daha ekleniyor. Çevre Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanlığı'nın Nisan 2023 rakamlarına göre İstanbul'da 250 bin motokurye var.  Kurye Hakları Derneği'nin Motokurye
Ölümleri Raporu'nda ise 2022'de Türkiye genelinde 58, 2023'te ise 68 motokurye trafik kazalarında hayatını kaybetti.

Dedikodu daha itibarlı!



T icaret Bakanı Ömer Bolat, ül-
kenin yatırım, istihdam, üre-
tim ve ihracat alanlarında

büyümeye devam edeceğini belirte-
rek, "Mal ihracatımızın 2024 yılında
267 milyar dolara, 2026'da da 302
milyar dolara yükselmesini hedefle-
mekteyiz." dedi. Bakan Bolat, Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet
Yılmaz'ın katılımıyla Ankara'da ger-
çekleştirilen 2023 yılı dış ticaret ra-
kamlarının açıklandığı programda
yaptığı konuşmada, Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın dış ticaret rakamlarını
açıklamasının, ihracatçı ailesinin ça-
lışmalarına güç katacağını söyledi.
Pençe-Kilit Harekat bölgesinde şehit
olan 12 askere Allah'tan rahmet, ya-
ralı askerlere de şifa dileyen Bolat, Fi-
listin'de masum insanların hayatını
kaybettiği İsrail'in katliamını da kı-
nadı. Bolat, hükümet programındaki
stratejiler doğrultusunda, Cumhuri-
yet'in 100. yılının kırılan rekorlarla
taçlandırıldığını ifade etti.

Neler oldu?

2023 yılı dış ticaret rakamlarının,
Türkiye Yüzyılı hedeflerine ulaşmada
kilit rol oynayacağına işaret eden
Bolat, "2023 yılında dünya ekonomi-
sinde talebin zayıfladığını, üretimin
durgun bir seyir izlediğini, küresel it-
halat ve ihracat rakamlarının geriledi-
ğini maalesef görmekteyiz." diye
konuştu. Bolat, Dünya Ticaret Ör-
gütü (DTÖ) verilerine göre, küresel
ihracatın 2023 yılı boyunca değer ba-
zında gerilediğini, ocak-eylül döne-
minde de 2022 yılının aynı dönemine
göre yüzde 5,6 azaldığını bildirdi.
2023 yılında küresel mal ve hizmet ti-
careti toplamının, 2022 yılının rekor
seviyesine göre yüzde 4,5 azalışla 1,5
trilyon dolar azalarak 31 trilyon dola-
rın altına inmesinin öngörüldüğünü
dile getiren Bolat, OECD'ye göre,
küresel büyüme hızının da 2022'deki

yüzde 3,3 seviyesinden 2023'te yüzde
2,9'a düşmesinin beklendiğini 
söyledi.

İkinci sırada yer aldık 

Bolat, ihracatta izlenen güçlü perfor-
mansla ekonominin geçen yılın 3.
çeyreğinde yüzde 5,9 büyüdüğünü ve
son 13 çeyrektir kesintisiz büyüme
performansını sürdürdüğünü ifade
ederek, "Bu performans ile ülkemiz,
G20 ülkeleri içinde Hindistan'ın ar-
dından ikinci sırada yer almayı ba-
şarmıştır." değerlendirmesinde
bulundu. Söz konusu verilerin iş
gücü piyasasına da yansıdığını, ekim
ayı itibarıyla işsizliğin yüzde 8,5'e ge-
rileyerek son 11 yılın en düşük seviye-
sine indiğini hatırlatan Bolat, toplam
istihdam sayısının ise 2002'den bu
yana 10,5 milyon artışla 31 milyon
800 bin kişiye ulaştığını aktardı.

Yatırımlar sürecek

2023 yılının ikinci yarısından itibaren
ihracatın artış eğiliminde olduğunun,
ithalatta ise düşüş yaşandığının altını
çizen Bolat, şunları kaydetti: "İhra-
catta yakaladığımız başarı ve ithalat-
taki düşüş, dış ticaret açığımızın
daralmasını da beraberinde getirmiş-
tir. Bunun sonucunda, ihracatımızın,
ithalatımızı karşılama oranı da yılın
ikinci yarısından itibaren yükselmiş-
tir, yüzde 80'e doğru yaklaşmıştır. Dış
ticaret dengemizdeki söz konusu iyi-
leşmenin de cari işlemler açığımızın
azalmasına katkı yapmakta oldu-
ğunu ve son 2 aydır cari işlemler den-
gesinde fazla verdiğimizi
memnuniyetle belirtmek istiyorum.
2024 yılında, hükümetimizin belirle-
diği stratejik hedefler ve iş dünyamı-
zın fedakarca çalışmaları,
bakanlıklarımız arasındaki uyumlu
çalışma sonucu aldığımız tedbirler ve
milletimizin desteği ile yatırım, istih-
dam, üretim ve ihracat alanlarında
büyümeye devam edeceğiz." AA
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Dünyanın gözde turizm
merkezleri arasında bulu-
nan kent, 2023'te turizmde

en iyi yılını yaşadı. Kentte önceki rekor
2019'da 15 milyon 280 bin 763 ya-
bancı turistle kırılmıştı. Kültür ve Tu-
rizm İl Müdürü verilerine göre, 1
Ocak-31 Aralık 2023 döneminde kente
15 milyon 689 bin 258 yabancı turist
geldi. Antalya, geçen yıl en fazla 3 mil-

yon 461 bin 762 turistle Rusya'dan mi-
safir ağırladı. Rus turistte bir önceki
yıla göre yüzde 14,10'luk artış görüldü.
Rusları, 3 milyon 363 bin 510 kişi ile
Almanlar takip etti. Alman turist sayı-
sında da yüzde 19'luk bir artış yaşandı.
Antalya, İngiliz pazarından da ciddi
oranda turist çekti. Üçüncü sırada yer
alan İngiltere'den kente, yüzde
14,85'lik artışla 1 milyon 318 bin 215

turist geldi. Polonya da sürpriz yapan
pazar oldu. 2023'te Polonya'dan 1 mil-
yon 68 bin 150 kişi tatil için Antalya'yı
tercih etti. Bu ülkeden gelen turist sayı-
sında bir önceki yıla göre yüzde
39,60'lık artış oldu. Antalya'ya en çok
ziyaretçi gönderen ilk on ülke arasında
sırasıyla Hollanda, Kazakistan, Ro-
manya, Çekya, İsrail ve Ukrayna yer
aldı. AA

Deloitte, Türkiye pazarında 2023
yılında 403 işlemle toplam 8 milyar
dolar civarında birleşme ve satın alma
gerçekleştiğini ve işlem hacminde
yüzde 30 düşüş olduğunu açıkladı

Deloitte tarafından açıklanan raporda,
ekonomik ve jeopolitik zorlukların gölge-
sinde frene basan küresel birleşme ve satın

alma piyasasına paralel olarak, Türkiye'de de işlem
hacminin daraldığı belirtildi. Rapora göre, dikkat
çeken birleşme ve satın almalar arasında Vitol-BP
Türkiye Petrolleri, DHL Grubu-MNG Kargo ve To-
talEnergies-Rönesans Enerji işlemleri yer aldı. Ya-
bancı işlemlerinde ağırlıklı olarak Avrupa bölgesi öne
çıktı. Türkiye'de 8 milyar dolar civarında toplam bir-
leşme ve satın alma işlem hacmi, 403 adet işlem ger-
çekleştiği belirtilen raporda, "Bu veriler, işlem hacmi
ve işlem sayısı açısından sırasıyla yüzde 30 ve yüzde
3'lük düşüşe işaret ediyor" denildi. Açıklamada, bir-
leşme ve satın almalardaki gerilemeye karşın Türk
şirketlerinin 2023 yılında halka arz yoluyla yaklaşık
3.3 milyar dolar fon yarattığına dikkat çekildi.

Türkiye pazarının fırsatları

Stratejik yatırımcıların genel seçimler, deprem felaketi
ve jeopotilik risklere rağmen yabancı stratejik yatırım-
cıların Türkiye'ye olan ilgilerini kaybetmediği belirti-
len raporda, "Avrupa, ABD ve Körfez Bölgesi'nden
yatırımcılar yaptıkları orta ölçekli stratejik satın alma-
lar ile Türkiye pazarının önemli fırsatlar sunduğunu
teyit ettiler" denildi. Yüksek enflasyon, kurdaki dalga-
lanmalar, talepteki yavaşlama ve jeopolitik belirsizlik-
ler yatırımcı iştahını baskılıyor olsa da, yabancı
yatırımcının istikrarlı devam eden ilgisini olumlu ol-
duğu belirtilen raporda, "Türkiye piyasası zorlu za-
manların ardından çok hızlı toparlanabiliyor.
Önümüzdeki yılın ilk yarısında yerel seçimler gerçek-
leşecek, uygulanan ekonomi politikalarının da meyve-
lerini vermeye başlaması bekleniyor" ifadesine yer
verildi.  "Küresel ekonomide istikrarın sağlanması ve
finansman piyasalarının rahatlaması ile 2024 için bu
yıla kıyasla daha pozitif bir beklenti içine girebiliriz"
denilen açıklamaya göre 2023'te en büyük payı Av-
rupa oluşturdu.

Körfez yatırımları arttı

Rapora göre, Avrupalı yatırımcıların Türkiye'ye yöne-
lik yatırımları 2.5 milyar dolar seviyesine ulaştı. Av-
rupa Bölgesi'nden gelen yatırımcılar yabancı
işlemlerinin yüzde 55'ini oluşturdu. Avrupalı yatırım-
cıların yabancı yatırımcı işlemleri içindeki payı arta-
rak yüzde 48'e yükseldi. Bu oran 2022'de yüzde 41
olarak gerçekleşmişti. Önceki yıllara benzer şekilde,
53 işlem gerçekleştiren Avrupalı yatırımcıları, 15 iş-
lemle Kuzey Amerikalı yatırımcılar takip etti. Körfez
yatırımları toplam 14 işlemde 1.5 milyar dolar oldu.
Özel sermaye fonlarının çıkış işlemlerine odaklandığı
belirtilen rapora göre 2023'te finansal yatırımcılar
yaklaşık 1.3 milyar dolarlık 237 işlem yaptı. İşlem sa-
yısında yıllık yüzde 6'lık düşüş oldu. Finansal yatırım-
cılar içerisinde, 222 işlemle bir kez daha risk
sermayesi ve melek yatırımcılar toplam işlem sayısı-
nın yaklaşık yüzde 94'ünü oluşturarak en büyük paya
sahip oldu. AA

türk şirketlerine

ilgi azaldı

Ticaret Bakanı Bolat, “Mal ihracatımızın 2024 yılında 267 milyar dolara,
2026'da da 302 milyar dolara yükselmesini hedeflemekteyiz” dedi

AntAlyA'yA 15 milyon turist geldi
Antalya'da geçen yıl 15 milyon 689 bin 258 yabancı turist ağırlanarak tüm zamanların rekoru kırıldı
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Savunmada ihracat 

rekoru kırıldı
2022'de 4,4 milyar dolarla ihracat rekoruna imza atan savunma ve
havacılık sanayisi, 2023'te bu rakamı 5,5 milyar dolara yükseltti.
Sektörün ihracatı geçen yıl 2022'ye göre yaklaşık yüzde 27 arttı

Savunma ve havacılık sanayisi
2023'te ulaştığı 5,5 milyar dolar ih-
racat rakamıyla yeni bir rekora

imza attı. Türk savunma ve havacılık sanayisi-
nin son yıllarda gösterdiği gelişim, birçok
alanda ortaya konulan platform, sistem ve ye-
teneklerin yurt dışı pazarlarda ilgi görmesini
sağlıyor. Bu durum sektörün ihracat perfor-
mansının son yıllarda istikrarlı şekilde artırma-
sına katkı veriyor. Türkiye İhracatçılar meclisi
verilerine göre, geçen yıl ihracat rekorunu 4,4
milyar dolara çıkaran sektör, bu yıl kasım ayı
itibarıyla 4,8 milyar dolar rakamına ulaştı ve

yeni rekora imza attı. 2023 yılının tümünde
ise 5,5 milyar dolar ihracat rakamını ya-

kalayan savunma ve havacılık sanayisi
bu yılki ikinci rekorunu kaydetti ve ih-

racat rakamını daha da geliştirdi.
Sektör geçen yıl ihracatını bir

önceki yıla göre yaklaşık
yüzde 27 artırdı. Sektörün

geçen yıl için ihracat he-
defi 6 milyar dolar

olarak açıklanmıştı.

Yeni müşte-
riler kaza-

nıldı

Türk
sa-

vunma sanayisi yıl boyunca ihracatta özellikle
insansız hava araçları, zırhlı araçlar, deniz
platformları, mühimmatlar, silah sistemleri
gibi ürünlerle öne çıktı. İhracat yapılan ülkeler-
deki varlığını güçlendiren sektör, aynı za-
manda bu yıl yeni müşteriler kazandı. Türkiye,
yaklaşık 170 ülkeye 230'dan fazla savunma
sanayisi ürünü ihracatı gerçekleştiriyor. Hava-
cılık sanayisi de dünyanın önde gelen platform
üreticileri için hava aracı yapısalları, ekipman
ve bakım-onarım hizmeti ihracatına imza 
atıyor.

Tarihi ihracat başarısı

İnsansız hava aracı üreticisi Baykar, geçen yıl
Suudi arabistan'da Türkiye Cumhuriyeti tarihi-
nin en büyük savunma ve havacılık ihracatı
sözleşmesine imza attı. milli İHa'lara güç
veren askeri turbodizel motoru PD170 geçen
yıl ilk ihracat başarısını yakaladı. Bayraktar
aKInCI, Türk savunma sanayisinin ihraç ettiği
insansız hava araçlarına eklendi. Yıl içinde
sözleşme imzalanan ülke sayısı 8'e ulaştı. İn-
sansız hava aracı BaHa'nın ilk ihracatı afri-
ka'ya yapıldı. Türk savunma sanayisi
bünyesinde geliştirilen gözcü insansız hava
aracı TOGan ilk ihracatına yine afrika'da imza
attı. milli vurucu insansız hava aracı aLPa-
Gu'yu ilk tercih eden yurt dışında bir müşteri
oldu.Sektör geçen yıl tank sistemleri alanında
ilk defa uluslararası bir seri üretim sözleşme-
sine imza attı. Hava savunma sistemlerinin
hem kara hem deniz versiyonları için ihracat

sözleşmeleri imzalandı.HaKİm Hava Ko-
muta Kontrol Sistemi'nin ilk uluslararası

teslimatı gerçekleştirildi. Yazılım ta-
banlı milli deniz telsizinin ilk ihracatı

yapıldı. Bayraktar TB2 ve Bayrak-
tar aKInCI ile CaTS kamerası-

nın ihraç edildiği ülke sayısı
10'u geçti. "ELmaS ek-

ranı"nın, aTaK Helikop-
teri kokpitine entegre

edilerek ilk ihra-
catı gerçekleşti-

rildi. aa

Borcumuz 1 yılda 
1.1 trilyon arttı
Vatandaş 59 aydır artan enflasyonla baş edebilmek için 
geleceğinden harcamaya devam ediyor. 2023’te bankalara borçlanma
tutarı yüzde 74.47 arttı. Kredi kartlarında bu artış yüzde 160’ı aştı

2023’ü bankalara 1 trilyon 108 milyar
774 milyon TL borçlanarak geride bırak-
tık.  Büyük değer kaybı yaşayan Türk Li-

rası ve yüksek enflasyon ile geride bıraktığımız yılda
yüzde 8.5’ten yüzde 42.5’e yükseltilen politika faizine
paralel olarak bireysel kredi kartı ve tüketici kredileri
faizleri de arttı. Ancak yine de gelir-gider dengesi bo-
zulan vatandaş harcamalarını karşılayabilmek için
borçlanmaya devam etti. Öyle ki Aralık 2023’te, yüzde
62.25 ile 21 yılın zirvesine çıkan ihtiyaç kredisi faizi ne-
deniyle vatandaş bireysel kredi kartlarına sarıldı ve
borç tutarı 1 trilyon lirayı aştı. Bankacılık Düzenleme
ve Denetleme Ku-
rumu’nun (BDDK) ve-
rilerine göre 22 Aralık
2023 haftasında birey-
sel kredi kartı borçları
bir önceki yılın aynı
haftasına göre yüzde
160.45 artarak 1 trilyon
99 milyar 778 milyon
TL’ye ulaştı. 23 Aralık
2022 haftasında bu
borç tutarı 422 milyar

267 milyon liraydı. Tüketici kredileriyle birlikte ise
vatandaşın bankalara olan borcu aynı dönemde top-
lamda yüzde 74.47 artış göstererek 1 trilyon 488 mil-
yar 908 milyon TL’den 2 trilyon 597 milyar 682
milyon TL’ye çıktı. Son bir yılda konut kredileri hız
kesse de yüzde 22.19 artışla 358 milyar 709 milyon
TL’den 438 milyar 313 milyon TL’ye yükseldi.

Taşıt kredisi de arttı 

Geçen yıl yatırım aracına dönüşen taşıt alımlarına
bağlı olarak yüzde 99.76 artan vatandaşın taşıt kredisi
borcu da 46 milyar 641 milyon liradan 93 milyar 173

milyon TL’ye ulaştı. İhtiyaç kredisi
borç tutarı da aynı dönemde yüzde
46.14 arttı ve 661 milyar 290 milyon
liradan 966 milyar 416 milyon liraya
kadar yükseldi. Geçen yılın aynı haf-
tasında tüketici kredileri borçları top-
lamda 1 trilyon 66 milyar 461 milyon
TL iken yüzde 40.43 artarak 1 trilyon
497 milyar 904 milyon TL’ye ulaştı

4.2 milyar liralık karşılıksız çek

Karşılıksız kalan çek adedi aralık

ayında
düşüş
gösterdi.
Merkez Ban-
kası (TCMB)
EVDS sisteminde
yayımlanan Takas-
bank Çek Takas Sistemi
verilerine göre, bir önceki
ay karşılıksız çek adedi 10
bin 268 iken, aralık ayında bu
rakam yüzde 24.1 azalarak 7 bin
791’e indi. Aynı dönemde karşılıksız
çek tutarı ise 4.7 milyar TL’den 4.2
milyar TL’ye geriledi. Toplam ibraz edi-
len çek adedi de bir önceki ay 1 milyon 98
bin 516 adetken yüzde 36.47 düşerek 697 bin
897 adede, tutarı ise 354.7 milyar TL’den 276.9
milyar TL’ye indi. HABER MERKEZİ
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C HP'li Zeliha Aksaz Şahbaz, parti
genel merkezinde düzenlediği basın
toplantısında, gündeme ilişkin değer-

lendirmede bulundu. Şahbaz, Türkiye İstatis-
tik Kurumu'nun (TÜİK) aralık ayı enflasyon
verilerini açıkladığını hatırlatarak, “Yıllık en-
flasyon TÜİK'e göre yüzde 64,77, Enflasyon
Araştırma Grubu'na (ENAG) göre yüzde
127 olmuştur. TÜİK verilerine göre sağlık,
enflasyondan en çok etkilenen ikinci sektör-
dür. Gelir düzeyi ve sağlığa erişim doğru
orantılı hale gelmiştir. Yaşam maliyetinin art-
ması, toplumun sağlığını da olumsuz etkile-
yecek ve aynı zamanda sağlığa erişimi de
zorlaştıracaktır. Artan ilaç ve medikal ürünle-
rin fiyatları ve alım gücünün azalmasından
dolayı ameliyat randevularını erteleyen, sağ-
lıkta katkı payını ödeyemeyen hastalar arta-
caktır. Vatandaşlarımızın bilmesini isterim ki
bu rakamlar, geçen ay sağlığa, ilaca, doktora
ulaşmada yaşadıkları zorluğu önümüzdeki

ay daha fazla yaşayacaklarının habercisidir"
dedi.

Sağlık sistemine ek yük

Halkın sağlığı için bütçeden ayrılan payın ye-
tersiz olduğunu söyleyen Şahbaz, "Avrupa
Birliği'ne bağlı ülkelerde sağlık bakanlıklarının
bütçesinin genel bütçeye oranı ortalama
yüzde 12,5 seviyesindeyken 2024 Bütçe Ka-
nunu'na göre Sağlık Bakanlığı bütçesinin
genel bütçeye oranı sadece yüzde 6,6 gibi çok
düşük seviyededir. Sağlık Bakanlığı bütçesi-
nin yüzde 28'i koruyucu sağlık hizmetlerine,
yüzde 72'si ise tedavi edici sağlık hizmetlerine
ayrılmıştır. Koruyucu sağlık hizmetlerine ye-
terli pay ayrılmaması ise salgınlar, bulaşıcı
hastalıklar, sistemik hastalıklar ile halk sağlı-
ğını tehdit etmekte ve ileriye yönelik sağlık sis-
temine ek yük gelmesine sebep olmaktadır"
diye konuştu.

Kamuya devredilmeli

İktidarın sağlığı piyasaya terk etme alışkanlı-
ğından vazgeçmesi gerektiğini ve sağlık hiz-
metlerinin kamucu bir anlayışla yönetilmesi
gerektiğini vurgulayan Şahbaz, "Sağlık Ba-
kanlığı bütçesinin kanayan yarası olan şehir
hastaneleri uygulamasına son verilmeli ve bu
hastaneler kamuya devredilmelidir. Koru-
yucu sağlık hizmetleri ile 1'inci basamak sağ-
lık hizmetleri, Aile Sağlığı Merkezleri, kamu

eliyle inşa edilmeli ve yürütülmeli, güçlendiri-
lerek yeniden düzenlenmelidir. Ülkemizin ne-
redeyse tamamının deprem kuşağında
bulunması nedeniyle bütün sağlık kuruluşları
acilen, başta deprem olmak üzere afetlere
karşı dirençli hale getirilmelidir. Sağlıkta şid-
detin sona erdirilmesi için caydırıcı önlemler
alınmalıdır. Başta hekimler olmak üzere sağ-
lık çalışanlarının çalışma koşulları ve özlük
hakları, emekliliğe yansıyacak şekilde düzel-
tilmelidir. Meslek örgütleri üzerindeki baskı
kaldırılmalı ve kayyum gibi antidemokratik
uygulamalardan vazgeçilmelidir. Son olarak
belirtmek isteriz ki; Cumhuriyet Halk Partisi
olarak iktidara geldiğimiz takdirde kamucu
bir anlayışla yürüteceğimiz sağlık politikala-
rıyla vatandaşlarımız ve sağlık çalışanlarının
memnun olduğu bir sağlık sistemini kuraca-
ğız" dedi.  DHA

CHP Genel Başkan Yardımcısı Zeliha Aksaz Şahbaz, iktidarın
sağlığı piyasaya terk etme alışkanlığından vazgeçmesi

gerektiğini ve sağlık hizmetlerinin kamucu bir anlayışla
yönetilmesi gerektiğini vurgulayarak, “Sağlık Bakanlığı

bütçesinin kanayan yarası olan şehir hastaneleri uygulamasına
son verilmeli ve bu hastaneler kamuya devredilmelidir” dedi

SAĞLIK PİYASAYA
TERK EDİLMİSTİR!

Bağırmak
çözüm değil!

DEVa Partisi Genel Baş-
kanı Ali Babacan, Adem
Metan YouTube kanalına

konuk oldu. Türkiye'nin dış politika-
sına değinen Babacan, “Türkiye gibi
büyük ve güzel bir ülke, zamanında
gerçekten itibarı çok yükselmiş bir
ülke, bütün bu zikzaklar ve U dönüş-
leri sebebiyle çok zarar gördü. Yani bu
İsrail ile Filistin arasında, şu anda as-
lında en tarafsız, en iyi ara bulucu
Türkiye olabilirdi. Fakat bu ara bulu-
culuğu kim yapıyor? Katar yapıyor.
Katar dediğimiz ülke bir ucundan
diğer ucundan yarım saatte arabayla
ulaşabildiğiniz bir ülke. Minicik bir ya-
rımada ya. Hani nesi var? İşte doğal-
gazı var, oradan gelen bir ekonomik
zenginliği var. Ama Katar'a bu ara bu-
luculuğun düşmemesi lazım, koskoca
Türkiye buradayken” dedi. 

Sonuç önemlidir

“Bağırmak, hamaset, iç kamuoyunun
belki duygularını tatmin ediyor. Yani
içeride insanları sakinleştiriyor” didyen
Babacan, “Çünkü bir bakıma onların
duygularına tercüman oluyorsunuz.
Tamam, siyasette bu da önemlidir:
Duygulara tercüman olmak. Ama ül-
keyi yönetiyorsanız, devleti yönetiyor-
sanız etkisi önemli, sonuç önemlidir.
Şimdi, Türkiye'nin mesela çok önemli
bir ara buluculuk fonksiyonu vardı,
değil mi? Yıllarca devam etti yani. Bu
benim Dışişleri Bakanlığı dönemimde
özellikle başladı. Biz ta Filipinler'de
ara buluculuk yaptık yani. Dünyanın
öbür ucunda yani. Filipinler hüküme-
tiyle onların Müslüman azınlıkları ara-
sında ara buluculuk yaptık Türkiye
olarak” ifadelerini kullandı. 

Haksa herkes için

Konuşmasını, “Haksa herkes için hak,
adaletse herkes için adalet. Böyle yö-
netilmeli bu ülke” şeklinde sürdüren
Babacan, “Onun için bu başörtüsü
meselesinde de ben o kadar emin ola-
mıyorum. Yani hatırlarsanız bu altılı
masada birkaç kere çıkıp söylemek zo-
runda kaldık. Yani dedik ki ya tamam
masada şu şu partilerle oturuyoruz
ama bu başörtüsü sorunları bu parti-
lerin geçmişiyle alakalı konulardır.
Halbuki biz Türkiye'nin yarınlarına
mutabık kaldık. Ve dolayısıyla yarınla-
rın Türkiye'sinde böyle bir zorluğun
olmayacağını adeta kefili, garantisi

biziz demek zorunda kaldık. Keşke
onu demek zorunda kalmasaydık.
Keşke yaygın kanat ya bu sorun bitti,
artık bu ülke böyle bir sorun yaşamaz
olsaydı. Ama değil” açıklamasını
yaptı. Babacan, “Siyasette farklı parti-
ler birbirlerini düşman olarak görme-
meli. Yani burada bir rekabet var. Yani
bu ülkeye daha iyi hizmet etmenin bir
yarışı var. Bir iddialar yarışı siyaset.

Ama bir savaş değil. Yani bir düş-
manla savaşmıyorsunuz. Daha iyinin
mücadelesini veriyorsunuz. Ve daha
iyiyi yaparım diye bir iddia ortaya ko-
yuyorsunuz. Bundan ibaret yani.
Onun ötesinde bir şey yok. Yani onu
da herkesin anlaması lazım. Yani ha-
yatımızda siyasetin yeri, ülke için
önemi çok büyük” dedi.  
BURAK BİRERDİNÇ 

DEVA Partisi Genel Başkanı Ali Babacan, Gazze katliamı üzerinden iktidarı eleştirerek,
“Bağırmak, hamaset, iç kamuoyunun belki duygularını tatmin ediyor. Ama ülkeyi
yönetiyorsanız, devleti yönetiyorsanız etkisi önemli, sonuç önemlidir” dedi

Bağımsız
yargı olmazsa
olmaz!

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
“Adaletin tam anlamıyla tesisi için
en gerekli şart, hukuk devleti
olmaktır. Hukuk devleti,
kararlarında iş ve işlemleri
tamamıyla yargı denetimine tabi
olan bir devlettir. Hukuk devletinin
de olmazsa olmaz şartı, bağımsız
ve tarafsız yargıdır" dedi.

Yılmaz Tunç, Yargıtay Baş-
kanlığı'nda düzenlenen 'Tür-
kiye adalet akademisi mesleki

Uygulama Yarışmaları Ödül Töreni'ne ka-
tıldı. Tunç, devlet ve millet olarak güçlü ol-
manın anahtarının adaletin tam anlamıyla
tesisi olduğunu belirterek, “adaletin tam
anlamıyla tesisi için de en gerekli şart,
hukuk devleti olmaktır. Hukuk devleti, ka-
rarlarında iş ve işlemleri tamamıyla yargı
denetimine tabi olan bir devlettir. Hukuk
devletinin de olmazsa olmaz şartı, bağım-
sız ve tarafsız yargıdır. Bağımsız ve tarafsız
yargı içinde tabii ki gerekli olan en önemli
unsur insan unsurudur. adaleti tecelli ede-
cek olan uygulayıcılardır, hakimlerimizdir,
savcılarımızdır, avukatlarımızdır ve topye-
kun yargı mensuplarımızdır. Dolayısıyla iyi
işleyen bir adalet sistemi için gerekli olan
en önemli unsur insan unsurudur. adaleti
dağıtacak olan hakimlerimiz, savcılarımız;
hüküm, iddia, savunma makamını temsil
edecek olan avukatlarımızla birlikte bu 3
kurucu unsurdur” dedi.

Önemli mesafeler aldık

adliyelerin fiziki imkan ve kapasitelerini
daha da geliştirmeye gayret ettiklerine işa-
ret eden Tunç, “adliyelerin yargı uygula-
malarının vakarına uygun binaların,
tesislerin yapılması noktasındaki çalışma-
larımızı da kesintisizi sürdürüyoruz. Tabii
sadece fiziki mekanlar ve ihtiyaca cevap
veren bir mevzuat altyapısı elbetteki yeterli
değil. Son yıllarda mevzuatımızın ihtiyaca
cevap verilmesi, çağın gereklerine uygun
hale getirilmesi anlamında da çok önemli
mesafeler aldık. Temel kanunlarımızın ta-
mamı yenilendi. Sizler o yeni mevzuata
göre hukuk eğitimi aldınız ve yeni mev-
zuata göre bu çağın ihtiyacına cevap veren
temel kanunları uygulayarak kürsüde
görev yapacaksınız. Sadece mevzuatın iyi
olması yetmez. İyi bir mevzuat, kötü bir uy-
gulayıcının elinde, kötü bir mevzuat haline
gelebilir. Dolayısıyla topyekun bu 3 unsur;
hem fiziki imkanlar, teknolojik imkanlar
hem iyi mevzuat, ihtiyaca cevap veren
çağın gereklerine uygun mevzuat altyapısı
hem de bu mevzuatı uygulayacak olan
insan unsurunun çok önemli olduğunu
ifade ediyoruz” diye konuştu. DHa

Sabotajı
kim yaptı?

CHP Genel Başkan
Yardımcısı Burhanet-
tin Bulut, Cumhur-

başkanı Erdoğan’ın, Süper
Kupa maçında yaşanan krizin
"Türkiye'nin çıkarlarına yönelik
çok açık bir sabotaj girişimi" ol-
duğuna yönelik sözlerini Meclis
gündemine taşıdı. Bulut, Erdo-
ğan'a 'sabotajcıyı açıklama'
çağrısı yaptı. 
Bulut, Cumhurbaşkanı Yardım-
cısı Cevdet Yılmaz’ın yanıtla-
ması istemiyle şu soruları
yöneltti: “Cumhurbaşkanı Er-
doğan’ın sözünü ettiği ‘Türki-
ye'nin çıkarlarına yönelik’
sabotajı yapan kimdir? “Ülke-
mizin 100 yıllık iki büyük kulübü
Fenerbahçe ve Galatasaray
mıdır yoksa TFF Başkanı ve yö-
netimi midir? Erdoğan, sabotajı
yapanı açıklamaktan neden im-
tina etmektedir? Milli değerleri-
mizi pazarlık konusu yapma
cüretinde bulunan Suudi Ara-
bistan’ın yaşanan krizde hiçbir
sorumluluğu yok mudur? Suudi

Arabistan’a toz kondurulmama-
sının nedeni Riyad’la yapılan ti-
cari anlaşmalar mıdır? Saudi
Media Company ile yapılan
sözleşmede, maçın oynanma-
masından kaynaklı herhangi bir
maddi tazminat maddesi var
mıdır? Bu tazminat ne kadardır
ve kim tarafından ödenecektir?
Süper Kupa Finali organizasyo-
nunun toplam maliyeti ne ol-
muştur?”

Dosyada delil yok!
İYİ Partİ Hukuk ve
Seçim İşleri Başkanı
Hakan Şeref Olgun

ve İYİ Parti üyeleri, aralarında
Serkan Kafkas ve Süha Çardak-
lı'nın bulunduğu tutuklu gazete-
cilerin yargılandığı duruşma
öncesi, Ankara Adliyesi önünde
açıklama yaptı. Olgun, Süha
Çardaklı'nın 104 gündür, Serkan
Kafkas'ın da 78 gündür tutuklu
olduğunu belirterek, "Gazeteci
arkadaşlarımızın yaptığı haberler
dava konusu haline getirilmiştir.
Ancak haberlerin gerçeği yansıt-
madığına dair herhangi bir delil
dosyaya sunulmamıştır. Ancak
bazı hususları ayrıca vurgulamak
istiyoruz. Serkan Kafkas hak-
kında verilen gözaltı kararı, ne
adli makamlardan ne de kolluk
tarafından öğrenilmiştir. Gözaltı
kararı henüz soruşturma dosya-
sına eklenmeden İletişim Baş-
kanlığı'nda çalışan Aslan

Değirmenci tarafından Twitter
hesabından paylaşılmıştır. Savcı-
lık tarafından soruşturma dosya-
sına böyle bir gözaltı kararı
eklenmeden, gözaltı işlemi ger-
çekleşmeden İletişim Başkanlı-
ğı'nda görevli olan bir kişinin
böyle bir karardan haberdar ol-
ması, hukuksuzluğu ayyuka çı-
karmış, adeta bir skandal
olmuştur" diye konuştu. Soruş-
turma dosyasına giren tutanak ve
araştırma raporları ile milliyetçili-
ğin cezalandırılmaya çalışıldığını
savunan Olgun, “Gönderilerinde
milliyetçi paylaşımlarda bulun-
duğu tespit edilmiştir' ifadeleri
tutanaklarda yer almıştır. Bunun
yanı sıra yabancı karşıtı ve Türk
karşıtı ayrımına varan fişleme lis-
teleri ortaya çıkmıştır. Cumhuri-
yetimizin temel niteliklerinden
olan milliyetçiliğin cezalandırıl-
maya çalışılmasını kabul etmiyo-
ruz" ifadelerini kullandı.  DHA
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üretici fiyat endeksi
(ÜFE) verilerinin açık-
lanmasıyla birlikte akar-

yakıt, alkol ve tütün ürünlerine
uygulanan ÖTV tutarlarına 6 aylık
ÜFE oranında zamlanması bekle-
niyor. Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) 6 aylık ÜFE’nin yüzde
25,60 olduğunu açıkladı. Cumhur-
başkanı Tayyip Erdoğan’ın elinde
otomatik zamları uygulayıp uygu-
lamama konusunda yetki bulunu-
yor.  Aksi yönde bir karar
alınmazsa otomatik olarak akarya-
kıt, alkol ve tütün ürünlerine uygu-
lanan ÖTV tutarlarına altı aylık
ÜFE oranında zam gelmesi bekle-
niyor. 

ÖTV tutarı bin 62 lira

Vergi Uzmanı Dr. Ozan Bingöl,

sosyal medya hesbaı X'ten yaptığı
paylaşım ile bir litre alkoldeki ÖTV
tutarının 1062,62 TL'ye çıktığını
açıkladı. Bingöl, “Bundan birkaç
gün önce yasa dışı bahisle müca-
dele bahanesiyle şans oyunları ver-
gisi yarı yarıya indirilirken, kaçak
alkolle mücadele ve insan hayatı
pek önemsenmiyor olsa gerek" ifa-
delerine yer verdiği paylaşımının
tamamında şunları kaydetti: "Bun-
dan birkaç gün önce yasa dışı ba-
hisle mücadele bahanesiyle şans
oyunları vergisi yarı yarıya indirilir-
ken, kaçak alkolle mücadele ve
insan hayatı pek önemsenmiyor
olsa gerek ki bir litre alkolde 845,96
TL olan ÖTV tutarı bugün itiba-
rıyla 1.062,62 TL oldu. Bu tutara
bir de yüzde 20 KDV eklemeyi
unutmayın!” HABER MERKEZİ

Bütün ürünlerde
fiyatlar arttı
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı
Şemsi Bayraktar, “2023 yılı aralık ayında bir
önceki yılın aynı ayına göre markette takip edilen
41 ürünün tamamında fiyat artışı oldu” dedi

türkiye Ziraat Odaları
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar,

"2023 yılı aralık ayında bir önceki
yılın aynı ayına göre markette takip
edilen 41 ürünün tamamında fiyat
artışı oldu." ifadesini kullandı. Bay-
raktar, 2023 yılında ve aralıkta üretici
ile market arasındaki fiyat farklılıkla-
rını değerlendirdi.

En fazla artış kabakta

"2023 yılı aralık ayında bir önceki
yılın aynı ayına göre markette takip
edilen 41 ürünün tamamında fiyat
artışı oldu." değerlendirmesinde bu-
lunan Bayraktar, şöyle devam etti:
“Fiyatı en fazla artan ürün markette
yüzde 156,3 ile kabak oldu. Kabak-
taki fiyat artışını yüzde 152,5 ile yeşil
soğan, yüzde 146,4 ile maydanoz,
yüzde 141,9 ile zeytinyağı ve yüzde
138,5 ile patlıcan izledi. Üretimi bir
önceki yıla göre azalan kabak, zeytin-
yağı, elma, salatalık, sivri biber ve
kuru üzüm fiyatı en fazla artan ürün-
ler oldu." Bayraktar, 2023'te üreticide
en fazla fiyat artışının yüzde 365,9 ile
kabakta görüldüğünü aktararak, ka-
baktaki fiyat artışını yüzde 263,1 ile
zeytinyağı, yüzde 200 ile elma, yüzde
159 ile salatalık, yüzde 152,2 ile sivri
biberin izlediğini belirtti. Mandalina,
limon, portakal ve kuru soğanda üre-
tici fiyatlarında düşüş görüldüğüne
değinen Bayraktar, "Üreticide man-
dalinanın yüzde 63, limonun yüzde
57,1, kuru soğanın yüzde 31,9, porta-
kalın yüzde 2,3 oranında fiyatları
düştü. Bu düşüşlere rağmen markette
portakalın yüzde 29,5, mandalinanın
yüzde 20,8, kuru soğanın yüzde 15,8,
limonun yüzde 0,5 oranında fiyatının
artması dikkati çekti." değerlendirme-

sinde bulundu.

Aylık fiyatları değişti

Bayraktar, aralıkta bir önceki aya göre
üretici ve market arasındaki fiyat farkı-
nın en fazla yüzde 408,5 ile mandali-
nada görüldüğünü, bunu yüzde 407,4
ile limon, yüzde 277,8 ile portakal,
yüzde 243 ile kuru soğanın takip etti-
ğini belirterek, "Mandalina ve limon 5
kat, portakal 4 kat, kuru soğan ve
marul 3,5 kat, yeşil soğan 3 kat fazlaya
satıldı." ifadesini kullandı. Aralık
ayında marketlerde takip edilen 42
ürünün 30’unda fiyat artışı, 12’sinde
fiyat azalışı görüldüğünü aktaran Bay-
raktar, şunları kaydetti: "Markette fiyatı
en fazla artan ürün yüzde 54,5 ile pat-
lıcan oldu. Patlıcandaki fiyat artışını
yüzde 54 ile yeşil fasulye, yüzde 46,7 ile
marul, yüzde 30,1 ile salatalık, yüzde
27,3 ile ıspanak takip etti. Markette fi-
yatı en çok azalan ürün yüzde 16 ile
mısırözü yağı oldu. Mısırözü yağın-
daki fiyat düşüşünü yüzde 11,8 ile por-
takal, yüzde 9,1 ile nohut, yüzde 7,3 ile
pırasa, yüzde 4,2 ile ayçiçek yağı,
yüzde 3,5 ile patates izledi.”

Makul fiyatlar sağlanmalı 

Bayraktar, aralık ayında üretici fiyat-
larında takip edilen 34 ürünün
23’ünde fiyat artışı olurken, 3’ünde
fiyat düşüşü görüldüğünü. 8 üründe
ise fiyat değişimi olmadığına işaret
ederek, üreticide en çok fiyat düşüşü-
nün yüzde 20,5 ile beyaz lahanada,
en fazla fiyat artışının ise yüzde 58,5
ile marulda görüldüğünü belirtti.
Girdi fiyatlarındaki değişimleri de de-
ğerlendiren Bayraktar, gübre, yem,
elektrik, zirai ilaç gibi girdilerin üreti-
cilere makul fiyatlardan sağlanmasını
istedi. HABER MERKEZİ

58 milletvekili hiç konuşmadı!
14 MAyıs genel seçim-
lerinin üzerinden 7 ay
geçti. 600 milletvekilinin

seçildiği Mecliste 58 milletvekilinin
Genel Kurul veya herhangi bir ko-
misyonda hiç konuşmadığı ortaya
çıktı. Anayasa Mahkemesinin ka-
rarı tanınmadığı için tahliye edil-
meyen TİP Hatay Milletvekili Can
Atalay haricinde, 58 milletvekili
Mecliste sadece yemin ederken
mikrofonla buluştu. Hiç söz alma-
yan milletvekillerinden 46’sı AK
Parti üyesi. Son seçimlerde Erdo-
ğan’ın büyükşehirlerden milletvekili
seçtirdiği 15 bakanlardan söz al-
mayanlar dikkat çekti. Diğerlerine
“Sayemde bakan oldunuz” diye ta-

kıldığı iddia edilen Eski İçişleri Ba-
kanı Süleyman Soylu’nun, geçtiği-
miz günlerde Sırrı Sakık ile tartışsa
da kayıtlarda Genel Kurul veya bir
komisyonda konuşmasına ilişkin
bir tutanak yok. Bakanlıktan millet-
vekilliğine geçenler arasında hiç
söz almayan diğer isimler ise şöyle:
Nureddin Nebati, Mevlüt Çavu-
şoğlu, Murat Kurum, Muharrem
Kasapoğlu, Mahmut Özer.

Arınç'ın oğlu da listede 

Önceki dönem AK Parti Grup
Başkan Vekilliği görevinden alınan
Denizli Milletvekili Cahit Özkan’ın
yanı sıra Bülent Arınç’ın oğlu AK
Parti Manisa Milletvekili Ahmet

Mücahit Arınç’ın da tutanaklarda
kaydı bulunmuyor. Depremin en
çok etkilediği şehirlerden Ha-
tay’daki 11 milletvekili arasında
bulunan 4 AK Parti'liden Abdulka-
dir Özel ve Adem Yeşildal da hiç
söz almadı.

Ergin tepki toplamıştı

CHP listelerinden aday gösteril-
mesi nedeniyle seçim öncesinde en
çok tepki toplayan isimlerden Eski
Adalet Bakanı ve DEVA Parti Mil-
letvekili Sadullah Ergin, seçim son-
rasında da sessizliğini sürdürdü.
AK Parti Diyarbakır Milletvekili
Galip Ensarioğlu ve İyi Parti İstan-
bul Milletvekili Salim Ensarioğlu

da kürsüde görünmedi. HDP’nin
Eski Eş Genel Başkanları Mithat
Sancar ve Pervin Buldan’ın da
Genel Kurul veya komisyonda söz
almadığı görüldü. CHP’den dikkat
çeken isimler arasında ise İlhan
Kecisi ve Erdoğan Toprak bulunu-
yor.

Rüşvet almadığını söyledi

İYİ Parti'den istifa ederek AK
Parti’ye geçen Eskişehir Milletvekili
Nebi Hatipoğlu ise tek bir Genel
Kurulda söz aldı. AK Parti’ye geç-
tiği dönem şirketine teşvik verilme-
siyle ilgili konuşan Hatipoğlu,
rüşvet almadığını savunmuştu. 
HABER MERKEZİ

Tek adam rejimi güçlendikçe, Meclis'in daha da işlevsizleşmesi gündemde. Seçimden bu
yana 46’sı AK Parti’den 58 milletvekili sadece yemin etmek için mikrofon başına geçmiş

Alkollü içki, sigara ve akaryakıtta uygulanacak ÖTV zammı Türkiye İstatistik
Kurumu'nun (TÜİK) 6 aylık enflasyon verilerini açıklamasıyla belli oldu

ÖtV zamları yağmur gibi

Gelir İdaresi Başkanlığı, 2022 yılı vergi rekortmenleri
listesini açıkladı. Listesinin zirvesinde Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın damadı Selçuk Bayraktar yer aldı

G elir İdaresi Başkanlığı,
2022 vergilendirme dö-
nemlerine ilişkin Yıllık

Gelir Vergisi ve Kurumlar Vergisi
beyannamelerinin değerlendiril-
mesi sonucunda Türkiye genelinde
en fazla vergi beyan eden 100 mü-
kellefi açıklandı. Buna göre, Türki-
ye'nin 2022 gelir vergisi rekortmeni,
564 milyon 124 bin 318 TL ile Bay-
kar Yönetim Kurulu Başkanı Sel-
çuk Bayraktar oldu. İkinci sıradaki
vergi rekortmeni ismini saklı tutar-
ken, üçüncü sırada 200 milyon 757
bin 695 TL ile Mustafa Rahmi Koç

yer aldı.Listenin sekizinci sırasında
120 milyon 184 bin 394 TL ile
Mehmet Sinan Tara, dokuzuncu sı-
rasında 115 milyon 634 bin 175 TL
ile İpek Saraç, onuncu sırasında
114 milyon 318 bin 794 TL ile
Mehmet Ömer Koç yer aldı.  Vergi
rekortmenleri listesinde 11. sırada
100 milyon 465 bin 98 TL ile
Erman Ilıcak, 14. sırada 84 milyon
904 bin 810 TL ile Gönenç Gür-
kaynak yer aldı.
1 milyon 46 bin 568 mükellef 

Türkiye genelinde 2022 yılı vergi-

lendirme dönemi kurumlar vergisi
beyanlarına ilişkin olarak 1 milyon
46 bin 568 mükellef tarafından ku-
rumlar vergisi beyannamesi verildi.
Verilen kurumlar vergisi beyanna-
meleri ile 2 trilyon 891 milyar 409
milyon 455 bin 391 TL matrah
beyan edilmiş ve beyan edilen bu
tutar üzerinden 590 milyar 334 mil-
yon 657 bin 746 TL kurumlar ver-
gisi tahakkuk ettirilmiştir. Türkiye
geneli kurumlar vergisi mükellefle-
rinden en fazla vergi tahakkuk etti-
rilen ilk 100 mükellefin Vergi
Dairesi Başkanlıkları (VDB) ve

Defterdarlıklara göre dağılımı;
Büyük Mükellefler VDB (54),  İs-
tanbul VDB (17), Ankara VDB
(15), Bursa VDB (3), Kocaeli VDB
(3), İzmir VDB (2), Antalya VDB
(2), Konya VDB (1), Mersin VDB
(1), Zonguldak VDB (1) ve Kara-
bük Defterdarlığı (1) olarak gerçek-
leşti. 2022 yılı vergilendirme
dönemi için her bir mükellef kurum
ortalama 2 milyon 762 bin 754 TL
matrah beyanında bulundu ve bu
matrah üzerinden ortalama 564
bin 67 TL kurumlar vergisi tahak-
kuk ettirildi. HABER MERKEZİ

Vergi rekortmeni
damat!

Kadınlara ekonomik destek
ArnAvutköy Belediyesi,
kadın kültür ve sanat mer-
kezleri aracılığıyla kadın-

lara kendilerini geliştirebilecekleri
kurs imkânları sunarken, aynı za-
manda aile bütçelerine de destek ol-
maları için teşvik ediyor. Kursiyerler,
Arnavutköy Kadın Kültür ve Sanat
Merkezleri'nde aldıkları eğitimlerin
ardından ürettikleri el emeği ürün-
leri, Hadımköy Kapalı Cumartesi
Pazarı'nda "El Emeği Göz Nuru
Standı"nda sergileme ve satışa
sunma fırsatı buluyorlar. Mücella
Yılmaz, Arnavutköy'e taşındıktan
sonra Arnavutköy Kadın Kültür ve
Sanat Merkezi'nde aldığı eğitimler-
den duyduğu memnuniyeti dile geti-
rerek, “Hocalarımız çok güzel
eğitimler veriyor, bizleri seminerlere
götürüyorlar. Kurslarda diktikleri-
mizi, ürettiklerimizi burada satma

imkânı sundu. Bizden bir ücret talep
etmediler bilakis çok yardımcı oldu-
lar.” dedi.

Baltacı'ya teşekkür ettiler 

Kadın Kültür ve Sanat Merkezi’nde
kurslara katıldığını belirten Oya Pile,
“Arnavutköy Kadın Kültür ve Sanat
Merkezi’nde el emeği örgüler yapı-
yoruz. Oyuncaklar, toka, taç, batta-
niye yapıyoruz. Belediyemiz de bize
burada böyle bir imkân sağladı, biz
de bunları satışa sunuyoruz. Bize
verdiği desteklerden dolayı Belediye
Başkanımız Ahmet Haşim Balta-
cı’ya çok teşekkür ediyorum" dedi.
Arnavutköylü kadınlar tarafından
üretilen ürünler ayrıca Çarşım Ar-
navutköy internet sitesine satışa 
sunuluyor. Ürünlere carsimarnavut-
koy.com adresinden ulaşabilirsiniz.
HABER MERKEZİ
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H er yıl düzenli olarak indirimler yapılmakta.
İnditex mağaza gruplarının yaptığı ve me-
rakla beklenen indirim dönemleri yılda bir-

kaç kez mutlaka gerçekleşiyor. İndirim dönemleri
genellikle yaz ve kış aylarında düzenleniyor. İndirim-
den günler hatta haftalar öncesinden mesajlar, bildi-
rimler almaya başlıyoruz zaten. Eğer severek takip
ettiğiniz mağaza ve markalar var ise mutlaka habe-
riniz oluyordur. Bu hafta da yine bu indirimlerden
biri gerçekleşiyor. 

3 Ocak’ta online şekilde, 4 Ocak’ta ise mağaza-
larda başlayacak indirim. Perşembe sabahına uyan-
dığınızda gündemde yine kasa önünde uzun
kuyruklara hatta bazen direkt mağaza ve AVM
önünde, sokaklarda başlayan kuyruklara ve müşteri-
ler arasında çıkan kavgalara şahit olacaksınız. Gö-
rüntüleri şaşkınlıkla izleyeceğiz çünkü insanlar
çıldırmış gibi yarış içinde ürünleri almak için koşa-
cak, izdiham yaşanacak ve bir o kadar da mağaza-
daki ürünlere, çalışanlara, başka müşterilere
saygısızlıklar izleyeceğiz yeri gelecek yine insanlığı-
mızdan utanacağız. Özellikle çalışan insanları dü-
şündüğümde olayları gerçekten fazlası ile çirkin
buluyorum. Tabii ki görevleri, meslekleri gereğince
işlerini yapıyorlar ama saygısız olunan bir durumun
yaşandığını inkâr etmemek gerek. Hangi meslekten
olursanız olun saygısızlığı kimsenin kabul etmeyece-
ğini biliyoruz. Sadece arkalarını döndüğünde emek-
lerinin çöp olması saniyeler sürüyor, ürünler
düzgünce göz atılıp, incelenmiyor veya denenmiyor.
Bu insanlar sevdiğiniz, uğruna kavga ettiğiniz ürün-
leri özenle hazırlıyorlar ama yerlerde üstlerine basa-
rak geçiliyor ve tekrar bu ürünler dönüp alınıyor.
Zarar görmüş ve kirlenmiş, şekilde. Kovaladığınız
fırsatın ne kıymeti kalıyor ki bu durumda? Bazen de
şu oluyor, müşteri kendi alacağı ürünü yıpranmış şe-
kilde görüp kızarken farkında olarak veya farkında
olmadan aynı davranışı sergilemeye devam ediyor.
Aslında neden bilmiyorum ama sadece alışverişte
değil her konu da genel olarak bir saygısızlık ve
memnuniyetsizlik, gergin ruh hali devam ediyor va-
tandaşlarımızda.

Bu haftaki dönemi büyük kış indirimi şeklinde ad-
landırıyorlar. Tabii bakalım gerçekten güzel fırsatlar
sunulacak mı bu hafta? Soruyorum çünkü aslında
etiketlerde son yıllarda sadece kandırmaca fiyatlar
görüyoruz.  Tabii bu durumda büyük indirim diye
adlandırılan ve satışa sunulan ürünler sosyal med-
yada dalga konusu oluyor fazlasıyla. Ürünlerin indi-
rim adı altında fiyatı yükseltilip, indirimli olarak
eski fiyatına tekrar indirilip satılıyor. Aldatıcı fiyat
etiketlerine müşterilerde kanıyor tabii ki. Nerden bi-
lebilirsiniz ki? Onca düzenleme, onca denetim nasıl
yapılıyor sorusu da gelmiyor değil akıllara. Müşteri-
lerin yani biz vatandaşların sürekli mağduriyet yaşa-
ması, sürekli yanıltıcı olaylara rastlaması hoş bir
durum değil. Alışveriş yaparken bile şüphe duymak,
defalarca kontrol etmek, bir ürün için onlarca araş-
tırma yapmak. Bu aldatmacalar sadece paramızı
değil zamanımızı dahi fazlası ile harcayarak başka
mağduriyetlere de sebep oluyor.

Tüm bu sebeplere rağmen pek akıllandığımız söy-
lenemez. Hala aldatıcı etiket fiyatlarına inanıyoruz.
Reklamların, mesajların, alışverişin verdiği o haz ile
indirim döneminde bazen ihtiyacımız bile olmayan
şeylere kanıp paramızı harcıyoruz. Gerçekten bazı
insanların tüketmeyi çok sevdiği, hafife alınmayacak
bir çılgınlık yaşanıyor. Yoksa neden olsun tüm o ürün
kavgaları, upuzun kuyruklar. Bir maraton ki hızlı
olan, hemen karar veren insanlar kazanabilir sa-
dece. Çünkü yeri geliyor bazen online sepetinizden
bile ürünleriniz çalınabiliyor. 

ZaYİ İLaNı
Beylikdüzü Belediyesine Yatırmış olduğum 3.758,70 TL

tutarındaki 29.05.2017 tarihli seri B Sıra no 154241,
1.478,40 TL tutarındaki 29.11.2028 tarihli sri B Sıra no

301076 , 1.782,00 TL
tutarındaki 29.11.2018 tarihli seri B sıra no 301075 ,

2.379,30 TL tutarındaki 29.11.2018 tarihli seri B sıra no
301074 tahsilat makbuzları kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür. MEHMET AYDIN 
Kimlik-Vergi No: 27562620088

İ BB Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun danışmanı
Murat Ongun, “Az bilinen

olaylar” notuyla “Gelin size so-
ruşturması yapılırken, 3 yıl
önce İçişleri Bakanlığı’nın el
koyduğu ve akıbeti bilinmeyen

bir dosyanın hikayesini anlatayım” di-
yerek, “Ocak 2016’da Başakşehir’de 78 bin
metrekarelik bir arsa özel bir şirket tarafın-
dan 49 milyon liraya satın alınıyor. Ne te-
sadüf aynı arsa sadece 4 gün sonra arsayı
alan şirket tarafından KİPTAŞ’a o günün
parası ile 130 milyon liraya satıyor. 4
günde 81 milyon lira kar. O tarihte dolar
kuru 3 TL. Karlı satış şirkete 4 günde 27
milyon dolar kazandırıyor. Bugünkü kurla
4 günde 800 milyon lira kadar” dedi. KİP-
TAŞ’ın o dönemde toplam 300 milyon lira
harcayarak arsayı alıp projesini hazırladı-
ğını ifade eden Ongun “Hatta yapılacak
projenin maketi hala KİPTAŞ binası giri-
şinde ibreti alem için sergileniyor” ifadele-
rini kullandı. 

4 günde 27 milyon dolar!

İBB yönetiminin el değiştirmesinin ardın-
dan 300 milyona mal olan arsanın İBB
Meclisi AK Parti Grubu tarafından "yeşil
alana" dönüştürülerek değerinin sıfırlandı-
ğını belirten Ongun, “Bu kamu zararı ile il-
gili olarak İBB soruşturma açtı, dosya
hazırladı. İçişleri Bakanlığı müfettişleri so-
ruşturma dosyasını aldı 3 yıldır inceliyor.
Akıbeti bilinmiyor. İstanbulluların milyon-
larca lirasının böyle heba edildiği çok örnek
var. Bu hikayenin özeti de bir şirketin dört
günde 27 milyon dolar kar etmesi, KİP-
TAŞ’ın ise gün sonunda buharlaşan 300
milyon lirası yani 100 milyon doları. İstan-
bul işte yıllarca bu insafsız israf düzeni ile
yönetildi” eleştirisinde bulundu. 

600-700 milyon kamu zararı

Ongun’un tekrar gündeme taşıdığı arsa
alım-satımı İBB Meclisi’nde de gündeme
gelmişti. İBB Meclisi CHP Grup Başkan-
vekili Tarık Balyalı, 2016 yılında özel bir
şirketin Başakşehir’de satın aldığı, sonra
yerel seçimlere kısa bir süre kala KİPTAŞ'a
sattığı arsa dolayısıyla yaklaşık 600-700
milyon liralık bir kamu zararı oluştuğuna
dikkat çekmiş ve  yapılan işlemlerin tam bir
"kasa boşaltma" hareketi olduğunu ifade
etmişti. Başakşehir 659 ada 1 parsel ve 660
ada 2 parselin  KİPTAŞ tarafından 11
Ocak 2016 tarihinde birbiriyle bağlantılı
grup şirketleri olan 3 ayrı firmadan satın

alınma sürecine dikkat çeken Balyalı, “KİP-
TAŞ bu arsada ‘Başakşehir Hoşdere’ pro-
jesi tasarlıyor. Maketini yaptırıyor. Proje
bedeli ve inşaat harçları olarak Başakşehir
Belediyesi’ne 17 milyon 500 bin TL ödü-
yor. Arsanın maliyeti 317 milyon 500 bin
TL’ye yükseliyor. Sonra yerel seçim süre-
cine kadar hiçbir şey yapılmıyor. Yerel
seçim yaklaşırken muhtemelen İBB’nin ka-
sasında para olmadığı için KİPTAŞ bu ar-
sayı kasasında para olan bir diğer İBB
iştiraki İMAR AŞ'ye 315 milyon TL zara-
rına satıyor. İMAR AŞ, KİPTAŞ’ın satış
kararı aldığı tarihten 2 gün önce 19 Aralık
2018 tarihinde bu arsa için 280 milyon TL
ödeme yapıyor. Aynı gün bu paranın 270
milyon lirası, İBB’den 109 milyon lira ala-
cağı olmasına karşın kar dağıtımı adı al-
tında İBB’ye ödeniyor. Eski İBB yönetimi
parayı almakta o kadar aceleci davranmış
ki  KİPTAŞ’tan İMAR AŞ’ye tapu devrini
bile yapmıyorlar. Yönetime geldikten sonra
biz 11 Aralık 2019 tarihinde tapu devrini
yapmışız. Yeni KİPTAŞ yönetimi, tapu için
2 milyon 710 bin TL tapu harcı, 18 milyon
KDV ve Kurumlar Vergisi ödemek zorunda
kaldı” açıklamasını yapmıştı.  

Ekrem İmamoğlu'nun danışmanı Murat Ongun, İBB şirketi Kiptaş’ın AK Parti dönemindeyken Başakşehir’de 300 mil-
yon liralık arsa alım-satımının neden olduğu kamu zararını yeniden gündeme getirdi. Ongun, 2016 yılında Başakşe-
hir’de 78 bin metrekarelik bir arsanın, özel bir şirket tarafından 49 milyon liraya satın alındığını belirterek, “Bu arsa 4
gün sonra KİPTAŞ’a 130 milyon liraya satılıyor. 4 günde 81 milyon lira kar. O dönemin kuru ile 27 milyon dolar” dedi

ESKI DEFTERLER
YENIDEN ACILDI!

KIZILAY, geçen
haftalarda
gönderdiği

2’nci yardım gemisin-
deki malzemelerin Gaz-
ze’ye ulaştığını duyurdu.
Gemideki 107 tonluk in-
sani yardım malzeme-
sini 147 TIR’a yükleyen
Kızılay; çadır, yatak,
gıda, hijyen gibi malze-
melerin bulunduğu 66 TIR’ı Gazze’ye ulaştırdığını be-
lirtti. Barınmaya, suya, gıdaya, elektriğe, ilaca ve tıbbi
yardıma acil ihtiyaç duyan Gazze halkı için Türk Kızı-
lay’ı, sürdürdüğü yardım faaliyetlerini Filistin Kızılayı ve
Mısır Kızılayı ile iş birliği içinde gerçekleştiriyor. Gaz-
ze’de yaşanan çatışmalardan etkilenenler için bölgeye
uçaklar ve gemilerle yaklaşık bin 700 tonluk insani yar-
dım gönderen Türk Kızılay, TIR’lara yüklediği yardım
malzemelerini Mısır’daki Refah Sınır Kapısından Gazze
içerisine ulaştırıyor. Gazze’deki sivil halka yardım etmek
ve Türkiye’nin dayanışma gücünü göstermek için ‘Filis-
tin’in yaralarını birlikte saralım’ sloganıyla yardım kam-
panyası yürüten Kızılay, yeni yardım gemisi için de
hazırlıklarını yapmaya başladı. Kızılay, gemiye bin 500
tonluk yardım yüklemeyi hedefliyor. DHA

BAKIRKÖYBelediye Başkanı Bü-
lent Kerimoğlu, 2024 yılının ilk
meclis toplantısına katıldı. Yöne-

tim anlayışlarının “Ya faiz ödersin ya taviz
verirsin” olduğunu söyleyen Kerimoğlu, AK
Parti Grubuna “Biz diyoruz ki Türkiye büt-
çesini yönetenler faiz ödemekten, halkın sır-
tındaki bu ağır vergi yükünden, bu
pahalılıktan, enflasyondan, işsizlikten kur-
tulmak istiyorlarsa, bir avuç tefeciye ödedik-
leri faizden vazgeçsinler” çağrısını yaptı.
Yeni bir yıla girdiğimiz şu günlerde 31 Mart
yerel seçimlerinde sandığa gidileceğini, san-
dık iradesine yürekten inandıklarını belirten
Kerimoğlu, “Bakırköy ile birlikte 14 ilçe be-
lediyesini ve İBB'yi kazanacağımıza yürek-
ten inanıyoruz. Ayrıca sadece 14 ilçede değil
Büyükşehir Belediye Meclisi'ndeki çoğun-
luğu da kazanarak, toplam 25 ilçeyi kazana-
cak ve Türkiye'de de Cumhuriyet Halk
Partisi olarak 11 büyükşehirin üstüne çok
daha fazlasını ekleyerek seçimlerden çıkaca-
ğız” açıklamasını yaptı. 

Faiz ödemekten vazgeçin

“31 Mart seçimlerini ve seçimlerdeki başa-
rıyı toplumun nefes alacağı, yüksek de-
mokrasi bilinci, hukukun üstünlüğü, gelir
dağılımında adalet, eşitlik ve birey hak ve
özgürlüklerinin geliştirilmesi açısından

topluma verilecek güçlü bir mesaj olarak
da bir fırsat olarak görüyoruz” diyen Keri-
moğlu, “Bakırköy’ü, İstanbul'u kazandığı-
mız gibi 31 Mart’ta Türkiye'nin birçok
yerinde otokratik, halkamızı yoksullaştıran,
insanımızı işsiz bırakan, kadınları eve hap-
seden, gençlerin geleceğini çalan AKP ikti-
darına da en yüksek mesajı vereceğiz.
Bunu özellikle söylüyorum, geride kalan
zaman diliminde sıfır borçlu bir belediye-
yiz. Yerel yönetimlerden alacağınız mesajın
Türkiye genelinde yönetimler açısından
örnek olması için de bunun defaatle söylü-
yorum. Bizim siyaset anlayışımızda şöyle
bir gerçek var. Ya faiz ödersin ya taviz ve-
rirsin. Biz diyoruz ki Türkiye bütçesini yö-
netenler faiz ödemekten, halkın sırtındaki
bu ağır vergi yükünden, bu pahalılıktan,
enflasyondan ve işsizlikten kurtulmak isti-
yorlarsa o bir avuç tefeciye ödedikleri faiz-
den vazgeçsinler. Eğer faiz ödeyecek gücü
kalmadıysa da işte bugün Gazze’de, Orta
Doğuda yaşananları görünce siyonizme,
emperyalizme taviz verilmemesi gerektiğini
öğrensinler. Biz bu ülkenin anti emperya-
list, tam bağımsızlık mücadelesini vermiş
ve tüm mazlum milletlere örnek olan bir
siyasi geleneğin temsilcileriyiz. Size de
önerilerimiz şudur; lütfen planlamacı olun,
halkçı olun, kamucu olun, milliyetçi olun,

devletçi olun. Kısacası bu ülkenin kurucu
değerlerini sizler de içselleştirin, benimse-
yin” çağrısında bulundu. 

Günlük ziyaretçi bir milyon

Bakırköy’de yapılan hizmetlerle ilgili mu-
halefetin yaptığı eleştirilere de cevap veren
Kerimoğlu, “Bakırköy sizin söylediğiniz
gibi bir ilçe olsaydı kimse çocuklarını Ba-
kırköy'e kreş hizmeti alsın diye gönder-
mezdi. Öyle bir ilçe olsaydı, kimse
çocuklarını eğitim alsın diye Bakırköy'e
göndermezdi. Bakırköy sizin söylediğiniz

olsaydı kimse kültür sanat hayatı için Ba-
kırköy'e gelmezdi. Kimse alışveriş yapmak
için, nefes almak için, eşiyle, kız arkada-
şıyla, ailesiyle birlikte rahat, mutlu, özgürce
restoranlarda oturalım, sokaklarda mey-
danlarda dolaşalım diye Bakırköy'e gel-
mezlerdi. Bakırköy'ün nüfusu 220 bin ama
günlük Bakırköy ziyaretçisi bir milyonun
üstünde. Bu Bakırköy’ün kalitesi, Bakır-
köy'deki özgürlük havası, Bakırköy'deki
yerel yönetim başarısı ve Bakırköy halkının
sıcak misafirperver tutumundan dolayıdır”
dedi. SELVİ SARITAÇ

Sıfır borcla bırakacağım
Bakırköy Belediye Başkanı Bülent Kerimoğlu, 2024’ün ilk meclis toplantısına katıldı. Yeni yılın bereket, barış,
huzur ve esenlikler getirmesini temenni eden Kerimoğlu, 31 Mart seçimlerinde CHP’nin Büyükşehirle birlikte
25 ilçe belediyesini kazanacağına inandığını söyleyerek, Bakırköy Belediyesi'ni sıfır borçla bırakacağını söyledi

Aldatmaca indirim

BİR DEĞİL İKİ ARAZİ SATTIM
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu da 2021 yılında ilgili araziyi gün-
deme getirmiş, “KİPTAŞ Başakşehir'deki şu ar-
sayı satın alacağım diye yönetim kurulu kararı
alıyor. Bir gün sonra, bu arsayı bir uyanık 11
milyon dolara alıyor. Ertesi gün KİPTAŞ 47 mil-
yon dolara bu arsayı o uyanıktan satın alıyor.
36 milyon dolar arada fark var" açıklamasını
yapmıştı. Aynı araziyi KİPTAŞ'a satan Atmaca
Grup Yönetim Kurulu Başkanı Adem Atmaca
ise Habertük'e yaptığı açıklamada, “Benim
Bahçeşehir’de hepsi yan yana 6 arazim vardı.
3’üne inşaat yapıp sattım. Birini başka birine
sattım. 2’sini de KİPTAŞ’a sattım. Yani KİP-
TAŞ’a 1 değil 2 arazi sattım. Arazilerden biri
78 bin metrekare civarında. Diğeri de 30 bin
metrekare. Bunlar toplamda 100 küsür bin
metrekarelik 2 arazi. KİPTAŞ’a sattığım 30 bin
metrekarelik araziyi 2014 yılında aldım. Diğe-
rinin de yarısını 2015’te aldım. Kalan yarısını
almadım, daha sonraki kararıma göre hareket
edeceğim bir sistemde bıraktım. İşte Ekrem

Bey’in bahsettiği arazi, daha sonraki kararıma
göre hareket edeceğim bir sistemde bıraktım
dediğim arazi. Ekrem Bey, bu arazinin yarısın-
dan bahsediyor. Yani satıştan 4 gün önce
alındı denilen arazi yarısını alıp yarısını alma-
dığım arazi” savunmasında bulunmuştu. 

barış kış

HABER

Murat Ongun

2. yardım gemisi 
Gazze’ye ulaştı



Ü sküdar Üniversitesi Kurucu Rektörü,
Psikiyatrist Prof. Dr. Nevzat Tarhan,
Overthinking (aşırı düşünme hastalığı)

hakkında bilgi verdi. Prof. Dr. Nevzat Tarhan,
Fransız heykeltıraş Rodin tarafından üretilen
‘Düşünen Adam’ heykeline atıfta bulunarak,
“Hala düşünmeye devam ediyor. Biz onun alter-
natifini yaptık, ‘Hisseden İnsan’ heykeli yaptık.
Üniversitenin de sembollü hatta. Maketini de
yaptık. Sadece düşünmek değil hatta, insan dü-
şünceyle duyguları birleştirirse hakikati bulabili-
yor ve bu aşırı düşünme patolojisinden,
hastalığından kurtuluyor.” dedi.

İnsan beyninde sorumlu alanlar var

Duygu ve düşüncenin beraber olmasının gerekti-
ğine işaret eden Tarhan, şunları kaydetti: “Önce-
den ‘Düşünüyorum o halde varım’ diyordu
Descartes. İnsan düşünen varlık kabul edili-
yordu, 1990’lı yıllarda psikolojide bir devrim
oldu. İnsan beyninde duygulardan sorumlu
alanlar çıktı. Yani, duygular sadece metafizik bir
konu değil aynı zamanda biyolojik karşılığı olan
bir konu. Her duygunun beyinde bir karşılığı var
ve her duyguyla ilgili özel bir kimyasal karışımı
kana pompalıyor ve ona göre vücudumuz çalışı-
yor. Ona göre beynimiz çalışıyor. Bütün duygula-
rın bir kimyasal karşılığı var. Onun üzerinde
duygular da artık bilimsel bir kategori oldu."

Hisseden adamın da kadın-erkek eşitliğini vurgu-
lasın diye artık ‘Hisseden insan’ yapıldığını ifade
eden Tarhan, “Vücudunun yarısı yok gibi bir
heykel, patentini de aldık. Bu arada heykel, düşü-
nüyor gibi fakat vücudunda kısmi boşluklar olan
bir heykel. Yani düşündürüyor insanı.” diye ko-
nuştu.

Overthinking’in tam karşılığı

“Günümüzde öfke, kin, nefret, sevgi gibi duygu-
ların beyinde kimyasal bir karşılığı olduğu kabul
ediliyor.” diyen Tarhan, hisseden insan sembolü-
nün güzel duyguların harekete geçirilmesi, kötü-
cül duyguların yerine iyicil duyguların
yaşatılmasını simgelediğini ve duygular hakkında
farkındalık oluşturabilmeyi amaçladığını söyledi.
‘Overthinking’ yani aşırı düşünme hastalığına
işaret eden Tarhan, “‘Efkârlıyım’ sözü Overthin-
king’in Türkçe’deki tam karşılığı.” dedi. Aşırı dü-
şünmenin insanın yaşı ilerledikçe azalabilen bir
şey olduğunu ama özellikle modern yaşamda
çok arttığını da söyleyen Tarhan, şöyle devam
etti:  “Şimdi, hızlı yaşantının ve hedeflerin bek-
lenti seviyesinin yüksek olduğu bir çağdayız. Bek-
lentiler yüksek, hızlı yaşantı ve ciddi bir rekabet
var ve bu da rekabeti yüceltiyor. Şu andaki küre-
sel sistem, rekabeti yücelttiği, insanların beklenti
seviyeleri yüksek olduğu için devamlı daha çok
kazanmak, daha önde olmak, daha başarılı

olmak gibi bir beklenti içerisinde.” 

Aşırı düşünme artıyor

Kapitalizm ortaya çıkma sürecini anlatan Tar-
han, şunları dile getirdi: “Rekabetçilik medeniyeti
doğurdu aslında, fakat bu sefer de bunun dozu
ayarlanamadı. Barışçıl olmayan bir rekabetçilik
var. Barışçıl olmayan rekabetçilikte de ne var?
Kendine bir hedef koyup onu geçmek yerine baş-
kalarını engellemek gibi yıkıcı bir rekabet oldu.
Kötücüllüğün olduğu yerde de aşırı düşünme ar-
tıyor. Haset ve ciddi bir kıskançlık oluşuyor. Ha-
setin arka planında da kibir vardır. Narsistik
kişilik özelliği olanlarda büyüklük duygusu, kibir
var. Arkasından da haset eşlik ediyor ona çünkü
‘bende yok onda da olmasın’ diyor.  Sadece
bende olsun tarzında bir yaklaşım yıkıcı rekabete
sebep oluyor. Bu tarz kişiler mutlu olamıyorlar
zaten. Bu kişilerde başarılı olamama, sıradan
olma korkusu var. Sıradan olma korkusuyla aşırı
çalışıyorlar, aşırı düşünüyorlar, birçok keşifleri de
yapıyorlar. Başarılı bilinen kişilerdir. Başarılı,
mutsuz insan tipini çoğalttı şu andaki küresel sis-
tem. Burada ikisinin dengesini kurabilmek
önemli olan.”

Ayrıntılara çok takılmayın

Aşırı düşünme vakalarına psikiyatri kliniğinde
çok rastlandığını ifade eden Tarhan, “İnsanlara

diyoruz ki ‘sanki kendi kendini linç ediyorsun’. O
derece düşünüyor ki kendine haksızlık yapıyor,
kendini değersizleştiriyor, birçok intihara götüren
anksiyete, depresyon, korku, tükenmişlik, yalnız-
lık, madde bağımlılığı hepsinin arka planında dü-
şünce yönetimi yapamamak var.”
dedi.Mükemmeliyetçiliğin de önemli bir etken ol-
duğuna işaret eden Tarhan, “Mesela bu kişiler ba-
şarı ayrıntıda diyorlar ve her şeyde ayrıntıya
giriyorlar. Başarı ayrıntıda ama ayrıntıya, zaman
yönetimi yapmadan, zaman piramidini oluştur-
madan giren, çok önemsiz bir ayrıntıyı düşünüp
daha büyük hedefi kaçırıyor. Onun için böyle du-

rumlarda başarı ayrıntıda derken aslında lüzumsuz
ayrıntıya girdiğin zaman şeytan ayrıntıda da oluyor
aynı zamanda. Bunu önlemenin yolu planlı düşü-
nebilmek, amaçlı olmak. Önem ve öncelik piramidi
olan kişiler, düşünce yönetimini yaparlar, aşırı dü-
şünmeyi engellerler.” açıklamasını yaptı.

Beyinleri düşünmeyi durduramıyor

Prof. Dr. Tarhan, aşırı düşünme hastalığının ana-
liz felci yaptığına da dikkat çekerek, “Analiz felci,
kişinin bir konuda analiz etmekten bloke olması
anlamına geliyor. Bu tür kişilerin beyinleri düşün-
meyi durduramıyor. Uyuyamıyorlar, uykuları ka-
çıyor ya da uykuya sığınıyorlar, tamamen
kendilerini uykuya veriyorlar, bir kaçış gibi. Kaygılı
olanlar da bir türlü uyuyamıyorlar.” şeklinde ko-
nuştu. Sağa dön sola dön aynı şeyleri tekrar tek-
rar düşünmeye ruminasyon denildiğini, bunun
zihinsel geviş getirme olduğunu ifade eden Tar-
han, fiziksel olarak güçlü olmaktan daha önemli
olanın zihinsel olarak güçlü olmak olduğunu kay-
detti. “Burada irade olarak bilinen karar verme
mekanizması kişinin zihinsel olarak güçlü oldu-
ğunu gösteriyor. Karar nasıl veriyoruz?” diyen
Tarhan, psikolojide en çok yapılan araştırmalar-
dan birinin ‘Nasıl karar veriyoruz?’ araştırmaları
olduğunu, sorun odaklı düşünen kişilerin analiz
felci sürecine yakalandıklarını anlattı.
HABER MERKEZİ
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Aşırı 
mükemmeliyetçi
olmayın
Aşırı sorumluluk duygusu olan, aşırı
mükemmeliyetçi olan kişilerin vur-
dumduymaz olamadıklarını da anla-
tan Tarhan, “İnsan hep hayatta
vurdumduymaz da olamaz tabi. Ama
nerede rahat olacaksın, nerede daha
dikkatli olacaksın, araba kullanır gibi
nerede hızlanacaksın, nerede yavaşla-
yacaksın ayarlayabilmek gerekiyor.
Günün yüzde 20’sinde insanın ken-
dine serbest zaman tanıması lazım.”
dedi. Kendine biraz daha helikopter-
den bakar gibi yüksekten bakıp göre-
mediğin kusurları görmenin önemine
vurgu yapan Tarhan, “Zaten düşünce
yönetiminin en önemli şeyi farkında-
lık. Farkına vardıktan sonra yüzde elli
çözüm demektir, farkındalık. Çözüm
olarak da genellikle dikkat dağıtma
yöntemi söyleniyor. Bir de düşünceyi
somutlaştırın diye tavsiye ediyoruz.
Baktın çözemiyorsun, kâğıda yaz, so-
mutlaştır.” diye sözlerini tamamladı.

COK DUSUNMEK
OMRU AZALTIR!

COK DUSUNMEK
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Aşırı düşünmenin insanın yaşı ilerledikçe azala-
bilen bir şey olduğunu ama özellikle modern
yaşamda çok arttığını da söyleyen Psikiyatrist

Prof. Dr. Nevzat Tarhan, ‘Efkârlıyım’ sözü Over-
thinking’in Türkçe’deki tam karşılığı” dedi.

Tarhan, aşırı düşünme hastalığının analiz felci
yaptığına dikkat çekerek, “Analiz felci, kişinin bir
konuda analiz etmekten bloke olması anlamına

geliyor. Bu tür kişilerin beyinleri düşünmeyi
durduramıyor. Uyuyamıyorlar” diye konuştu



K raliçe 2. Margrethe, Danimarka halkının yeni yılını
kutlamak için yılın ilk günü yaptığı canlı yayında
tahttan çekileceğini duyurmuş ve “Tacımı çıkartıp,

oğlum Veliaht Prens Frederik’e devredeceğim” açıklamasını
yapmıştı. Babası Kral 9. Frederik’in 1972’de ölmesinin ardın-
dan tahta geçen Kraliçe, 14 Ocak’da tahtı oğlu Frederik'e bı-
rakacak. Danimarka tahtı, 50 yıllık aradan sonra tekrar bir
Kral tarafından yönetilecek. 

Veliaht Prens Christian

Veliaht Prens Frederik Andre Henrik Christian, 26 Mayıs

1968'de Kopenhag'da Kraliçe Margrethe ve kocası Prens
Henrik'in ilk çocuğu olarak dünyaya geldi. Ocak 1972'de
annesinin kraliçe olmasıyla üç yaşındayken Danimarka tah-
tının varisi oldu. Siyaset bilimi üzerine eğitim gören Prens,
1992- 93 yılları arasında ABD’deki Harvard Üniversite-
si’nde ve Aarhus Üniversitesi'nde eğitimini tamamladı. Veli-
aht Prens, 1994 yılında New York'taki Danimarka Birleşmiş
Milletler bünyesinde çalıştı ve Ekim 1998'den Ekim 1999'a
kadar Paris'teki Danimarka Kraliyet Büyükelçiliği'nde Bü-
yükelçilik Birinci Sekreteri olarak görev yaptı. 2004 yılında
Mary Donaldson ile evlendi ve dört çocuğu oldu.

Doğru zaman şimdiki zaman

Tahta veda konuşmasında “Doğru zamanın şimdi 
olduğuna karar verdim" ifadelerini kullanan Kraliçe Marg-
rethe için açıklama yapan Danimarka Başbakanı Mette
Frederiksen, kraliçeye hizmetlerinden dolayı teşekkür etti.
Ocak ayında tahta çıkması beklenen Veliaht Prens Frede-
rik'in kızı Prenses Mary babasının ardından Veliaht Pren-
ses ilan edilmesi bekleniyor. Kraliçe ölmeden tahtan
ayrıldığı için Frederik'in Kral veya Naibi Prens (Prince
Regent) ünvanı alıp almayacağı hakkında henüz açıklama
yapılmadı.   DHA
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Japonya’da 1
Ocak’ta meydana
gelen Ishikawa böl-

gesi ve Noto Yarımadası’nı
merkez alan 7.6’lık depremde
ölü sayısının 60’ı geçtiği belir-
tildi. Yerel basın, yerel yönetim-
lere dayandırdığı haberinde
yaralı sayısının 20’si ağır olmak
üzere 300’ü aştığını açıkladı.

Başbakan Kishida, bugün 2’nci-
sini yaptığı ‘afete karşı tedbir-
ler’ merkez toplantısında
depremin üstünden 40 saatten
fazla bir süre geçmesine rağ-
men halihazırda kurtarılmayı
bekleyen ve yardıma ihtiyacı
olan vatandaşların olduğunu
ifade etti. Ordunun, itfaiyenin,
polis ve diğer acil durum birim-

lerinin kurtarma köpeklerinin
sayısını artırarak yoğun bir şe-
kilde çalıştığını vurgulayan Kis-
hida, “Afet mağdurlarına destek
son derece önemli. Dün (dep-
remden) etkilenen belediyelerin
başkanlarıyla bizzat görüş alış-
verişinde bulundum ve su, bat-
taniye, yakıt, tuvalet vb.
taleplerini ilettiler” dedi. DHA

Japonya depreminde ölü sayısı 60’ı geçti

Danimarka Kraliçesi 2. Margrethe açıklama yaparak tahttan çekildiğini, tahtı oğlu Veliaht Prens Frederik’e
bırakacağını duyurdu. Danimarka tahtı, 50 yıl aradan sonra tekrar bir Kral tarfaından yönetilecek

Japonya Başbakanı Fumio Kishida, bugün yaptığı ‘afete karşı tedbirler’
toplantısında depremde hayatını kaybedenlerin sayısının 60’ı geçtiğini duyurdu

Kraliçe
tahttan
çeKiliyor

Göç açıklamaları
sorumsuzca!

DışİşleRİ Bakanlığı Söz-
cüsü Matthew Miller,
yaptığı yazılı açıklamada,

İsrailli bakanların Gazze halkının göç
etmesine yönelik paylaşımlarına tepki
gösterdi. Miller, İsrailli iki bakanın
söylemlerini “kışkırtıcı ve sorum-
suzca” şeklinde niteleyerek, ABD’nin
Filistinlilerin Gazze dışına yerleştiril-
mesini savunan açıklamaları reddetti-
ğini belirtti. Bu tür söylemlerin İsrail
hükümetinin politikalarını yansıtma-
dığının, Başbakan Binyamin Netan-
yahu dahil İsrailli yetkililer tarafından
kendilerine defalarca söylendiği bilgi-
sini paylaşan Miller, bu tür açıklama-
ların derhal durması gerektiğini
kaydetti. Miller, “Gelecekte Hamas'ın
artık kontrolünde olmadığı ve hiçbir
terör grubunun İsrail'i tehdit edeme-
yeceği bir Gazze'nin Filistin toprağı
olduğu ve Filistin toprağı olarak kala-
cağı konusunda açık, tutarlı ve net
olduk.” ifadesini kullandı. İsrailli aşırı
sağcı Ulusal Güvenlik Bakanı Itamar
Ben-Gvir ile Maliye Bakanı Bezalel
Smotrich, "Gazze Şeridi'ndeki Filis-
tinlilerin gönüllü olarak bölgeden göç
etmelerine destek verdiklerini" açıkla-
mıştı.

Ortaklarımız var

Ben-Gvir, X sosyal medya platfor-
munda yaptığı paylaşımda, göç ede-
cek Filistinlilerin yerleşimi
konusunda, "Dünyada bizlere yardım
edecek ortaklarımız var." ifadelerini

kullanmış ancak bu ortakların kimler
ve hangi ülkeler olduğuna dair ise
bilgi vermemişti. İsrail ordu radyo-
suna göre konuya ilişkin aşırı sağcı
Maliye Bakanı Smotrich de "Gazze
Şeridi için doğru çözüm, mülteci al-
mayı kabul eden ülkelere gönüllü
göçün teşvik edilmesidir." ifadesini
kullanmıştı.

ABD'yi eleştirdi

İsrailli Bakan Ben-Gvir'den Filistinli-
lere ilişkin açıklamalarını eleştiren
ABD'ye tepkiİsrailli aşırı sağcı Ulusal
Güvenlik Bakanı Itamar Ben-Gvir,
kendisinin Gazze Şeridi'ndeki Filistin-
lilerin yerinden edilmesine ilişkin açık-

lamalarını "kışkırtıcı ve sorumsuzca"
olarak nitelendiren ABD'yi eleştirdi. X
sosyal medya platformundan açık-
lama yapan Ben-Gvir, "ABD'yi büyük
takdir ediyorum ama kusura bakma-
yın, Amerikan bayrağındaki yıldızlar-
dan biri değiliz. ABD bizim en iyi
dostumuzdur ama her şeyden önce
İsrail Devleti için en iyisini yapaca-
ğız." ifadelerini kullandı. Ben-Gvir,
yüzbinlerce Filistinlinin Gazze Şeri-
di'nden göç etmesinin, Gazze sınırı
yakınındaki Yahudi yerleşim yerle-
rinde yaşayanların evlerine dönüp
güven içinde yaşamalarına olanak ta-
nıyacağını ve İsrail ordusunun asker-
lerini koruyacağını savundu. AA

ABD Dışişleri Bakanlığı, İsrailli Bakanlar Bezalel Smotrich ve Itamar Ben Gvir’in,
“Gazze Şeridi'ndeki Filistinlilerin gönüllü olarak bölgeden göç etmelerine” yönelik
açıklamalarını “kışkırtıcı ve sorumsuzca” şeklinde yorumladı

Hamas yeni
hükümete açık 
Filistin İslami Direniş Hareketi 
Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail
Heniyye, Gazze ve Batı Şeria’yı birlikte
yönetecek bir Filistin ulusal birlik
hükümetine açık olduklarını belirtti

Hamas Siyasi Büro Başkanı Heniyye, 20
Aralık'ta "Gazze'deki savaşa ilişkin geliş-
meler ve saldırıların durdurulmasını” gö-

rüşmek üzere gittiği Mısır'ın başkenti Kahire'ye
yaptığı ziyaretten sonra Hamas'a bağlı "El-Aksa" tel-
evizyonunda yayımlanan video kaydında, Gaz-
ze’deki durum başta olmak üzere gelişmeleri
değerlendirdi. Heniyye, Hamas’ın Filistinli ve diğer
Arap taraflarından Filistin'in iç durumuyla ilgili bir-
çok girişim aldığına dikkati çekerek şunları söy-
ledi:“Batı Şeria ve Gazze Şeridi için ulusal bir
hükümet üzerinde anlaşmaya varmanın yanı sıra,
demokratik yollarla, Filistin Kurtuluş Örgütü (FKÖ)
çerçevesinde ulusal yapıyı yeniden inşa etmek için
tüm ulusal bileşenlere açık olduğumuzu teyit ettik.”

Gelen en iyisini yapıyor

Gazze Şeridi’nde Gazze ve Batı Şeria’da bir ulusal
birlik hükümeti kurulana kadar hiçbir kaos yaşan-
mayacağına vurgu yapan Heniyye, “Polis ve güven-
lik hizmetleri şu anda çalışıyor ve hükümet
kurumları savaş ve saldırıların gölgesinde mevcut
imkanlarla ellerinden gelenin en iyisini yapıyor.”
dedi. Heniyye, Hamas ve diğer Filistin direniş örgüt-
leri olmaksızın Filistin meselesinde yeni bir düzenle-
menin kabul edilemeyeceğine dikkati çekerek,
“Aralarında Hamas'ın da bulunduğu Filistinli grup-
lar, birçok kez, sözde ‘Gazze'nin geleceği’ için tüm
çözüm ve senaryoları reddederek, Filistin iç yapısının
yeniden düzenlenmesi ve bir ulusal birlik hükümeti-
nin kurulması çağrısında bulundu.” ifadelerini kul-
landı.

Önerilere olumlu yaklaşıyor

Mısır ve Katar’ın Gazze Şeridi'nde ateşkes konu-
sunda Hamas’a bir girişim ve teklifler sunduğunu
belirten Heniyye, hareketinin bunlara “olumlu” yak-
laştığını vurguladı. Heniyye, İsrailli esirlerin ancak
Filistin direnişinin koşulları çerçevesinde serbest bı-
rakılacağına dikkati çekerek, Hizbullah, Iraklı gruplar
ve Yemen’deki Husiler başta olmak üzere Filistin di-
renişine destek verenlere teşekkür etti. Mısır ve Katar,
ABD ile birlikte Gazze Şeridi'nde ikinci bir geçici
ateşkes sağlanması çabalarını yürütüyor. Mısır, 28
Aralık’ta Gazze Şeridi'nde savaşın sona ermesi için
sunduğu öneriye taraflardan henüz resmi bir cevap
alamadığını açıklamıştı. AA

Savaş aylarca
Sürecek!
İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu, dün gece
düzenlediği basın toplantısında savaşa ilişkin
açıklamalarda bulundu. Netanyahu, “Savaş
devam ediyor. Tüm cephelerde savaşıyoruz.
Büyük başarılar elde ettik ama aynı zamanda
acı bir bedel ödedik. Zafere ulaşmak daha fazla
zaman gerektiriyor. Savaş daha uzun aylar
boyunca devam edecek” dedi

İsRaİl Başbakanı Netanyahu, yaptığı
açıklamada, “Savaş devam ediyor. Tüm
cephelerde savaşıyoruz. Büyük başarılar

elde ettik ama aynı zamanda acı bir bedel ödedik. Za-
fere ulaşmak daha fazla zaman gerektiriyor. Savaş
daha uzun aylar boyunca devam edecek. Benim poli-
tikam nettir. Başta Hamas'ın ortadan kaldırılması ve
tüm rehinelerimizin serbest bırakılması olmak üzere
savaşın hedeflerine ulaşılana kadar mücadeleye
devam edeceğiz. Rehinelerimizi evlerine geri getirme
çabalarımızdan bir an bile geri adım atmayacağız.
Başbakan olarak, bu hedeflere ulaşmadan önce sa-
vaşı durdurmayı amaçlayan uluslararası baskıyı red-
dettim” dedi. DHA

Putin öfkeli
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, Mosko-
va’da bulunan Vishnevsky Merkez Askeri Hasta-
nesi’nin 2’nci kliniğini ziyaret etti. Putin burada

yaptığı açıklamada, Belgorod’a düzenlenen ve 24 kişinin ha-
yatını kaybettiği saldırıyı ‘terör eylemi’ olarak nitelendirdi.
Moskova’da bulunan Vishnevsky Merkez Askeri Hastane-
si’nin 2’nci kliniğini ziyaret eden Putin, “Belgorod'da az önce
yaşananlar elbette bir terör eylemidir. Neden mi? Çoklu fır-
latma roket sisteminden ateş ettiler, MLRS. Bu silahlarla şeh-
rin tam merkezinde,
insanların yeni yıl ön-
cesi yürüyüş yaptığı
yerde saldırdılar. Sivil
halka yönelik hedefli
bir saldırı. Elbette bu
bir terör saldırısıdır;
başka bir şekilde adlan-
dırılamaz” dedi. DHA
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HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
02:20 Julie Ve Julia
04:10 Seksenler
05:40 İncir Ağacı
06:55 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
15:00 Diriliş Ertuğrul
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi Düşen Ağlamaz

06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

03:00 Geçit Yok
05:00  Fazilet Hanım 
ve Kızları
07:00 Kiralık Aşk
09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide Yetiş ile Yeniden
Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Sakla Beni
20:00 Sakla Beni

11:30 Gündem Ekonomi
12:45 Spor Bülteni
13:00  Gün Ortası
13:30 Gündem Ekonomi
13:45 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni 
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

00:15Dünya'nın 
Kurtuluş Günü
02:00 Gelinim Mutfakta
04:00 Dönence
06:45 Güneşi Beklerken
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Camdaki Kız
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 3 Kağıtçılar
22:00 Bizum Hoca 2

01:20 Kuruluş Osman
04:20 Mutfak Bahane
06:20 Bir Küçük Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak

04:00 Kefaret

06:00 Kader Bağları

08:00 İlker Karagöz İle Çalar Saat

Hafta Sonu

10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün 

12:00 Yasak Elma

13:30 En Hamarat Benim

16:15 Hudutsuz Sevda

19:00 Selçuk Tepeli ile FOX Ana Haber

20:00 Kutsal Damacana 4

22:30 Hudutsuz Sevda

01:30 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Program
11:15 Survivor All Star 2024
12:45 Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Aşka Düşman

05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00  Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile Ana Haber
Bülteni
20:00 Eşit Ağırlık

01:30 Aile
03:45 Nasipse Olur
05:30 Sandık Kokusu
08:00 Bu Sabah
09:45 Kızılcık Şerbeti
12:30 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Hadi Hayırlısı : Istakoz'un
Haritası
22:15 Atla Gel Şaban

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Güne Bakış
13:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Gün Ortası
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 Ekosistemlere Yeni Bakışlar
18:00 Ana Haber
20:00 Habertürk Gündem

07:00 Güne Başlarken
08:45 Piyasalar
10:00 Haber Merkezi
11:35 Piyasalar
12:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
14:30 Finans Kafe
16:00 Günün İçinden
17:35 Gece Gündüz
18:25 Dünyanın Haberi
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
21:00 Yakın Plan
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Pazar akşamlarının reyting rekortmeni
dizisi Yargı'da Ceylin karakterine hayat
veren Pınar Deniz önceki gün bir alışve-

riş merkezinde kameralara yansıdı. Mağazaları
dolaşan güzel yıldız, magazin muhabirlerinin iste-

ğini geri çevirmeyerek onlarla ayaküstü sohbet etti.
“Herkesin yeni yılını kutluyorum, yeni yıl bizlere
güzellikler getirsin” diyen Deniz'in makyajsız doğal
güzelliği dikkat çekti. Pınar Deniz'in minimalist ve
zarif tarzı, büyük ilgi gördü. 

KIZILCIK Şerbeti’nin Ömer’i Barış
Kılıç, 22 Ocak'ta Miami'de düzenlene-
cek Türk Drama Gala gecesine katıla-

cak. Her cuma Show TV'de izleyiciyle buluşan
Kızılcık Şerbeti dizisinin başrol oyuncusu
Barış Kılıç, 22 Ocak'ta Miami'de dü-
zenlenecek Türk Drama Gala ge-
cesine katılmak için hazırlıklarını
sürdürüyor. Türk dizilerinin
Latin Amerika'ya satışının 10.
yılını kutlayacak olan etkinlik,
Miami Beach'teki Temple
House'da gerçekleşecek, ve
Barış Kılıç onur konukları
arasında yer alacak. Gala ge-

cesi, Türkiye Cumhuriyeti

Miami Başkonsolosluğu ve Türk Ticaret Odası
tarafından desteklenirken, Türk Hava Yolları da
etkinliğin sponsorluğunu üstleniyor. Barış Kılıç,
Telemundo'nun haber dergisine vereceği röpor-

tajla etkinlikte dikkat çekecek; daha önce
aynı dergiye röportaj veren isimler

arasında Donald Trump ve Pene-
lope Cruz bulunuyor. Gecede, 18

sezon boyunca ekranlarda yer
alan Arka Sokaklar dizisinin
müziklerine imza atan Murat
Evgin de müziğiyle etkinliğe
renk katacak. Gecenin İstanbul
merkezli distribütörlüğünü ise

Global Agency'nin sahibi İzzet
Pinto üstleniyor

Z eynep Sever Demirel, aşkı değerlendirirken
şunları söyledi: “Aşk, gerçekten bir duygu ve
kısa süreli bir his. İlk coşkuyu sürdüremiyo-

ruz, yoğun duyguları devam ettirmek imkansız. Biz
bunu başaramadık! Benim realist tarafım daha ağır
basıyor, ilk günkü heyecanı ararsanız, onun yerine
farklı şeylerin geldiğini fark ediyorsunuz. Ben bu
noktada şöyle bir yol seçtim, muhtemelen Volkan da
aynısını yaptı.”

Yeniden aşık olma sebebi

Demirel: “Volkan ve ben tamamen zıt karakterde iki
insanız; depreme kadar ise çok daha farklıydık. Vol-
kan, maddi konulara önem verirken, ben maneviyi
daha ağır basan biriyim. O konfora düşkün, ben ise
yeniliklere açık biriyim; bu yüzden konforumu feda
edebilirim. Mesela Volkan, lüksü severken, ben her
şeye açık biriyim. Ancak depremden sonra yaşadığı
manevi duruşu, Hatayspor'u bırakmayıp, hayalindeki
teklifleri geri çevirmesini görmek, benim için yeni-
den aşık olma sebebi oldu. Bu durum önceden mev-
cut değildi; deprem hayatımıza bu anlamda
dokundu” şeklinde konuştu.

Miami yolcusu

Yargı'nın
Ceylin'i
Pınar Deniz
alışverişte
görüntü-
lendi. 
Makyajsız
bir halde
kameralara
yansıyan
güzel oyun-
cunun tarzı
dikkat çekti

Ceyda Düvenci, yeni yılın ilk Bambaşka
Sohbetleri'nde sporcu, teknik direktör
Volkan Demirel'in eşi Zeynep Sever De-
mirel'i ağırladı. NTV ekranlarında ya-
yınlanan programda, Zeynep
Sever Demirel, özel hayatından
hayata bakışını, ailesiyle bir-
likte yaşadığı büyük Kahra-
manmaraş depremini ve eşini
Ceyda Düvenci ile yaptığı 
sohbetle paylaştı

Ozan Güven, 2024 yılı itibariyle uzun
bir aranın ardından dizi ve film setle-
rine geri dönmeye hazırlanıyor. Ünlü

oyuncu, MF Yapım imzalı ve Kanal D'nin
yeni iddialı dizisi "Taş, Kağıt, Makas" ile an-
laşma sağladı. Yusuf Pirhasan'ın yönetmen
koltuğunda oturacağı, Uğraş Güneş'in senar

yosunu yazdığı dizi, bu hafta içinde sete çıka-
cak. Kore yapımı "Remember: War Of The
Son"dan uyarlanan dizi, hipertimestik sen-
dromu (Hiçbir şeyi unutmama) rahatsızlı-
ğına sahip Umut Tanrkulu'nun hikayesini
anlatıyor. Bu  dizi, Ozan Güven'in "Fi" dizi-
sinde canlandırdığı gibi renkli bir karakter
olan "Harun Yakar"ı ekranlara taşıyacak.
Harun, sıra dışı bir avukat olarak tanınıyor ve
tüm davaları kazanma yeteneği ile biliniyor.

3 yıl sonra geri dönüyor

COK OZEL!COK OZEL!COK OZEL!COK OZEL!COK OZEL!COK OZEL!COK OZEL!
ZEYNEP ILE 

Her haliyle
GUZEL



O nuachu, Trabzonspor
dergisindeki röporta-
jında, Danimarka, Bel-

çika ve İngiltere'de futbol
oynadığını anımsatarak, "Kulüp-
lerin oyuncularıyla ne şekilde ilgi-
lendiklerini değerlendirdiğimde,
açıkça söyleyebilirim ki Trabzons-
por'da yaşadıklarımı daha önce
oynadığım kulüplerin hiçbirinde
görmedim." ifadelerini kullandı.
Sadece kendisine değil, herkese
yakın ilgi gösterildiğine dikkati
çeken Nijeryalı futbolcu, "İlgi-
lenme seviyeleri inanılmaz.
Oyuncuların her konuda rahat
ettiğinden emin oluyorlar. Gece 2
ya da 3 olsun fark etmiyor, bir
problem yaşarsanız telefon ettiği-
nizde neredeyse 5 dakika içinde
birisi yardım için kapınızda olu-
yor. Bu durum çok etkileyici."
şeklinde konuştu.

Trabzon futbol şehri

Onuachu, Trabzon şehrine ilişkin
olarak, "Trabzon en iyi şekilde
futbol oynayabileceğim bir şehir.
Sakin, huzur veriyor ve çok güzel.
Doğası da çok iyi. Trabzon'a gel-
meden önce şehrin balık konu-
sunda en iyisi olduğunu
öğrenmiştim, gerçekten de öyle.
Trabzon hakkında her şeye ba-
kınca, burası benim futbol oyna-
yabileceğim tarzda bir yer.
Burada olmak gerçekten harika.
Bu arada, havalimanı yakını-
mızda, antrenmandayken uçakla-
rın indiğini ve kalktığını
görüyorum. Bazen dikkatimi
uçaklara verip, seyrettiğim olu-
yor." değerlendirmesinde bu-
lundu. Trabzonspor taraftarının
da inanılmaz olduğunu kaydeden
Onuachu, havalimanındaki karşı-
lamalarının bile kendisine çokça
öz güven verdiğini belirtti.

Futbol anlardan ibarettir

Nijeryalı oyuncu, TÜMOSAN

Konyaspor'a topuğuyla attığı
gole ilişkin olarak, şunları kay-
detti:"Trabzonspor forması al-
tında Konyaspor'a topukla
attığım gol çok özel oldu. Önce-
likle bu şekilde bir gol daha önce
atmamıştım. Ancak futbol anlar-
dan ibarettir. Bu tarz goller kali-
teyle, hızlı düşünme ve teknikle
alakalıdır. Çünkü eğer yeterli tek-
niğiniz yoksa, bu tarz bir golü
asla atamazsınız. Top bana gelir-
ken kararı bir saniyede verdim ve
yapmam gereken buna tekniği
eklemekti. Vurmak için döndü-
ğümde içeri gireceğini biliyor-
dum. Çünkü topuğumla ona çok
iyi vurmuştum. Maç sonunda
çok güzel yorumlar aldım. Ailem,
arkadaşlarım ve hatta tanımadık-
larım, daha doğrusu bütün dua-
cılarım, hepsi 'Bu Puskas ödüllük
gol.' dedi. Annem ve babamı ara-
dığımda ise çığlık çığlığaydılar.
Eşim çok heyecanlıydı maç so-
nunda, benimle gurur duyu-
yordu."

Attığım gol çok özeldi

Forvet olarak kendisinden gol
katkısı beklendiğini anlatan Onu-
achu, "Ben de bunun için elim-
den geleni yapıyorum. Gol atmak
ve attırmak insanı mutlu ediyor.
Bugüne dek çok gol attım ama
ikisini unutamıyorum. İlki Manc-
hester United'a attığım gol. Dani-
marka'da Midtjylland'da
oynuyordum. UEFA Avrupa Ligi
maçında Manchester United'e
karşı kritik bir golüm vardı, çok
baskı altında atmıştım. Diğeri Ni-
jerya Milli Takımı adına attığım
ilk golüm. Milli takım formasını
giymek ve o formayla ülkem
adına gol atmak mükemmel bir
duyguydu. İlk davetimde attığım
golden gerçekten çok etkilenmiş-
tim. Bunlara şimdi Konyaspor
maçında attığım gol eklendi."
şeklinde görüş belirtti. AA
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fenerbahçe Beko,
THY EuroLeague’in
18’inci haftasında
evinde konuk ettiği Sır-
bistan ekibi Kızılyıl-
dız'a 85-76 mağlup
oldu. Karşılaşmanın
en skorer ismi Kızılyıl-
dız’da 21 sayıyla Joel
Bolomboy oldu. Fe-
nerbahçe Beko’da ise
Nigel Hayes-Davis 21
sayı üretti. Bu sonucun
ardından Fenerbahçe
8’inci mağlubiyetini
alırken, Kızılyıldız ise
7’nci galibiyetini elde
etti. Öte yandan Karşı-
laşmayı Fenerbahçe
Başkanı Ali Koç'da ye-
rinde takip etti. DHA

HARiKALAR
DiYARINDA!

Terim’in
şansı yok!
Rumen teknik direktör Mircea Lucescu, Yunanistan Süper Ligi ekiplerinden
Panathinaikos'u çalıştıran Fatih Terim'e, lider durumdaki PAOK'un başında
bulunan oğlu Razvan Lucescu karşısında şans vermediğini söyledi
Ukrayna ekiplerinden Dinamo kiev'deki görevin-
den kasım 2023'te istifa ettikten sonra başka bir ta-
kımla anlaşmayan Lucescu, aa
muhabirine telefonla yaptığı açıkla-
mada, son günlerde hakkında
spor medyasında çeşitli transfer
dedikoduları olduğunu belirterek,
sezon ortasında takım çalıştır-
maya sıcak bakmadığını belirtti.
İlk kez ailesi ve dostlarına bu
kadar geniş bir vakit ayırdığını
ifade eden 78 yaşındaki tecrübeli
teknik adam, "Şu an Bükreş'te ai-
lemin yanında keyifli zaman ge-
çiriyorum, torunlarımı
seviyorum. Bazı kulüplerin
benimle teması oluyor.
Tercihim sezon ba-
şında, haziranda bir
kulüple anlaşmak.
Sezon ortasında
göreve gelmeye
pek sıcak bak-
mıyorum."
diye konuştu.

Kendimi
hazır his-
setmiyo-
rum

kaydede-
rek,"Ukray-
na'da son
sezon çok sı-
kıntılı geçti.
rusya-Ukrayna
savaşının sür-
mesi, futbolu da
olumsuz etkiledi.
Bu süreçte psiko-
lojik olarak da
yara aldık. Fut-

boldan kopmuş değilim ancak biraz daha kafamı
dinlemek istiyorum." ifadelerini kullandı.

Terim'e karşı maç kaybetmez

Fatih Terim'in Panathinaikos'un başına
geçmesinin, yunanistan Süper Ligi'ne
heyecan getireceğini ifade eden Lu-
cescu, PaOk'u çalıştıran oğlu raz-
van'ın tıpkı kendisinin geçmişte yaptığı

gibi Terim'e geçit vermeyeceğini iddia
etti. razvan'ın yunanistan'da takdir edi-
len, beğenilen bir teknik direktör oldu-
ğunu söyleyen Lucescu, "Fatih Terim'i
Türkiye'de derbilerde mağlup ederek

Beşiktaş'ı şampiyonluğa taşımıştım. Te-
rim'in şimdi de rakibi oğlum razvan Lu-
cescu. razvan'ın Terim'e karşı maç

kaybedeceğini sanmıyorum." değer-
lendirmesinde bulundu. Türkiye Fut-

bol Federasyonunun davetlisi
olarak riyad'a Süper kupa maçı
için gittiğini ancak organizasyon-

daki bazı aksaklıklar nede-
niyle müsabakanın
ertelendiği de hatırlatan Lu-
cescu, "Süper kupa maçı
Türkiye dışında oynanma-
malı. Bence ankara'da ola-

bilir, antalya ve İzmir de
final için uygun. Suudi

arabis-
tan'da er-
telenen
maçta
çok az

seyirci
vardı. Galatasaray

ve Fenerbahçe tarafta-
rının tıklım tıklım doldu-
racağı bir statta final
maçı yapılmalı." şek-
linde görüş belirtti. aa

Trabzonspor'un 
forvet oyuncusu 

Paul Onuachu, kentin
futbol oynayabileceği

tarzda bir yer
olduğunu belirterek,

"Burada olmak 
gerçekten harika" 

dedi

4 yıl daha
Beşiktaş'ta

Darüşşafaka
YIKILDI

Beşiktaş’ta altyapıda yetişen 18 yaşındaki
genç santrfor Semih Kılıçsoy, BJK Nevzat
Demir Tesisleri’nde Futbol Takımları Genel
Koordinatörü Samet Aybaba’nın da
katılımıyla birlikte yeni sözleşmeyi
imzaladı. Beşiktaş kulübünden yapılan
açıklamada genç oyuncunun sözleşmesinin
2028’e kadar uzatıldığı belirtildi

Siyah-beyazlı kulüpten konuyla ilgili yapılan
açıklamada şu ifadelere yer verildi: “Kulübü-
müz; gelişimini Beşiktaş Futbol Akademi bünye-
sinde tamamlayan, 2021 yılından bu yana
giydiği formamızı başarıyla terleten, gelecekte de
Beşiktaşımızın kazanacağı başarılarda pay sa-
hibi olacağına inandığımız Semih Kılıçsoy’un
sözleşmesini 2027-28 sezonu sonuna kadar
uzattı. Semih Kılıçsoy, BJK Nevzat Demir Tesis-
leri’nde, Futbol Takımları Genel Koordinatörü-
müz Samet Aybaba’nın katılımıyla yeni
sözleşmeyi imzaladı.”

Onlar geleceğimiz

Semih Kılıçsoy’dan beklentilerinin çok yüksek
olduğunu belirten Beşiktaş Futbol Takımları
Genel Koordinatörü Samet Aybaba, “Genç fut-
bolcumuzla sözleşmemizi 2028 yılında kadar
uzattık. Onlar bizim bugünümüz, yarınımız, ge-
leceğimiz. Gençlerimize çok değer veriyoruz.
Emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.
Semih’ten beklentimiz çok yüksek. Örnek bir
futbolcu olsun, çok çalışsın ve disiplinli olsun.
Beşiktaşımıza katkı sağlasın. Altyapıyla ilgili dü-
şüncelerimizin ne kadar haklı olduğunu herkese
göstersin” şeklinde konuştu. Semih Kılıçsoy ise,
“Başkanımız Hasan Arat’a ve Samet Aybaba’ya
çok teşekkür ediyorum. Çok mutluyum ve gu-
rurluyum” yorumlarında bulundu. DHA

Darüşşafaka Lassa, FIBA Şampiyonlar Ligi
Play-In turu ilk maçında deplasmanda Almanya
temsilcisi Riesen Ludwigsburg’a 82-63 mağlup
oldu. Karşılaşmanın en skorer oyuncusu Riesen
Ludwigsburg’da 21 sayıyla Jayvon Graves oldu.
Darüşşafaka’da ise Brendan Adams 13 sayıyla
oynadı. Bu sonucun ardından temsilcimiz seride

1-0 geriye düştü. Play-
In turunda iki galibiyet
alacak takımın son 16
turuna yükseleceği bu
eşleşmenin 2’nci maçı
ise 10 Ocak Çarşamba
günü saat 20.00’de İs-
tanbul’da oynanacak. 
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G alatasaray, 2024’e saha
dışında hızlı başladı.
Takım yeşil sahaya

adım atmadan önce sarı-kırmı-
zılı yönetim, ara transfer döne-
mindeki yol haritasını belirledi.
Başkan Dursun Özbek, Sportif
A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur
ve Teknik Direktör Okan
Buruk’un bir araya geldiği Flor-
ya’daki transfer zirvesinden ön-
celikle şu sonuç çıktı: Sezon
başındaki takviyelerin takıma
katkı vermemesi nedeniyle ara
dönemde daha dikkatli oluna-
cak. Özbek, yöneticilerden bu
kez hatasız iş yapılmasını ister-
ken yüksek maliyetli isimlerden
uzak durulmasını da istedi. İşte
Florya’da gerçekleşen transfer
zirvesinde alınan kararlar:

Caner ve Wdowik

Buruk ilk iş olarak sol bek soru-
nunun çözümünü talep etti. An-
gelino ile yolların ayrılması için
RB Leipzig ile yeniden temasa
geçildi. İlk hedef sözleşmenin
feshi. Bu olmazsa (1 maç kalan)
zorunlu satın alma opsiyonu-
nun kaldırılması istenecek. Yerli

sol bek takviyesi için Eyüps-
por’dan Caner Erkin liste ba-
şında... Angelino ile yollar
ayrılırsa boşalacak yabancı kon-
tentajını doldurmaya öncelikli
aday Jagiellonia’da forma giyen
Polonyalı Bartlomiej Wdowik.

Stopere Ortiz

Transfer zirvesinde, Victor Nels-
son ve Sacha Boey için tatmin
edici teklifler gelirse değerlendi-
rilmesi kararı alındı. Manchester
United’ın Boey teklifi masaya-
yatırılacak. Fransız sağ bekin ye-
rine belirlenen isimlerden biri
Roma’dan Zeki Çelik. Dani-
markalı stoperin ayrılması duru-
munda ise Brezilya’da RedBull
Bragantino forması Leo Ortiz
(27) için resmi temaslar başla-
yacak.

Orta sahaya iki isim

Galatasaray'ın sezon başında
büyük umutlarla transfer ettiği
dünyaca ünlü yıldızlar, Flor-
ya’daki transfer zirvesinin en
önemli gündem maddesiydi.
Başkan Özbek, özellikle maliyeti
yüksek bu isimlerin durumunu

sorguladı. Buruk bu oyuncularla
ilgili görüşünü paylaştı. Çıkan ilk
karar Ndombele ile yolların kesin
olarak ayrılması oldu. Ziyech’in
Suudi ekibi Al-Nasr ile temasa
geçtiği haberi menajerinden teyit
edildi. Faslı oyuncu anlaşırsa
“Kal” denmeyecek. Tete ile ilgili
FIFA’dan çıkan karar beklenecek.
Zaha ise belirsiz. Galatasaray

yönetimi, Ndombele ile yolların
ayrılması durumunda iki oyun-
cuyu transfer hedefi olarak belir-
ledi. Bunlardan biri Paris
Saint-Germain’den İspanyol ön
libero Carlos Soler. Belçika ekibi
Union Saint-Gilloise’den Fildişi
Sahilli Lazare Amani de 6 ve 8
numara için öne çıkan adaylar-
dan. HABER MERKEZİ

Kent gitmek 

Fenerbahçe, İstanbulspor maçına eksiklerine rağmen tam konsantras-
yonla hazırlanıyor. İsmail Kartal, takım kadrosu ve stratejisini belirledi

Kartal gelecek
maça odaklandı

Galatasaray, transferdeki yeni yol haritasını belirlerken Baş-
kan Dursun Özbek, yöneticileri uyardı. Sarı kırmızılı kulübün
transfer zirvesinde alınan kararları sizin için derledik

Yeni kaleci yolda!
Transfer zirvesinde devre
arası için atılacak adımların
yanı sıra sezon sonu planla-
ması da yapıldı.Bu konuda ilk
gündeme gelen isim Galata-
saray’ın efsaneleri arasına
giren  Fernando Muslera
oldu. Uruguaylı kalecinin
sezon sonunda ülkesine
dönme isteğini kesin bir dille
ilettiği yeni sezon için yerine
gelecek isim bu gelişme son-
rası belirlendi: Atalanta’nın
Arjantinli kalecisi Juan Mosso
(29) için resmi temasların
başlatılması kararı alındı.

Kartal bu maçta tedavi-
lerine devam edilen
Becao ve Zajc dışında,
kart cezalısı Mert Hakan
Yandaş, Fred ve İrfan
Can Kahveci’den 
faydalanamayacak
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Sarı-lacivertli takımda, ayrılık denilince ilk
akla gelen isim ise Ryan Kent. Sezon ba-
şında büyük umutlarla alınan Kent, İrfan
Can Kahveci’nin müthiş performansı,
Cengiz Ünder’in de forma girmesiyle ku-
lübeye mahkum kaldı. İstenilen seviyeye
bir türlü çıkamayan sarı-lacivertli fut-
bolcu, gidecekler listesinde ilk sırada yer
alıyor. Yönetim, Ryan Kent ile yollarını
ayırmak istese de, bu kolay olmayacak.
Tecrübeli futbolcu, Fenerbahçe ile dört
yıllık sözleşmeye imza atarken, sarı-laci-
vertlilerden iyi de bir maaş alıyor. Ayrıca
Kent, gelen teklifleri değerlendirirken,
Championship’e gitmeye sıcak bakmadığı
öğrenildi. Her şeye rağmen idareciler, İn-
giliz futbolcuyu göndermenin yollarını
arıyor. Kent, bu sezon ligde ve Avrupa’da
toplamda 15 maçta şans bulurken, bir gol
attı, bir de asist yaptı.

Zorunluk değişiklik

Trendyol Süper Lig’de 2023’ü lider olarak
kapatan ve pazar günü İstanbulspor ile
karşılaşacak olan Fenerbahçe’de Teknik
Direktör İsmail Kartal ilk 11’inde zorunlu
değişiklikler yapacak. Takımın en önemli
isimlerinden biri olan Fred’in yokluğunda
merkez orta saha Crespo-İsmail Yüksek
ikilisinden oluşacak. Bir diğer cezalı isim
olan İrfan Can Kahveci’nin yerine de, sağ
kanatta Cengiz Ünder görev yapacak.
HABER MERKEZİ

Süper Lig'de bu sezon 
şampiyonluğu hedef-
leyen Fenerbahçe, bir
yandan altı numara
ve stoper için çalışma-
lar yaparken, bir 
yandan da yabancı
kontenjanında yer
açmak için oyuncu
satmak istiyor. Gönde-
rilmesi gündemde
olan isimse gelen tek-
liflere sıcak bakmıyor

istemiyor!

Fenerbahçe her maça final
gözüyle bakıyor ve İsmail
Kartal, 2024’ün ilk rakibi olan
İstanbulspor müsabakasına
da bu konsantrasyonla hazır-
lanıyor. Kartal bu maçta teda-
vilerine devam edilen Becao
ve Zajc dışında, kart cezalısı
Mert Hakan Yandaş, Fred ve
İrfan Can Kahveci’den fayda-
lanamayacak. Afrika Uluslar
Kupası’na gidecek Djiku ve
Osayi de forma giyemeyecek.
Eksik sayısı bir anda yediye
çıksa da tecrübeli çalıştırıcı al-
ternatifleri belirledi.

3 isme özel ilgi

Kartal; sağ bekte Mert Mül-
dür’e, stoperde Serdar Aziz’e
ve sağ kanatta Cengiz
Ünder’e şans tanıyacak. Kır-
mızı kart cezalısı Fred’in yok-
luğunda orta sahada İsmail
Yüksek oynayacak. Crespo ise

8 numara pozisyonunda
görev alacak. Tecrübeli çalıştı-
rıcı, özellikle Cengiz, Mert ve
Crespo ile özel olarak ilgileni-
yor. Bu üç futbolcunun per-
formansını artırmak adına
özel program
uygulanacak.Taktik yükleme-
lerle de bu isimler hazır hale
getirilecek.

Bahane üretemeyiz

İsmail Kartal, futbolcularına
mesaj yolladı ve bugünkü id-
mana tam  konsantrasyonla
çıkılmasını istedi. Kartal, “İs-
tanbulspor maçı öncesi
önemli eksiklerimiz var ancak
bahane üretecek değiliz, sa-
haya 11 kişi çıkacağız. Biz Fe-
nerbahçeyiz ve her anlamda
maça hazır olacağız. Sizlere
sonuna kadar güveniyorum”
diye konuştu 
HAKAN SONGUR

5 milyon veren alır!
Disiplinsiz tavırları nedeniyle
kadro dışı bırakılan Vincent
Aboubakar gözden tamamen çı-
karıldı.Geleceğine yeni teknik ada-
mın karar vermesi beklenen
Kamerunlu yıldızın  tavırları geri
dönüşü imkansız hale getiriyor.
Aboubakar’ın ayrılmak istediğini
Samet Aybaba’ya ilettiği bildirildi.
Afrika Kupası sonrası kesin ayrılık
bekleniyor. Beşiktaş da boş dur-
muyor. 31 yaşındaki golcüye
kulüp aranıyor. Aboubakar’ın
bonservisi de belirlendi: 5 milyon
Euro... Yönetim, bu rakamdan
aşağı inmeyi kesinlikle düşünmü-
yor. Suudi Arabistan ve Brezil-

ya’dan birer kulüp bu futbolcu
hakkında bilgi istedi ancak resmi
bir teklif gelmedi. Aboubakar ilk
olarak 2016’da 2.5 milyon Euro
kiralama bedeli, 3.3 milyon Euro
garanti ücret ve 4 bin Euro puan-
başı ‘bonus’larla Beşiktaş’a geldi.
Kamerunlu futbolcu
Eylül 2020’de geri
döndü ancak sözleş-
mesinin otomatik-
man uzamasına bir
maç kala sakatlanınca
Al Nassr’a geri
döndü. ‘Abu’ Ocak
2023’te 3. kez döndü. 
HAKAN SONGUR
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AK Parti Beylikdüzü Bele-
diye Başkan aday adayı
Ekrem Kap, Beylikdüzü'nde
mahalleler arasındaki farkı
bitireceklerini söyledi. Kap,
“Adnan Kahveci ve Cumhu-
riyet mahallelerimize bakın.
Sanki böyle beyaz Türkler
bir tarafta da siyahlar bir
taraftaymış gibi bir ortam
var. Biz bu anlayışı ortadan
kaldıracağız. Kentimize
barış getireceğiz. En büyük
projemiz de barıştır” dedi

A K Parti Beylikdüzü Be-
lediye Başkan aday
adayı Ekrem Kap,

Cumhuriyet Mahallesi'nde yer
alan Mutlular Pastanesi'nde
vatandaşlarla bir araya geldi.
En büyük projesinin barış ol-

duğunu söyleyen Kap, “Bizim en
büyük projemiz barışmak olacak. Mahalle-
ler arasındaki farkı kapatmak istiyoruz. Bi-
linçli olarak mahalleler arasında bir fark
yaratmaya çalışıyorlardı ben buna karşı-
yım. Kültürel anlamda bir ayrıştırma gibi
bir durum olduğunu hissediyorum ama
bunun böyle olmaması için yapılması ge-
rekenleri yapacağım. Çünkü gerçekten bir-
birinden uzak duranlar, bizim
bulunduğumuz ortamda yeniden birleşti.
Kodlarımız çok uydu” diye konuştu. 

Burası CHP'nin kalesi değil

Beylikdüzü için de konuşan Kap, “Burası
için CHP'nin kalesi diyenler var. Baktık ki
öyle bir şey yok. Burası gri bir yer. Burada
herkes herkese oy verebilir. Adayı beğenme-
leri kafi. Biz de bu anlamda doğru aday
olacağız. Herkes bizi görüyor, fark ediyor.
Daha önce AK Parti'ye oy vermemiş insan-
lar bile bizi görünce heyecanlanıyor” dedi. 

Biz hep sahadayız

Daima sahada olduklarını ve seçim için
sıkı çalıştıklarını da vurgulayan Kap, “Bey-

likdüzü'nde seçim atmosferi şu an sakin.
En agresif aday bizmişiz gibi. Ne CHP'de
bir hareket var ne başka partilerde. Biz ise
hep sahadayız ve çok çalışıyoruz” şeklnide
konuştu. 

Ayrı gayrı olmayacak

Beylikdüzü'nde ayrı gayrı olmayacağını da
anlatan Kap, “Adnan Kahveci ve Cumhu-
riyet mahallelerimize bakın. Sanki böyle
beyaz Türkler bir tarafta da siyahlar bir ta-
raftaymış gibi bir ortam var. Biz bu anlayışı
ortadan kaldıracağız” dedi.

Beylikdüzü'nü çok seviyorum

Beylikdüzü ile özel bir bağı olduğunu da
anlatan Kap, “Beylikdüzü'nü çok seviyo-
rum. 25 yıldır burada yaşıyorum Burası
benim için çok kıymetli ve değerli bir yer.
Burası benim evlendiğim, aile kurduğum,
çocuklarımın büyüdüğü yer. Bir çok dos-
tumun arkadaşımın hikayemin olduğu bir
yer Burada yaşamayı çok seviyorum. Do-
layısıyla buraya katkı vermek ve Beylik-
düzü için çalışmak da çok istiyorum. Evet
sahadayız insanımızla temas halindeyiz
istişare halindeyiz Bu anlamda benim
adımı teveccüh Edip dillendiren herkese
de çok teşekkür ediyorum. Biz hizmet ya-
rışı içindeyiz. Birilerini kötüleyerek değil
hizmetin üzerine hizmet yaparak yol
almak peşindeyim. Benim felsefem
budur” şeklinde konuştu. 

Günaydın'a
tam destek!
BEyLikdüZü Zonguldaklılar derneği, Ak
Parti Beylikdüzü ilçe Başkanı Mustafa
Günaydın'a desteğini açıkladı. dernek
Başkanı yakup Alacalı ve beraberinde-
kiler, Beylikdüzü Biblo Cafe'de, Günay-
dın ile kahvaltılı bir toplantı
gerçekleştirdi. Toplantı sonrası konuşan

dernek Başkanı Alacalı, “Biz daima ilçe
başkanımız Mustafa Günaydın'ın ya-
nında olacak ve kendisine her alanda
destek vereceğiz” açıklamasını yaptı.
Alacalı ve ekibine teşekkür eden Günay-
dın'da da Beylikdüzü için hep birlikte
çalışacaklarını söyledi. BARIŞ kIŞ

En buyuk
projEmız Başakşehir Belediyesi tarafından bu yıl onuncusu düzenle-

nen Başakşehir Living Lab İnovasyon Yarışması’nda 
teknolojiye yön verecek yenilikçi fikirler ödüllerine kavuştu.
Ödül töreninde konuşan Başakşehir Belediye Başkanı
Yasin Kartoğlu, yenilikçi fikirler ve hayatı kolaylaştıran pro-
jelerle milli teknoloji hamlesine omuz verdiklerini söyledi
Teknoloji ve inovasyonun
şehri Başakşehir’de yeni-
likçi projeler onuncu kez
yarıştı. Başakşehir Beledi-
yesi Şehir Sanat Salo-
nu’nda düzenlenen 10.
Başakşehir Living Lab İno-
vasyon Yarışması’na katı-
lım yoğun oldu. Ödül
töreninde, 4 kategoride 804
proje arasından finale kalan
yenilikçi fikirler tanıtıldı.
Sahne şovlarının da yapıl-
dığı törende ortaokul, lise
ve üniversite öğrencileri ile
öğretmen ve öğretim görev-
lileri kategorilerinde dere-
ceye giren projelerin
sahiplerine toplam 750 bin
lira ödül verildi. Ödül töre-
nine Başakşehir Belediye
Başkanı Yasin Kartoğ-
lu’nun yanı sıra Tarım ve
Orman Bakan Yardımcısı
Ebubekir Gizligider, yarış-
macılar ve aileleri de katıldı.
Törenin sunuculuğunu ise
gazeteci Hakan Çelik üst-
lendi.

Yenilikçi fikirler hayatı
kolaylaştırıyor

“Yenilikçi fikirler yarışıyor”
sloganıyla gerçekleştirdik-
leri yarışmada ilginin her
geçen yıl katlanarak arttı-
ğını söyleyen Başkan Kar-

toğlu, “Yenilikçi fikirler ve
hayatı kolaylaştıran proje-
lerle milli teknoloji hamle-
mize omuz veriyoruz.
Ülkemizin katma değeri
ileri teknoloji ürünleri üret-
mesi, dünyada her alanda
söz sahibi olması için genç-
lerimize, girişimcilerimize
tüm imkânlarımızla destek
veriyoruz. Yarışmamız sa-
yesinde Başakşehir’de ko-
caman bir girişimci ailesi
olduk. Ailemizin her geçen
yıl büyüdüğünü görmek,
bizleri ayrıca mutlu ediyor.”
ifadelerini kullandı. Çıtayı

her geçen gün yukarı çıkar-
dıklarını ifade eden Başkan
Kartoğlu, “Yarışmamıza
804 proje başvuruda bu-
lundu. Bu ilgi yarınlar
adına, Türkiye Yüzyılı
adına umutlarımızı artırı-
yor. Dereceye girenler başta
olmak üzere, yarışmamıza
katılan tüm proje sahiple-
rini tebrik ediyorum. Her
zaman yanlarında olduğu-
muzu bilmelerini istiyorum.
Yeter ki proje üretmeye ve
geliştirmeye devam etsin-
ler.” diye konuştu.
YAKUP TEZCAN

Yenilikçi fikirlere 

barıs!
BArIş kIş

ÖZEL HABER

AK belediyecilik
geri gelecek
Beylikdüzü'ne yeniden AK Parti anlayışının
geleceğini de anlatan Kap, “Umarım gelecek
seçimde Beylikdüzü'nü de İstanbul'u da yine
AK Parti belediyeciliğiyle kavuşturacağız.
Sayın Ekrem İmamoğlu'ndan bir Beylikdü-
zülü olarak ilk beklentimiz metroyu getirme-
seydi ama olmadı, bugüne kadar bunu da
başaramadılar. Bir de sanki buraya raylı sis-
tem gerilmeyecekmiş gibi , metrobüs hattını-
nın yollarını değiştirdiler. Dolayısıyla ortada
büyük tutarsızlıklar sergileyen bir yönetim an-
layışı var. Bu yönetimin İstanbul'da yeniden
karşılık bulma imkanı olduğunu zannetmiyo-
rum neticede kararı halkımız veriyor milleti-
miz veriyor bugüne kadar yanılmadılar
bundan sonra da yanılacaklarını zannetmiyo-
rum. İnşallah ülke yönetiminde olduğu gibi
İstanbul ve Beylikdüzü belediyeciliğinin de
emin ellere geçeceğine inanıyorum” dedi.

Cami var cemaat
var imam yok!

Edirne'nin Keşan ilçesine bağlı Paşayiğit Mahallesi'nde Büyük Paşayiğit Camii'nin 7 aydır imamı
yok. Duruma isyan eden Cami Koruma Derneği Başkanı Ahmet Kaya, Damga'ya konuştu.
Kaya, “Camimiz var, cemaatimiz var, imamımız yok. Lütfen bize imam gönderilsin” dedi
Edirne'nin Keşan ilçesine bağlı
Paşayiğit Mahallesi'nde ce-
maat imamsızlıktan şikayetçi.
Cenazeleri olduğunda, cuma
namazı vakti geldiğinde, para
vererek Keşan'dan kendi im-
kanlarıyla imam getirdiklerini
anlatan Paşayiğit Mahallesi
eski muhtarı ve Cami Koruma
Derneği Başkanı Ahmet
Kaya, Damga'ya ko-
nuştu. Büyük bir mağdu-
riyet yaşadıklarını
anlatan Kaya, yetkilile-
rin kendilerine yardım
etmesini istedi.

7 aydır imam yok

7 aydır imamları olmadığını
anlatan Ahmet Kaya, “7 ay
evvel 1 imam geldi o da ba-
yağı sorunlu biriydi. Hemen
gitti. Uzun süredir imam yok.
Burada bir cenaze olsa herkes
kendi imkanlarıyla dışarıdan

imam getiriyor. Cuma na-
mazları için emekli bir
imama para veriyoruz

kendi cebimizden o 
şekilde toplu cuma 
namazı kılabiliyoruz. 
Çok mağduruz” dedi. 

ANIL 
BODUÇ

ÖZEL HABER

ödül verildi

Esenlerli çocuklar, Çocuk Trafik Eğitim Parkı’nda aldıkları
trafik eğitiminin ardından araba kullandı. Eğitmenler
eşliğinde araba kullanan minikler, keyifli anlar yaşadı

Esenler trafik eğitimi verdi

Esenler Belediyesi Kadın ve
Aile Hizmetleri Müdürlüğü,
Hacı Lütfiye Gürses Gençlik
Bilgi ve Hikmet Evi öğrenci-
lerine Çocuk Trafik Eğitim
Parkı’na gezi düzenledi.
Esenlerli çocuklar yapılan ge-
zide ilk olarak; “trafik ve trafi-
ğin unsurları”, “karşıdan
karşıya nerelerden ve nasıl
geçilir”, “trafikte yolcuların
alması gereken tedbirler”,
“okul servis araçlarında ya-
pılması ve yapılmaması gere-
ken hareketler”, “bisiklet
kullanma kuralları” konuları-
nın yer aldığı kısa bir sinema
filmi izledi.Minikler, uzman
eğitmenler tarafından eğitim
aldıktan sonra uygulamalı
araçlarla gözetmenler eşli-
ğinde araç kullandı. Araba
kullanan çocukların heyecanı
görülmeye değerdi. Eğitimle-
rin ardından öğrencilere tra-
fik boyama kitabı ve boya
kalemi hediye edildi.
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